
 

SESIÓN PLENARIA ORDINARIA DE 
16 DE JUNIO DE 2021

Núm. de sesión:  9
Tipo: ordinaria
Hora de inicio: 19.00 h
Lugar: salón de plenos
Convocatoria: Primera
Hora de finalización: 22.00 h

ASISTENTES

Alcaldesa: 
Cristina Civera Balaguer 

Concejales:

Vicente Pérez Costa 
Juan José Carrión Rubio
Némesis Cardona Gómez
Sonia Garcia Ruiz
Agustín Muedra Jornet

Beatriz Sánchez Botello

Manuel Moreno Comes
Maria Sánchez Martin
Ana Alcover Torres

Víctor Xercavins i García
Francesc Alcaina i Costa
Tomás Piqueras Gimenez

Secretaria General: 
Araceli Martin Blasco

La  Sra.  alcaldesa  excusa  la  asistencia  del 
interventor por motivos personales.

La Sra. alcaldesa quiere agradecer a toda la 
corporación municipal el retraso de 15 dias 
que ha tenido el pleno del mes de junio, el 
retraso es para que no coincida con el dia 2 
de  septiembre,  posiblemente  en   plena 
semana fallera y con las vacaciones de una 
parte  del  funcionariado,  agradece  la 
deferencia de haber permitido el retraso.

Toma  la  palabra  D.  Tomás  Piqueras, 
portavoz de Ciudadanos y pregunta el motivo 
de porque no se ha incluido en el orden del 
dia la moción presentada el día 7 de mayo 
por  Ciudadanos,  EUPV,  Compromís  y 
Partido  Popular  sobre  la  instalación  de  un 
minipunto limpio

La Sra. alcaldesa por motivos de urgencia la 

SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA
DE 16 DE JUNY DE 2021

Núm. de sessió:  9
Tipus: ordinària
Hora d’inici: 19.00 h
Lloc: saló de plens
Convocatòria: primera
Hora d’acabament: 22.00 h

ASSISTENTS

Alcaldessa: 
Cristina Civera Balaguer

Regidors:

Vicente Pérez Costa 
Juan José Carrión Rubio
Némesis Cardona Gómez
Sonia Garcia Ruiz
Agustín Muedra Jornet

Beatriz Sánchez Botello

Manuel Moreno Comes
Maria Sánchez Martin
Ana Alcover Torres

Víctor Xercavins i García
Francesc Alcaina i Costa
Tomás Piqueras Gimenez

Secretària general: 
Araceli Martín Blasco

L’alcaldessa  excusa  l'assistència  de 
l'interventor per motius personals i vol agrair, 
a tota la corporació municipal, el retard de 15 
dies que ha tingut el ple del mes de juny, el 
retard és perquè no coincidisca amb el dia 2 
de  setembre,  possiblement  en  plena 
setmana  fallera  i  amb  les  vacances  d'una 
part  del  funcionariat,  agraeix  la  deferència 
d'haver permés el retard.

Pren la paraula Tomás Piqueras, portaveu de 
Ciudadanos, i pregunta el motiu pel qual no 
s'ha  inclòs,  en  l'ordre  del  dia,  la  moció 
presentada el dia 7 de maig per Ciudadanos, 
EUPV, Compromís i  Partit Popular sobre la 
instal·lació d'un minipunt net.

L’alcaldessa per motius d'urgència la inclou C
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incluye en el orden del día y pide disculpas 
por no tenerla.

La Sra. alcaldesa presenta al Pleno el orden 
del día y comienza con el primer punto;

1.  APROBACIÓN DE LAS ACTAS DE LAS 
SESIONES ANTERIORES.

La Sra. alcaldesa da cuenta de las actas de 
las siguientes sesiones anteriores:

- Acta pleno extraordinario de fecha 4 
de marzo de 2021.

- Acta pleno ordinario  de fecha 1 de 
abril de 2021.

- Acta pleno extraordinario de fecha 6 
de mayo de 2021.

- Acta  pleno  extraordinario  de  fecha 
25 de mayo de 2021. 

El  Pleno  de  la  Corporación,  aprueba  las 
actas por unanimidad.

2.  PROPUESTA  DE  ESTIMACIÓN  DE  LA 
MOCIÓN  PRESENTADA  POR  LOS 
GRUPOS  MUNICIPALES  CIUDADANOS, 
EUPV, COMPROMIS Y PARTIDO POULAR 
PARA  LA  INSTALACIÓN  DE  MINIPUNTO 
LIMPIO.

Se incluye por la via de urgencia la moción 
presentada  por  Ciudadanos,  EUPV, 
Compromis  y  Partido  Popular  para  la 
instalación de minipunto limpio. 

Da lectura de la misma, la secretaria general 
del Ayuntamiento, Dña. Araceli Martin Blasco 
en nombre de D. Tomás Piqueras portavoz 
de Ciudadanos.

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

Es  prímordial  la  protección  del  Medio 
Ambiente  para  generaciones  presentes  y 
futuras, entendiendo como tal la naturaleza, 
la biodiversidad, el aire, el agua, el correcto 
tratamiento de la energía y los residuos, así 
como  el  uso  adecuado  de  los  recursos 
naturales.
Actualmente  en  España  bajo  el  Sistema 
lntegrado de Gestón de Residuos se ofrece a 
los ciudadanos la oportunidad de reciclar en 
los  contenedores  destinados  a  papel  y 
cartón, vidrio, orgánico y residuos de poda, o 
bien acercamos al punto limpio más cercano 
para depositar otros objetos. No obstante y 

en l'ordre del dia i demana disculpes per no 
tindre-la,  presenta  l'ordre  del  dia  al  Ple  i 
comença amb el primer punt.

1.  APROVACIÓ  DE  LES  ACTES  DE  LES 
SESSIONS ANTERIORS

L’alcaldessa dona compte de les actes de les 
sessions anteriors següents:

- Acta  del  ple  extraordinari  de  4  de 
març de 2021.
- Acta  del  ple  ordinari  d’1  d'abril  de 
2021.
- Acta  del  ple  extraordinari  de  6  de 
maig de 2021.
- Acta  del  ple  extraordinari  de  25 de 
maig de 2021. 

El Ple de la corporació aprova les actes per 
unanimitat.

2.  PROPOSTA  D'ESTIMACIÓ  DE  LA 
MOCIÓ  PRESENTADA  PELS  GRUPS 
MUNICIPALS  CIUDADANOS,  EUPV, 
COMPROMIS I PARTIT POULAR PER A LA 
INSTAL·LACIÓ D’UN MINIPUNTNET

S'inclou  per  la  via  d'urgència  la  moció 
presentada  per  Ciudadanos,  EUPV, 
Compromís  i  Partit  Popular  per  a  la 
instal·lació d’un minipunt net. 

La secretària general de l'Ajuntament, Araceli 
Martin Blasco, en nom de Tomás Piqueras, 
portaveu de Ciudadanos, llig aquesta moció.

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

És primordial la protecció del medi ambient 
per  a  les  generacions  presents  i  futures,  i 
s’entén  com  a  tal  la  naturalesa,  la 
biodiversitat,  l'aire,  l'aigua,  el  correcte 
tractament de l'energia i els residus, i també, 
l'ús adequat dels recursos naturals.

Actualment,  a  Espanya,  sota  el  sistema 
integrat  de  gestió  de  residus,  s'ofereix,  als 
ciutadans,  l'oportunitat  de  reciclar  en  els 
contenidors destinats a paper i  cartó, vidre, 
orgànic i residus de poda, o bé, acostem al 
punt  net més pròxim per a depositar altres 
objectes.  No  obstant  això,  i  de  manera 
complementària  a  aquest  sistema  de 
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de manera  complementaria  a  este  sistema 
de reciclado se están implantando en Europa 
los Minipuntos Limpios.
En Museros no contamos con ningún punto 
limpio  genérico  para  el  reciclaje,  lo  que 
provoca  que  pequeños  utensilios  como 
móviles, cartuchos de tinta y pilas terminen 
en algunos casos en el cubo de la basura.

El  sistema  Minipunto  Limpio  presenta  un 
servicio  dual  de  reciclaje  y  comunicación, 
está  completamente  adaptado  al  espacio 
urbano  y  ofrece  de  forma  simultánea  la 
recogida de siete pequeños residuos durante 
las 24 horas del día, al mismo tiempo permite 
al  Ayuntamiento  realizar  campañas  de 
comunicación  sobre  diversos  temas  de 
actualidad  referentes  a  medio  ambiente, 
cultura, educación, fiestas populares, etc.
Desde  este  Grupo  Municipal  estamos 
convencidos  que  una  buena  manera  de 
conseguir una efectividad en el reciclaje es 
incentivar a la población llevando el reciclaje 
mediante  la  instalación  de  Minipuntos 
Limpios.

Por  lo  anteriormente  expuesto,  el  Grupo 
Municipal de Ciudadanos presenta al Pleno 
Municipal la siguiente Moción donde: 

SOLICITAMOS

1-  La  realización  de  un  estudio  por  los 
Servicios  Técnicos  de  este  Ayuntamiento 
para determinar el número de unidades y su 
ubicación.

2-  La  implantación  de  este  sistema  de 
reciclado  en  nuestro  municipio  durante  el 
presente año.

El Pleno de la Corporación estima la moción 
presentada por unanimidad.

3.  PROPUESTA  DE  ESTIMACIÓN  DE  LA 
MOCIÓN  PRESENTADA  POR  LOS 
GRUPOS  MUNICIPALES  EUPV, 
COMPROMÍS Y PSOE DE INICIATIVA POR 
UNA LEY QUE GARANTICE EL DERECHO 
A LA VIVIENDA.

La  Sra.  alcaldesa  presenta  al  Pleno  la 
moción  de  los  grupos  municipales  EUPV, 
COMPROMÍS Y PSOE de iniciativa por una 
ley que garantice el derecho a la vivienda.

Moción de apoyo a Ia lniciativa por una Ley 
que garantice el Derecho a la Vivienda

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

reciclatge,  s'han implantat  minipunts nets  a 
Europa.

A  Museros,  no  disposem de  cap  punt  net 
genèric  per  al  reciclatge,  la  qual  cosa 
provoca  que  xicotets  utensilis  com  mòbils, 
cartutxos de tinta  i  piles acaben en alguns 
casos al poal del fem.

El  sistema minipunt  net  presenta un servei 
dual  de  reciclatge  i  comunicació,  està 
completament adaptat a l'espai urbà i ofereix, 
simultàniament,  la  recollida  de  set  xicotets 
residus durant les 24 hores del dia, al mateix 
temps  que  permet  a  l'Ajuntament  realitzar 
campanyes  de  comunicació  sobre  diversos 
temes d'actualitat pel que fa a medi ambient, 
cultura, educació, festes populars, etc.

Des  d'aquest  grup  municipal  estem 
convençuts  que  una  bona  manera 
d'aconseguir  una efectivitat  en el  reciclatge 
és  incentivar  la  població  en  reciclar 
mitjançant la instal·lació de minipunts nets.

Per tot el que s’ha exposat anteriorment, el 
grup  municipal  de  Ciudadanos  presenta  la 
moció següent al Ple municipal: 

SOL·LICITEM

1.Que  els  serveis  tècnics  d’aquest 
ajuntament  realitzen  un  estudi  per  a 
determinar  el  nombre  d'unitats  i  la  seua 
ubicació.

2.  La  implantació  d'aquest  sistema  de 
reciclatge  al  nostre  municipi  durant  aquest 
any.

El  Ple  de  la  corporació  estima  la  moció 
presentada per unanimitat.

3.  PROPOSTA  D'ESTIMACIÓ  DE  LA 
MOCIÓ  PRESENTADA  PELS  GRUPS 
MUNICIPALS EUPV, COMPROMÍS I PSOE 
D'INICIATIVA  PER  A  UNA  LLEI  QUE 
GARANTISCA EL DRET A l'HABITATGE

L’alcaldessa  cedeix  la  paraula  a  Beatriz 
Sánchez Botello,  portaveu d'EUPV,  que llig 
la  moció  presentada  pels  grups  municipals 
EUPV, COMPROMÍS i PSOE d'iniciativa per 
a una llei que garantisca el dret a l'habitatge.

EXPOSICIÓ DE MOTIUS
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El Gobierno está preparando la llamada Ley 
por el Derecho a la Vivienda, cuyo borrador 
entrará  en  el  Consejo  de  Ministros  de 
manera inminente y se remitirá de inmediato 
al Congreso para su debate y aprobación.

Tras  42  años  de  absoluta  vulneración  de 
este derecho humano, consideramos que la 
nueva  Ley  debe  proteger  y  garantizar  de 
manera efectiva el Derecho a la Vivienda en 
todo  el  territorio.  Y  en  este  sentido  debe 
suponer un avance histórico en la cobertura 
de este derecho fundamental.

La crisis habitacional es innegable: más de 
32.000 personas sufriendo sinhogarismo; 12 
millones de personas en riesgo de exclusión 
social; más de 1 millón de desahucios entre 
2008 y el tercer trimestre del 2020, muchos 
agravados  con  cláusulas  abusivas  y 
ejecutados con una legislación contraria a los 
estándares  europeos,  sin  importar  que 
hubiera  menores  o  personas  mayores 
dependientes.

En España, el 36,1% de la población destina 
más  del  40% de  sus  ingresos  al  pago  de 
vivienda y suministros básicos; y otros miles 
de  hogares  jóvenes  ni  siquiera  pueden 
constituirse. De hecho, únicamente el 18,5% 
de  la  población  entre  18  y  29 años se  ha 
emancipado  por  las  enormes  dificultades 
para  acceder  y  mantener  una  vivienda 
estable.

En el Estado español las viviendas sociales 
representan un 2,5% del parque de viviendas 
principales, nada que ver con los porcentajes 
de  algunos  países  europeos  de  nuestro 
entomo (Holanda 30%,  Austria  24%,  Reino 
Unido 17,6%, Francia 16,8%).

La  mayoría  social  lleva  demasiados  años 
soportando a quienes ponen sus beneficios 
privados por encima de la vida y la salud de 
millones de personas.
Es el momento de que las Administraciones 
públicas  asuman  su  responsabilidad  y 
cumplan  con  su  deber  de  proteger  y 
garantizar un derecho humano que es básico 
para  asegurar  la  integridad  física,  la 
dignidad,  el  acceso  a  otros  derechos 
fundamentales y  el  desarrollo personal que 
todas nos merecemos.

Por  todo  lo  anteriormente  expuesto,  los 
Grupos  Municipales  de  EU,  Compromis  y 
PSOE proponen al Pleno del Ayuntamiento la 
adopción del siguiente

El Govern prepara l'anomenada Llei pel dret 
a l'habitatge, l'esborrany dela qual entrarà en 
el Consell de Ministres de manera imminent i 
es remetrà immediatament al Congrés per al 
seu debat i aprovació.

Després  de  42  anys  d'absoluta  vulneració 
d'aquest dret humà, considerem que la nova 
llei  ha  de  protegir  i  garantir  de  manera 
efectiva el dret a l'habitatge en tot el territori. 
I en aquest sentit, ha de suposar un avanç 
històric  en  la  cobertura  d'aquest  dret 
fonamental.

La  crisi  residencial  és  innegable:  més  de 
32.000  persones  pateixensensellarisme,  12 
milions de persones en risc d'exclusió social, 
més d'1 milió de desnonaments entre 2008 i 
el tercer trimestre del 2020, molts agreujats 
amb clàusules abusives i executats amb una 
legislació contrària als estàndards europeus, 
sense  importar  que  hi  haguera  menors  o 
persones majors dependents.

A Espanya, el 36,1% de la població destina 
més  del  40%  dels  seus  ingressos  al 
pagament  d'habitatge i  al  subministraments 
bàsics, i altres milers de llars joves ni tan sols 
poden  constituir-se.  De  fet,  únicament  el 
18,5% de la població entre 18 i 29 anys s'ha 
emancipat per les enormes dificultats per a 
accedir i mantindre un habitatge estable.

En  l'Estat  espanyol,  els  habitatges  socials 
representen  un  2,5%  del  parc  d'habitatges 
principals, res a veure amb els percentatges 
d'alguns països europeus del  nostre entorn 
(Holanda 30%, Àustria  24%, el  Regne Unit 
17,6% i França 16,8%).

La majoria social porta massa anys suportant 
els qui posen els seus beneficis privats per 
damunt de la vida i de la salut de milions de 
persones.

És  el  moment  que  les  administracions 
públiques  assumisquen  la  seua 
responsabilitat  i  complisquen  amb  el  seu 
deure de protegir i garantir un dret humà que 
és bàsic per a assegurar la integritat física, la 
dignitat,  l'accés  a  uns  altres  drets 
fonamentals  i  el  desenvolupament  personal 
que tots ens mereixem.

Per tot el que s’ha exposat anteriorment, els 
grups municipals d'EU, Compromís i  PSOE 
proposen,  al  Ple  de  l'Ajuntament,  l'adopció 
del’acord següent. C
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ACUERDO

Apoyar  la  lniciativa  ciudadana por  una  Ley 
que  garantice  el  Derecho  a  la  Vivienda 
incluyendo,  como  mínimo,  las  siguientes  8 
medidas  de  aplicación  directa  en  todo  el 
territorio:

1. La ley debe garantizar el derecho a una 
vivienda  digna,  asequible,  accesible  y 
adecuada  como  derecho  subjetivo, 
garantizando  que  esta  protección  sea 
efectiva  y  evitando  que  ninguna  persona 
sufra situación de sinhogarismo.

2. Stop desahucios de personas vulnerables 
sin alternativa de vivienda digna y adecuada, 
así  como  la  obligación  de  alquiler  social 
estable para los grandes tenedores; y en el 
resto de casos, realojo digno y adecuado a 
cargo de los poderes públicos.

3.  Asegurar  y ampliar el  parque público de 
alquiler  social,  como  mínimo  al  20%  del 
conjunto  de  viviendas  en  veinte  años, 
haciendo frente a la emergencia habitacional 
de forma prioritaria.

4. Regulación estatal de alquileres a precios 
adecuados a los salarios de la población en 
cada  zona del  territorio.  Modificación  de  la 
ley  de  arrendamientos  urbanos  para  dar 
protección y  estabilidad a los inquilinos del 
conjunto del país.

5.  Garantizar  los  suministros  básicos  de 
agua,  luz,  gas  y  acceso  a  las 
telecomunicaciones,  para  evitar  la  brecha 
digital como parte de una vivienda digna.

6.  Garantizar  una  segunda  oportunidad 
efectiva  para  los  hogares  con  deudas 
hipotecarias y desarrollar medidas contra el 
sobreendeudamlento  y  los  abusos 
financieros e inmobiliarios.

7.  Ampliación  presupuestaria  para  vivienda 
social y políticas sociales de vivienda hasta 
llegar  al  promedio  europeo  de  parque 
público, destinando, como minimo, el 2% del 
presupuesto estatal. Asignación de una parte 
suficiente  de  los  fondos  europeos  de 
recuperación a este obietivo.

8.  Participación  activa  de  la  población  en 
toda la política de vivienda y urbanismo.

9.  Es  imprescindible  que  la  Ley  por  el 
Derecho  a  la  Vivienda  incorpore  estas 
demandas de afectadas y sociedad civil, que 
afectan a la dignidad de las personas y a los 
Derechos Humanos, blinde las legislaciones 

ACORD

Donar suport a la iniciativa ciutadana per a 
una llei  que garantisca el  dret  a  l'habitatge 
que incloga, com a mínim, les següents vuit 
mesures d'aplicació directa en tot el territori:

1. La llei ha de garantir el dret a un habitatge 
digne, assequible, accessible i adequat com 
a dret subjectiu, i que garantisca que aquesta 
protecció  siga  efectiva  i  evite  que  cap 
persona patisca situació de sensellarisme.

2. Aturada dels desnonaments de persones 
vulnerables  sense  alternativa  d'habitatge 
digne i adequat, i l'obligació de lloguer social 
estable  per  a  les  grans  forquetes,  i  en  la 
resta de casos, reallotjament digne i adequat 
a càrrec dels poders públics.

3.  Assegurar  i  ampliar  el  parc  públic  de 
lloguer  social,  com  a  mínim  al  20%  del 
conjunt  d'habitatges  en  vint  anys,  per  fer 
front  a  l'emergència  residencial  de  manera 
prioritària.

4.  Regulació  estatal  de  lloguers  a  preus 
adequats als salaris de la població en cada 
zona  del  territori.  Modificació  de  la  llei 
d'arrendaments urbans per a donar protecció 
i estabilitat als inquilins del conjunt del país.

5.  Garantir  els  subministraments  bàsics 
d'aigua,  de  llum,  de  gas  i  d’accés  a  les 
telecomunicacions,  per  a  evitar  la  bretxa 
digital com a part d'un habitatge digne.

6.  Garantir  una  segona oportunitat  efectiva 
per  a  les  llars  amb  deutes  hipotecaris  i 
desenvolupar  mesures  contra  el 
sensellarisme  i  els  abusos  financers  i 
immobiliaris.

7. Ampliació pressupostària per a l’habitatge 
social  i  a  les  polítiques  socials  d'habitatge 
fins a arribar  a la  mitjana europea de parc 
públic,  i  destinar,  com  mínim,  el  2%  del 
pressupost  estatal.  Assignació  d'una  part 
suficient dels fons europeus de recuperació a 
aquest objectiu.

8. Participació activa de la població en tota la 
política d'habitatge i urbanisme.

9.  És  imprescindible  que  la  llei  pel  dret  a 
l'habitatge incorpore aquestes demandes de 
persones  afectades  i  societat  civil,  que 
afecten la dignitat de les persones i els drets C
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autonómicas  más  progresistas  y  dé 
cumplimiento de una vez al PIDESC y a los 
dictámenes  de  Naciones  Unidas  y  de  los 
Tribunales  Europeos,  sin  retrasar  su 
aplicación  a  desarrrollos  normativos 
posteriores.

Finalmente, considerando que a partir de la 
fecha  en  que  culmine  el  actual  estado  de 
alarma  se  iniciarán  procedimientos  que 
implicarán una explosión de desahucios de 
familias  vulnerables  sin  alternativa 
habitacional,  exigimos  la  ampliación  de  la 
actual moratoria de los desahucios hasta la 
aprobación  de  la  Ley  de  vivienda  que  los 
evite definitivamente.

Se  estima  la  moción  presentada  con  la 
siguiente votación: 6 votos a favor del PSOE, 
1 voto a favor de Esquerra Unida, 2 votos a 
favor  de  Compromís,  3  abstenciones  del 
Partido  Popular  y  1  voto  a  favor  de 
Ciudadanos.

4.  PROPUESTA  DE  ESTIMACIÓN  DE  LA 
MOCIÓN  PRESENTADA  POR  LOS 
GRUPOS  MUNICIPALES  EUPV, 
COMPROMÍS  Y  PSOE  PARA  LA 
LIBERACIÓN DE LAS PATENTES DE LAS 
VACUNAS DEL COVID-19.

La  Sra.  alcaldesa  presenta  al  Pleno  la 
moción  de  los  grupos  municipales  EUPV, 
COMPROMÍS Y PSOE para la liberación de 
las patentenes de las vacunas del  COVID-
19.

Moció per l'alliberament de les patents de les 
vacunes de la Covid-l9

La pandémia está ara molt estesa i afecta la 
majoria dels pailos del  món. En el moment 
de  la  presentació  d'aquesta  moció  hi  ha 
692.749  casos  actius i  s'acumulen  més de 
136,8 milions de persones que s'han infectat 
i més de 2.900.000 de morts per Covid-19 en 
el món.

Hi  ha  disponibles  diverses  vacunes  per  a 
previndre  eficagment  la  Covid-19  i  moltes 
altres estan en procés. Tots els paisos estan 
lluitant  per  a  contindre  la  propagació  de la 
pandémia i proporcionar atenció sanitária als 
afectats. Molts paisos desenvolupats, en vies 
de desenvolupament i menys desenvolupats 
han declarat  una emergéncia nacional amb 
I'objectiu de frenar el creixent brot i, seguint 
el consell de l'OMS, han aplicat mesures de 
distanciament  social  amb  importants 
conseqüéncies per a la societat i l'economia. 

humans,  i  que  blinde  les  legislacions 
autonòmiques  més  progressistes  i  done 
compliment  d'una  vegada  al  PIDESC i  als 
dictàmens de Nacions Unides i dels tribunals 
europeus,  sense  retardar  la  seua  aplicació 
als desenvolupaments normatius posteriors.

Finalment, considerant que a partir de la data 
en  què  culmine  l'actual  estat  d'alarma 
s'iniciaran procediments que implicaran una 
explosió  de  desnonaments  de  famílies 
vulnerables  sense  alternativa  residencial, 
exigim l'ampliació de l'actual  moratòria dels 
desnonaments  fins  a  l'aprovació  de  la  Llei 
d'habitatge que els evite definitivament.

S'estima  la  moció  presentada  per  majoria 
amb la  votació  següent:  6 vots  a favor  del 
PSOE, 1 vot a favor d'Esquerra Unida, 2 vots 
a  favor  de  Compromís,  3  abstencions  del 
Partit Popular i 1 vot a favor de Ciudadanos.

4.  PROPOSTA  D'ESTIMACIÓ  DE  LA 
MOCIÓ  PRESENTADA  PELS  GRUPS 
MUNICIPALS EUPV, COMPROMÍS I PSOE 
PER A l'ALLIBERAMENT DE LES PATENTS 
DE LES VACUNES DELA COVID-19

L’alcaldessa  cedeix  la  paraula  a  Víctor 
Xercavins i Garcia, portaveu de Compromís, 
que  llig  la  moció  presentada  pels  grups 
municipals EUPV, Compromís i PSOE per a 
l'alliberament de les patents de les vacunes 
dela COVID-19.

Moció per l'alliberament de les patents de les 
vacunes de la COVID-l9

La pandèmia està ara molt estesa i afecta la 
majoria dels països del món. En el moment 
de  la  presentació  d'aquesta  moció,  hi  ha 
692.749  casos  actius  i  s'acumulen  més de 
136,8 milions de persones que s'han infectat 
i més de 2.900.000 de morts per la COVID-
19 en el món.

Hi  ha  disponibles  diverses  vacunes  per  a 
previndre  eficaçment  la  COVID-19  i  moltes 
altres estan en procés. Tots els països estan 
lluitant  per  a  contindre  la  propagació  de la 
pandèmia i proporcionar atenció sanitària als 
afectats. Molts països desenvolupats, en vies 
de desenvolupament i menys desenvolupats 
han declarat  una emergència nacional amb 
I'objectiu de frenar el creixent brot i, seguint 
el consell de l'OMS, han aplicat mesures de 
distanciament  social  amb  importants C
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En  particular,  els  pai'sos  en 
desenvolupament i els menys desenvolupats 
es veuen especialment  afectats  de manera 
desproporcionada.

Tots  els  estudis  informen  de  les  enormes 
pérdues  económiques  causades  per  la 
pandémia  i  alguns  assenyalen  que  les 
pérdues  persistiran  en  bona  part  si  no 
s'aconsegueix controlar la pandémia a tot el 
món,  aíxó  és,  en  tots  els  paisos  del  món 
inclosos els menys desenvolupats.

És urgent  que les vacunes arriben a tot  el 
món.  Per  aixó,  una  resposta  eficaç  a  la 
pandémia de la Covid-19 requereix un accés 
rápid a productes médics assequibles per a 
la prevenció i el tractament dels pacients que 
el  necessiten  urgentment.  La  pandémia  ha 
provocat  un  rápid  augment  de la  demanda 
mundial i molts paisos s'enfronten a una greu 
escassetat, la qual cosa limita la capacitat de 
respondre  eficaçment  a  la  pandémia. 
L'escassetat  d'aquests  productes  ha  posat 
en perill  la  vida dels treballadors sanitaris i 
d'altres  sectors  essencials  i  ha  provocat 
moltes morts evitables.

A  mesura  que  es  desenvolupen  noves 
proves diagnòstiques, terápies i vacunes per 
a la Covid-19, existeix una gran preocupació 
sobre quan estaran disponibles rápidament, 
en  quantitats  suficients  i  a  un  preu 
assequible  per  a  satisfer  la  demanda 
mundial.  L'escassetat  crítica  d'aquests 
productes  médics  també ha  posat  en  greu 
risc els pacients que pateixen altres malalties 
transmissibles i no transmissibles.

Per a cobrir la creixent bretxa entre l'oferta ila 
demanda,  diversos  paisos  han  iniciat  la 
producción nacional de productes médics i/o 
estan  modificant  els  productes  médics 
existents per al tractament dels pacients amb 
Covid-19. El rápid increment de la fabricació 
a  escala  mundial  és  una  solución  crucial 
óbvia  per  a  la  disponibilitat  i  I'accés 
assequible dels productes médics per a tots 
els paisos que els necessiten.

No  obstant  aixó,  els  drets  de  propietat 
intel.lectual  obstaculitzen  o  poden 
obstaculitzar  el  subministrament  oportú  de 
productes  médics  assequibles  per  als 
pacients.  Alguns  països  ja  han  introduit 
canvis  legals  urgents  en  les  seues  lleis 
nacionals de patents per a agilitar el procés d
´emissió  de  llicéncies  obligatóries  d'ús 
governamental.  Més  enllá  de  les  patents, 
altres  drets  de  propietat  intel.lectual  també 
poden  suposar  un  obstacle,  amb  opcions 

conseqüències per a la societat i l’economia. 

En  particular,  els  països  en 
desenvolupament i els menys desenvolupats 
es veuen especialment  afectats  de manera 
desproporcionada.

Tots  els  estudis  informen  de  les  enormes 
pèrdues  econòmiques  causades  per  la 
pandèmia  i  alguns  assenyalen  que  les 
pèrdues  persistiran  en  bona  part  si  no 
s'aconsegueix controlar la pandèmia a tot el 
món,  això  és,  en  tots  els  països  del  món 
inclosos els menys desenvolupats.

És urgent  que les vacunes arriben a tot  el 
món.  Per  això,  una  resposta  eficaç  a  la 
pandèmia  de  la  COVID-19  requereix  un 
accés ràpid a productes mèdics assequibles 
per  a  la  prevenció  i  el  tractament  dels 
pacients que els necessiten urgentment. La 
pandèmia ha provocat un ràpid augment de 
la  demanda  mundial  i  molts  països 
s'enfronten  a  una  greu  escassetat,  la  qual 
cosa  limita  la  capacitat  de  respondre 
eficaçment  a  la  pandèmia.  L'escassetat 
d'aquests productes ha posat en perill la vida
dels  treballadors  sanitaris  i  d'altres  sectors 
essencials  i  ha  provocat  moltes  morts 
evitables.

A  mesura  que  es  desenvolupen  noves 
proves diagnòstiques, teràpies i vacunes per 
a  la  COVID-19,  existeix  una  gran 
preocupació sobre quan estaran disponibles 
ràpidament,  en  quantitats  suficients  i  a  un 
preu  assequible  per  a  satisfer  la  demanda 
mundial.  L'escassetat  crítica  d'aquests 
productes  mèdics  també ha  posat  en  greu 
risc els pacients que pateixen altres malalties 
transmissibles i no transmissibles.
Per a cobrir la creixent bretxa entre l'oferta i 
la  demanda,  diversos  països  han  iniciat  la 
producció  nacional  de  productes  mèdics  o 
estan  modificant  els  productes  mèdics 
existents per al tractament dels pacients amb 
COVID-19.  El  ràpid  increment  de  la 
fabricació  a  escala  mundial  és  una  solució 
crucial òbvia per a la disponibilitat  i  I'accés 
assequible dels productes mèdics per a tots 
els països que els necessiten.

No  obstant  això,  els  drets  de  propietat 
intel·lectual  obstaculitzen  o  poden 
obstaculitzar  el  subministrament  oportú  de 
productes  mèdics  assequibles  per  als 
pacients.  Alguns  països  ja  han  introduït 
canvis  legals  urgents  en  les  seues  lleis 
nacionals de patents per a agilitar el procés d
´emissió  de  llicències  obligatòries  d'ús 
governamental.  Més  enllà  de  les  patents, 
altres  drets  de  propietat  intel·lectual  també C
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limitades per a superar aquestes barreres. A 
més, molts països, especialment els països 
en  desenvolupament,  poden  enfrontar-se  a 
dificultats  institucionals  i  legals  a  I'hora 
d'utilitzar  les  eines  disponibles  en  l'Acord 
sobre els  Aspectes dels  Drets  de Propietat 
lntel.lectual  relacionats  amb  el  Comerg 
(Acord  sobre  els  ADPIC)  de  l'Organització 
Mundial de Comerg (OMC).

En lámbit internacional, s'ha posat en marxa 
una crida urgent a la solidaritat mundial i  a 
l'lntercanvi  mundial  sense  traves  de 
tecnologia  iconeixements  técnics  amb  la 
finalitat  que  es  puguen  donar  respostes 
rápides  per  al  maneig  de  la  Covid-19  en 
temps real.

Peró  aquesta  necessitat  urgent  xoca  amb 
interessos  espuris  de  les  grans 
farmacéutiques.  Les  vacunes 
desenvolupades  per  conegudes  empreses 
de  biotecnologia  i  multinacionals 
farmacéutiques  com  a  Moderna,  Pfizer  i 
Astrazeneca,  es  van  desenvolupar  grácies, 
totalment  o  parcialment,  als  diners  públics. 
Aquestes  empreses  han  rebut  milers  de 
milions d'euros en concepte de suport  a la 
investigació i en acords de subministrament 
de vacunes.

Aquestes vacunes haurien de pertányer com 
a  mínim,  als  contribuents  dels  països  rics 
que  les  han  finançades  i,  no  obstant  aixó, 
novament  els  contribuents tornem a pagar-
les  amb  diners  públics  i  amb  poques 
perspectives  d'obtindre  totes  les  que  es 
necessiten,  almenys,  amb  la  rapidesa 
necessária.  Els  països  rics  estem  tenlnt 
problemes  d'accés  rápid  a  les  vacunes, 
perqué  aquestes  estan  en  mans  d.unes 
poques empreses  que  exerceixen  els  seus 
drets de patent per a no permetre que unes 
altres  les  desenvolupen  i  les  posen  a  la 
disposició  dels  mercats.  Peró,  qué  passa 
amb els habitants dels paisos pobres que no 
han tingut  la  capacitat  de comprometre  els 
diners necessaris per a la investigació i  els 
compromisos de compra?

Es calcula, sobre la base de la capacitat de 
producció de vacunes declarada de Pfizer i 
Moderna  i  els  seus  acords  de 
subministrament  amb  els  Estats  Units  i  la 
Unió  Europea,  així  com  amb  el  Japó  i  el 
Canadá, que aquests paisos poden esperar, 
en el millor dels casos, tindre al voltant del 50 
per cent de les seues poblacions vacunades 
per a finals de 2021. Tenint en compte que, 
el 82 per cent de les Vacunes que Pfizer diu 
que pot produir fins a 2022 i el 78 per cent de 
les  de  Moderna  ja  s.han  venut  als  paisos 

poden  suposar  un  obstacle,  amb  opcions 
limitades per a superar aquestes barreres. A 
més, molts països, especialment els països 
en  desenvolupament,  poden  enfrontar-se  a 
dificultats  institucionals  i  legals  a  I'hora 
d'utilitzar  les  eines  disponibles  en  l'Acord 
sobre els Aspectes dels  Drets  de Propietat 
Intel·lectual  Relacionats  amb  el  Comerç 
(Acord  sobre  els  ADPIC)  de  l'Organització 
Mundial de Comerç (OMC).

En l’àmbit internacional, s'ha posat en marxa 
una crida urgent a la solidaritat mundial i  a 
l’intercanvi  mundial  sense  traves  de 
tecnologia  i  coneixements  tècnics  amb  la 
finalitat  que  es  puguen  donar  respostes 
ràpides  per  al  maneig  de  la  COVID-19  en 
temps real.

Però  aquesta  necessitat  urgent  xoca  amb 
interessos  espuris  de  les  grans 
farmacèutiques.  Les  vacunes 
desenvolupades  per  conegudes  empreses 
de  biotecnologia  i  multinacionals 
farmacèutiques  com  a  Moderna,  Pfizer  i 
Astrazeneca,  es  van  desenvolupar  gràcies, 
totalment  o  parcialment,  als  diners  públics. 
Aquestes  empreses  han  rebut  milers  de 
milions d'euros en concepte de suport  a la 
investigació i en acords de subministrament 
de vacunes.

Aquestes vacunes haurien de pertànyer com 
a  mínim,  als  contribuents  dels  països  rics 
que  les  han  finançades  i,  no  obstant  això, 
novament  els  contribuents tornem a pagar-
les  amb  diners  públics  i  amb  poques 
perspectives  d'obtindre  totes  les  que  es 
necessiten,  almenys,  amb  la 
rapidesanecessària.  Els  països  rics  estem 
tenlnt  problemes  d'accés  ràpid  a  les 
vacunes,  perquè  aquestes  estan  en  mans 
d’unes poques empreses que exerceixen els 
seus drets de patent per a no permetre que 
unes altres les desenvolupen i les posen a la 
disposició  dels  mercats.  Però,  què  passa 
amb els habitants dels països pobres que no 
han tingut  la  capacitat  de comprometre  els 
diners necessaris per a la investigació i  els 
compromisos de compra?

Es calcula, sobre la base de la capacitat de 
producció de vacunes declarada de Pfizer i 
Moderna  i  els  seus  acords  de 
subministrament  amb  els  Estats  Units  i  la 
Unió  Europea,  així  com  amb  el  Japó  i  el 
Canadà, que aquests països poden esperar, 
en el millor dels casos, tindre al voltant del 50 
% de les seues poblacions vacunades per a 
finals de 2021. Tenint en compte que, el 82 
per cent de les vacunes que Pfizer diu que 
pot produir fins a 2022 i el 78 % de les de C
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rics,  segons  el  grup  de  defensa  Global 
Justice Now, podem imaginar sense dificultat 
la  probable  escassetat  idemores  per  a  la 
resta  del  món.  Es  diu  que  els  EUA ja  ha 
realitzat comandes de vacunes per a cobrir 
un 23O% de la seua població i que el canadá 
ha realitzat  tantes comandes per endavant, 
que podria acabar amb 10 dosis per copita.

Encara que és cert que aquestes empreses 
han promés arribar a acords amb fabricants 
de paisos pobres, no obtindre guanys durant 
la pandemia i altres bons propósits, la veritat 
és  que  el  comportament  d'aquest  tipus 
d'empreses en pandémies i crisis sanitáries 
passades com la del VIH/sida, alimenta els 
dubtes sobre el resultat final d'aquests bons 
propósits.

Per  aixó,  ha  comengat  a  estendre's  el 
moviment per l'alliberament de les patents. El 
mes d'octubre passat l'Índia i sud-áfrica van 
sol.licitar a I'Organització Mundial de Comerg 
(OMC) que permetera a tots els països optar 
per  no atorgar  ni  fer complir  les patents  ni 
altres mesures de propietat intel.lectual per a 
medicaments,  vacunes,  proves  de 
diagnóstics i altres tecnologies per a la covid-
19,  mentre  dure  la  pandémia  ifins  que 
s’aconseguisca  una  immunitat  de  grup  a 
escala  mundial.  És sabut  que més de 100 
paisos dels 164 adherits a I'organització es 
mostren favorables a la sol'licitud de l’Índia i 
Sud-áfrica,  peró palsos tan importants  com 
els  Estats  Units,  el  Regne  Unit,  Suissa,  el 
Japó,  el  Canadá,  Austrália,  el  Brasil  ila 
mateixa Unió Europea l'han rebutjada.
Per  la  seua  part,  altres  organltzacions 
internacionals com Metges Sense Fronteres 
estan  realitzant  crides  als  governs  perqué 
donen suport  a  aquest  moviment  inicial  de 
l'Índia i Sud-áfrica, per tal d’assegurar-se que 
es  prioritzen  les  vides  humanes  i  que  els 
paisos puguen fer front a aquesta pandémia 
amb totes les eines médiques existents, en el 
convenciment  que  aquesta  pandémia  no 
acabará fins que acabe Per a tots.

Posició de la UE i el Govern d'Espanya

En  aquest  context  la  Unió  Europea  ha 
subscrit contractes, mantinguts inicialment en 
secret,  amb  empreses  subministradores  de 
vacunes  per  a  assegurar-se  el 
subministrament  necessari  per  a  la 
vacunació  de  la  seua  població.  Al  mateix 
temps,  dona  suport  a  iniciatives  per  a  la 
distribució equitativa de vacunes a tot el món 
com el  sistema COVAX afavorit  per I'OMS. 
No obstant aixó, tot indica que els recursos 
amb els quals en aquests moments disposa 
aquest sistema són totalment insuficients per 

Moderna  ja  s’han  venut  als  països  rics, 
segons  el  grup  de  defensa  Global  Justice 
Now,  podem  imaginar  sense  dificultat  la 
probable escassetat i demores per a la resta 
del món. Es diu que els EUA ja ha realitzat 
comandes de vacunes per a cobrir un 23O% 
de  la  seua  població  i  que  el  Canadà  ha 
realitzat tantes comandes per endavant, que 
podria acabar amb 10 dosis per càpita.

Encara que és cert que aquestes empreses 
han promés arribar a acords amb fabricants 
de països pobres, no obtindre guanys durant 
la pandèmia i altres bons propòsits, la veritat 
és  que  el  comportament  d'aquest  tipus 
d'empreses en pandèmies i crisis sanitàries 
passades com la del VIH/sida, alimenta els 
dubtes sobre el resultat final d'aquests bons 
propòsits.

Per  això,  ha  comentat  a  estendre's  el 
moviment per l'alliberament de les patents. El 
mes d'octubre passat l'Índia i Sud-àfrica van 
sol·licitar a I'Organització Mundial de Comerç 
(OMC) que permetera a tots els països optar 
per  no atorgar  ni  fer complir  les patents  ni 
altres mesures de propietat intel·lectual per a 
medicaments,  vacunes,  proves  de 
diagnòstics  i  altres  tecnologies  per  a  la 
COVID-19,  mentre  dure  la  pandèmia  i  fins 
que s’aconseguisca una immunitat de grup a 
escala  mundial.  És sabut  que més de 100 
països dels 164 adherits a I'Organització es 
mostren favorables a la sol·licitud de l’Índia i 
Sud-àfrica,  però països tan importants  com 
els  Estats  Units,  el  Regne Unit,  Suïssa,  el 
Japó,  el  Canadà,  Austràlia,  el  Brasil  i  la 
mateixa Unió Europea l'han rebutjada.
Per  la  seua  part,  altres  organitzacions 
internacionals com Metges Sense Fronteres 
estan  realitzant  crides  als  governs  perquè 
donen suport  a  aquest  moviment  inicial  de 
l'Índia i Sud-àfrica, per tal d’assegurar-se que 
es  prioritzen  les  vides  humanes  i  que  els 
països puguen fer front a aquesta pandèmia 
amb totes les eines mèdiques existents, en el 
convenciment  que  aquesta  pandèmia  no 
acabarà fins que acabe per a tots.

Posició de la UE i del Govern d'Espanya

En  aquest  context,  la  Unió  Europea  ha 
subscrit contractes, mantinguts inicialment en 
secret,  amb empreses  subministradores  de 
vacunes  per  a  assegurar-se  el 
subministrament  necessari  per  a  la 
vacunació  de  la  seua  població.  Al  mateix 
temps,  dona  suport  a  iniciatives  per  a  la 
distribució equitativa de vacunes a tot el món 
com el  sistema COVAX afavorit  per I'OMS. 
No obstant això, tot indica que els recursos 
amb els quals en aquests moments disposa C
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a  atendre  les  necessitats  dels  paisos  en 
desenvolupament.

El  Govern  del  Regne  d'Espanya,  d'altra 
banda, proclama en la seua «Estratégia de 
resposta  conjunta  de  la  cooperació 
espanyola  a  la  crisi  del  Covid-19»  la 
necessitat d'un « Accés universal a vacunes, 
test  i  tractaments  com  a  béns  públics 
globals»  i  que  amb  aquesta  finalitat 
«Espanya  será  proactiva  a  l,hora  de 
promoure polítiques de propietat intel.lectual 
que  s'orienten  a  facilitar  aquest  accés 
universal  i  equitatiu,  que  aposten  per 
llicéncies  obertes,  compartides,  no 
exclusives a escala mundial i no limitades en 
el temps, especialment pel que fa a resultats 
fruit dels diners públics.
lmpulsará plataformes, repositoris i  aliances 
que  faciliten  I'accés  global  i  transparent  al 
coneixement  amb  la  finalitat  de  facilitar  la 
producció  de  gran  escala,  la  distribució,  la 
venda  i  l'ús  de  les  tecnolog¡es».  Peró, 
lamentablement,  actua  en  sentit  contrari 
quan s'alinea amb els governs que s’oposen 
a les demandes de l'Índia i sud-áfrica davant 
I'OMC d'alliberar les patents de les vacunes.
És per aixó, que des del Grup Municipal de 
Compromís  per  Museros  es  proposa 
l'adopció dels següents:

1. lnstar la unió Europea i al Govern del 
Regne d'Espanya a donar suport a la 
proposta  de  Sudáfrica  i  l'Índia  de 
perseguir  una  solució  rápida  que 
permeta suspendre temporalment les 
patents  ¡  altres  drets  de  propietat 
intel.lectual  relacionats  amb  els 
medicaments,  les  vacunes,  els 
diagnóstics  i  altres  tecnologies  de 
Covid-19.

2. Exigir  a  la  unió  Europea  la  total 
transparéncia  en  relació  amb  els 
contractes  per  a  I'adquisició  de 
vacunes,  medicaments  i  altres 
tecnologies de prevenció itractament 
de la Covid-19, subscrits i que puga 
subscriure  en  el  futur  amb  les 
companyies  subministradores 
privades.

3. Exigir  al  Govern  del  Regne 
d'Espanya  ia  la  Unió  Europea  que 
despleguen  tots  els  esforços 
necessaris per a fer que el sistema 
COVAX servisca perqué les vacunes 
arriben de manera rápida i suficient a 
tots  els  paisos  en  vies  de 
desenvolupament  i  menys 
desenvolupats.

4. lnstar  el  Govern  del  Regne 
d'Espanya  a  posar  en  marxa  amb 
carácter  de urgéncia  plans d’R+D+l 

aquest sistema són totalment insuficients per 
a  atendre  les  necessitats  dels  països  en 
desenvolupament.

El  Govern  del  Regne  d'Espanya,  d'altra 
banda, proclama en la seua «Estratègia de 
resposta  conjunta  de  la  cooperació 
espanyola  a  la  crisi  dela  COVID-19»  la 
necessitat d'un «accés universal a vacunes, 
test  i  tractaments  com  a  béns  públics 
globals»  i  que  amb  aquesta  finalitat 
«Espanya  serà  proactiva  a  l’hora  de 
promoure polítiques de propietat intel·lectual 
que  s'orienten  a  facilitar  aquest  accés 
universal  i  equitatiu,  que  aposten  per 
llicències  obertes,  compartides,  no 
exclusives a escala mundial i no limitades en 
el temps, especialment pel que fa a resultats 
fruit dels diners públics.
Impulsarà plataformes, repositoris i  aliances 
que  faciliten  I'accés  global  i  transparent  al 
coneixement  amb  la  finalitat  de  facilitar  la 
producció  de  gran  escala,  la  distribució,  la 
venda  i  l'ús  de  les  tecnologies».  Però, 
lamentablement,  actua  en  sentit  contrari 
quan s'alinea amb els governs que s’oposen 
a les demandes de l'Índia i Sud-àfrica davant 
I'OMC d'alliberar les patents de les vacunes.

És per això, que des del grup municipal de 
Compromís  per  Museros  es  proposa 
l'adopció dels següents:
lnstar la unió Europea i el Govern del Regne 
d'Espanya a donar suport  a la proposta de 
Sud-àfrica i  l'Índia de perseguir  una solució 
ràpida que permeta suspendre temporalment 
les  patents  i  altres  drets  de  propietat 
intel·lectual  relacionats  amb  els 
medicaments, les vacunes, els diagnòstics i 
altres tecnologies de COVID-19.

Exigir,  a  la  unió  Europea,  la  total 
transparència pel que fa als contractes per a 
I'adquisició de vacunes, medicaments i altres 
tecnologies de prevenció i  tractament de la 
COVID-19,  subscrits  i  que  puga subscriure 
en  el  futur  amb  les  companyies 
subministradores privades.

Exigir, al Govern del Regne d'Espanya i a la 
Unió  Europea,  que  despleguen  tots  els 
esforços necessaris per a fer que el sistema 
COVAX servisca perquè les vacunes arriben 
de manera ràpida i suficient a tots els països 
en  vies  de  desenvolupament  i  menys 
desenvolupats.

lnstar  el  Govern  del  Regne  d'Espanya  a 
posar  en  marxa  amb  caràcter  d’urgència C
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en  biotecnologies  orientades  a  la 
salut  pública  ia  garantir  que  els 
resultats de la innovació arriben, de 
la forma més assequible possible a 
les  persones,  si  fora  necessari 
mitjançant  la  creació  d'empreses 
biotecnológiques públiques.

El Pleno de la Corporación estima la moción 
presentada por unanimidad.

5.  PROPUESTA  DE  ESTIMACIÓN  DE  LA 
MOCIÓN PRESENTADA  POR EL  GRUPO 
MUNICIPAL  PARTIDO  POPULAR 
SOLICITANDO  LA  RECTIFICACIÓN  DEL 
ART. 2 DEL R.D. 229/2021 EN RELACIÓN 
CON  EL  ORIGEN  DE  LAS  BANDAS  DE 
MÚSICA VALENCIANAS.

La  Sra.  alcaldesa  cede  la  palabra  a  D. 
Manuel Moreno Comes, portavoz del  grupo 
municipal Partido Popular, que procede a dar 
lectura a la moción:

Moción para solicitar que se proceda a 
rectificar las afirmaciones recogidas en el art. 

2 de la disposición del Real Decreto 
229/2021, en relación al origen de las 

bandas de música valencianas, publicado en 
el BOE nº 108, de 6 de mayo de 2021.

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

Las  bandas  de  música,  dentro  de  la 
Comunitat  Valenciana,  tienen  su  origen  a 
principios del S. XIX. La Banda Primitiva de 
Llíria, conocida también como “El Clarín”, es 
la  Banda  de  Música  civil  más  antigua  de 
España.  Su  fundación  se  remonta  al  año 
1819,  siendo  su  principal  impulsor  el  fraile 
franciscano Antonio Albarracín, pare Antoni, 
perteneciente al clero regular, en concreto al 
Convento de San Francisco de Llíria.

Debido a la falta de Capillas Musicales en los 
conventos  y  en  muchas  pequeñas 
parroquias,  se  produjo  una  traslación  del 
conocimiento  desde  los  círculos  de  la  alta 
cultura  al  ámbito  de  lo  popular,  bien  para 
actos religiosos que se celebraran fuera de 
los  templos,  para  procesiones  etc…  que 
contaran con música o bien para el disfrute 
de  las  gentes  en  sus  celebraciones 
populares.

Con  el  tiempo  esos  grupúsculos  de  gente 
que,  en  algunos  casos  eran  miembros 
procedentes  de  las  propias  Capillas 

plans d’R+D+l en biotecnologies orientades a 
la salut pública i a garantir que els resultats 
de la  innovació  arriben,  de la  manera més 
assequible  possible  a  les  persones,  si  fora 
necessari  mitjançant  la  creació  d'empreses 
biotecnològiques públiques.

El  Ple  de  la  corporació  estima  la  moció 
presentada per unanimitat.

5.  PROPOSTA  D'ESTIMACIÓ  DE  LA 
MOCIÓ  PRESENTADA  PEL  GRUP 
MUNICIPAL  PARTIT  POPULAR  PER 
SOL·LICITAR  LA  RECTIFICACIÓ  DE 
L'ARTICLE 2 DEL RD 229/2021, PEL QUE 
FA  A  L'ORIGEN  DE  LES  BANDES  DE 
MÚSICA VALENCIANES

L’alcaldessa  cedeix  la  paraula  a  Manuel 
Moreno Comes, portaveu del grup municipal 
Partit Popular, que procedeix a donar lectura 
a la moció:

Moció per  a sol·licitar  que es procedisca a 
rectificar les afirmacions recollides en l'article 
2 de la disposició del Reial decret 229/2021, 
pel que fa a l'origen de les bandes de música 
valencianes,  publicat  en el  BOE núm. 108, 
de 6 de maig de 2021.

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Les bandes de música, dins de la Comunitat 
Valenciana,  tenen  el  seu origen  a principis 
del  segle  XIX.  La Banda Primitiva  de Llíria, 
coneguda també com El Clarí,  és la banda 
de  música  civil  més  antiga  d'Espanya.  La 
seua fundació es remunta a l'any 1819, i el 
seu  principal  impulsor  és  el  frare  franciscà 
Antonio Albarrasí, pare Antoni, pertanyent al 
clergat regular, en concret al convent de Sant 
Francesc de Llíria.

A causa de la falta de capelles musicals en 
els convents i en moltes xicotetes parròquies, 
es va produir una translació del coneixement 
des dels cercles de l'alta cultura a l'àmbit del 
popular,  bé  per  a  actes  religiosos  que  es 
realitzaren  fora  dels  temples,  per  a 
processons etc. que comptaren amb música 
o bé per al  gaudi  de la gent en les seues 
celebracions populars.

Amb el temps, aqueixos grupuscles de gent 
que,  en  alguns  casos  eren  membres C
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Musicales  que  compatibilizaban  con  sus 
oficios  de  ministriles,  junto  a  otros  que 
aprendieron a tocar instrumentos de manera 
autodidacta o bajo la tutela de una persona 
conocedora  de  la  materia,  van  adquiriendo 
personalidad propia y por lo tanto estabilidad. 
Esto  conlleva  la  creación  de  un  nombre 
identificativo  de  cada  grupo  musical  y  en 
muchos casos,  quizás por influencia de las 
bandas  militares  napoleónicas  que  habían 
desfilado por tierras peninsulares durante la 
ocupación  y  guerra  de  la  independencia 
contra Francia, de un uniforme y estandarte 
propio.

Las  bandas  de  música  son  pues  un 
fenómeno  complejo,  dependiente  de 
relaciones  sociales,  incluso  políticas  o  en 
muchos casos una combinación de ellos. Así 
pues,  podemos  afirmar  que  éstas  se 
imbrican dentro de la sociedad valenciana, y 
que a través de gente corriente, con un alto 
grado de sociabilidad, llegan a interpretar, en 
ocasiones,  un  repertorio  reservado  a  la 
música  culta.  Esto  les  permite  también, 
competir entre ellas gracias a la creación de 
sus propias escuelas de música para formar 
nuevos músicos para su banda. Recordemos 
que el  Primer Certamen de Bandas ciudad 
de Valencia enmarcado en la Feria de Julio 
de la ciudad, 1886, y que todavía se sigue 
celebrando,  no  es  ni  más  ni  menos  el 
resultado  de  una  demanda  de  medir  sus 
fuerzas con un repertorio que ya no es solo 
popular  sino  culto  favorecido  por  el 
crecimiento  en  número  y  calidad  de  las 
misma.

Es  decir,  la  música  se  convierte  en  un 
elemento de cambio sociocultural en nuestro 
territorio; la música se democratiza y supera 
las barreras de la alta cultura, y deja de tener 
su  papel  único  en  las  celebraciones 
populares.  Comienza  todo  un  proceso  de 
asociacionismo y filiaciones alrededor de las 
agrupaciones  musicales  que  se  van 
constituyendo en la primera mitad del  siglo 
XIX,  para  convertirse  en  la  verdadera 
sociedad civil organizada puesto que existen 
más  sociedades  que  municipios  en  la 
Comunitat  Valenciana.  Las  cifras  son 
abrumadoras:  547  sociedades  musicales 
alrededor  de  140.000  socios  y  más  de 
41.000  músicos  en  2016,  y  teniendo  un 
impacto en la economía valenciana de más 
de  40  millones  de  euros,  según  se 
desprende del estudio realizado por Econcult 
- Área de Investigación para la Cultura y el 
Turismo de la Universidad de Valencia- para 
la FSMCV
Nada, por lo tanto, que ver con la Federación 
de  Coros  Clavé,  cuya  primera  fraternidad 

procedents  de  les  capelles  musicals  que 
compatibilitzaven  amb  els  seus  oficis  de 
ministrers,  juntament  a  uns  altres  que  van 
aprendre  a  tocar  instruments  de  manera 
autodidacta  o  sota  la  tutela  d'una  persona 
coneixedora  de  la  matèria,  adquereixen 
personalitat pròpia i, per tant, estabilitat. Això 
comporta la creació d'un nom identificatiu de 
cada grup musical i, en molts casos, potser 
per  influència  de  les  bandes  militars 
napoleòniques que havien desfilat per terres 
peninsulars durant l'ocupació i la guerra de la 
independència contra França, d'un uniforme i 
estendard propi.

Les  bandes  de  música  són  doncs  un 
fenomen  complex,  dependent  de  relacions 
socials, fins i tot polítiques o en molts casos 
una  combinació  d'aquestes.  Així  doncs, 
podem  afirmar  que  aquestes  s'imbriquen 
dins  de  la  societat  valenciana,  i  que 
mitjançant la gent corrent, amb un alt grau de 
sociabilitat, arriben a interpretar, a vegades, 
un repertori reservat a la música culta. Això 
els permet, també, competir  entre aquestes 
gràcies  a  la  creació  de  les  seues  pròpies 
escoles de música per a formar nous músics 
per  a  la  seua  banda.  Recordem  que  el 
Primer  Certamen  de  Bandes  Ciutat  de 
València, emmarcat en la Fira de Juliol de la 
ciutat,  1886,  i  que  encara  es  continua 
celebrant,  no  és  sinó  el  resultat  d'una 
demanda de mesurar les seues forces amb 
un repertori que ja no és només popular, sinó 
culte  afavorit  pel  creixement  en  nombre  i 
qualitat d'aquestes.

És  a  dir,  la  música  es  converteix  en  un 
element  de canvi  sociocultural  en el  nostre 
territori;  la música es democratitza i  supera 
les barreres de l'alta cultura, i deixa de tindre 
el  seu  paper  únic  en  les  celebracions 
populars.  Comença  tot  un  procés 
d'associacionisme i filiacions al voltant de les 
agrupacions  musicals  que  es  constitueixen 
en  la  primera  meitat  del  segle  XIX,  per  a 
convertir-se  en  la  vertadera  societat  civil 
organitzada perquè existeixen més societats 
que  municipis  a  la  Comunitat  Valenciana. 
Les xifres són aclaparadores: 547 societats 
musicals al voltant de 140.000 socis i més de 
41.000 músics el 2016, i tenint un impacte en 
l'economia valenciana de més de 40 milions 
d'euros,  segons  es  desprén  de  l'estudi 
realitzat per Econcult, Àrea d'Investigació per 
a la Cultura i el Turisme de la Universitat de 
València, per a la FSMCV

Per tant, res téa veure amb la Federació de C
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data  de  1850  y  que  sigue  un  proceso  de 
asociacionismo que si bien puede compartir 
ciertos elementos como común denominador 
en  aspectos  básicos,  se  desarrolla  de 
manera paralela no siendo en ningún caso 
este  fenómeno  precursor  ni  catalizador  de 
las Sociedades Musicales  Valencianas.  Por 
tanto la afirmación del BOE carece de toda 
veracidad,  ya  que  nuestras  sociedades 
musicales no surgen como consecuencia de 
la  penetración de esas agrupaciones en la 
Comunitat Valenciana.

Posteriormente las bandas de música en el 
territorio  valenciano,  dispuestas  de  manera 
independiente ven la necesidad de unirse a 
través de una federación que se constituya 
en  un  verdadero  órgano  que  pueda  ser 
interlocutor frente a la administración ya que 
las que contaban con más efectivos ven la 
necesidad  de  obtener  recursos  para  su 
nueva meta, la internacionalización.

En  este  contexto  22  sociedades musicales 
se  unen  en  1968  para  formar  la  actual 
“Federación de Sociedades Musicales de la 
Comunitat  Valenciana”  (FSMCV),  entidad 
que  en  la  actualidad  agrupa  a  547 
Sociedades  Musicales  de  todo  el  territorio 
valenciano,  con  el  objetivo  de  aunar 
esfuerzos  en  favor  del  desarrollo  del 
colectivo  de  bandas  de  música  y  el 
asociacionismo civil.

Las  bandas  de  música,  fueron  declaradas 
“Bien  de  Relevancia  Local  Inmaterial”,  por 
Orden  1/2011  de  12  de  julio,  de  la 
Consellería  de  Turismo,  Cultura  y  Deporte. 
La  protección  incluye  las  actividades  que 
desarrollan en el ámbito de la cultura musical 
valenciana  las  Sociedades  Musicales  a 
través  de  las  bandas,  que  además  de 
participar en las actividades culturales de sus 
localidades,  también  lo  hacen  en  los 
certámenes  organizados por  la  Generalitat, 
Diputaciones  Provinciales,  por  la  propia 
Federación u otras entidades, así como por 
los tradicionales  intercambios  entre  bandas 
de dos municipios diferentes.

El BOE del 6 mayo otorga a las bandas de 
música el reconocimiento de “Manifestación 
representativa  del  Patrimonio  Cultural 
Inmaterial”,  ahora  bien,  lo  hace  con 
afirmaciones como “El origen de las bandas 
de  música  valencianas  se  debe  a  un 
movimiento mimético al de las agrupaciones 
corales  catalanas  (Clavé),  movimiento  que 
entró  en  Valencia  vía  Real  Sociedad  de 
Amigos  del  País”,  faltando  con  ello  a  la 
realidad y tergiversando la historia de forma 
insultante.

Cors Clavé, la primera fraternitat dels quals 
data  de  1850  i  que  segueix  un  procés 
d'associacionisme  que  si  bé  pot  compartir 
uns  certs  elements  com  a  comú 
denominador  en  aspectes  bàsics,  es 
desenvolupa de manera paral·lela i no és en 
cap  cas  aquest  fenomen  precursor  ni 
catalitzador  de  les  societats  musicals 
valencianes.  Per  tant,  l'afirmació  del  BOE 
manca de tota veracitat,  ja  que les nostres 
societats  musicals  no  sorgeixen  com  a 
conseqüència  de  la  penetració  d'aqueixes 
agrupacions a la Comunitat Valenciana.

Posteriorment,  les  bandes  de  música  al 
territori  valencià,  disposades  de  manera 
independent,tenen  la  necessitat  d'unir-se 
mitjançant una federació que es constituïsca 
en  un  vertader  òrgan  que  siga  interlocutor 
davant  l'Administració,  ja  que  les  que 
disposaven  de  més  efectius  tenen  la 
necessitat d'obtindre recursos per a la seua 
nova meta, la internacionalització.

En  aquest  context,  22  societats  musicals 
s'uneixen  el  1968  per  a  formar  l'actual 
Federació  de  Societats  Musicals  de  la 
Comunitat Valenciana (FSMCV), entitat que 
en l'actualitat agrupa 547 societats musicals 
de tot el territori  valencià, amb l'objectiu de 
conjuminar  esforços  en  favor  del 
desenvolupament del col·lectiu de bandes de 
música i l'associacionisme civil.

Les bandes de música van ser declarades bé 
de  rellevància  local  immaterial,  per  Ordre 
1/2011, de 12 de juliol, de la Conselleria de 
Turisme, Cultura i Esport. La protecció inclou 
les activitats que desenvolupen en l'àmbit de 
la  cultura  musical  valenciana  les  societats 
musicals mitjançant les bandes que a més de 
participar  en  les  activitats  culturals  de  les 
seues  localitats,  també  ho  fan  en  els 
certàmens organitzats per la Generalitat, les 
diputacions  provincials,  per  la  Federació  o 
per  unes  altres  entitats,  així  com  pels 
tradicionals intercanvis entre bandes de dos 
municipis diferents.

El BOE de 6 maig atorga, a les bandes de 
música,  el  reconeixement  de  manifestació 
representativa  del  patrimoni  cultural 
immaterial,  ara  bé,  ho  fa  amb  afirmacions 
com  “L'origen  de  les  bandes  de  música 
valencianes es deu a un moviment mimètic al 
de les agrupacions corals catalanes (Clavé), 
moviment que va entrar a València via Reial 
Societat d'Amics del País”, la qual cosa falta 
a la realitat i tergiversa la història de manera 
insultant. C
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Llegamos  a  la  conclusión  que  nuestras 
Sociedades  Musicales  son  producto  del 
devenir y del cambio social no asimilable al 
proceso de creación de los Coros Clavé cuya 
primera fraternidad data de 1850, fecha en la 
cual el fenómeno de las Bandas de Música 
en la Comunidad ya es un hecho totalmente 
integrado en la sociedad civil valenciana con 
más  de  60  agrupaciones  musicales.  Nada 
que ver con los Coros Clavé y mucho menos 
que  este  movimiento  cultural  catalán  fuera 
determinante  ni  en  su  formación  ni  en 
catalizador  de  las  Sociedades  Musicales 
Valencianas. Faltan por lo tanto a la verdad 
al  realizar  esta  afirmación  en  el  BOE  del 
pasado 6 de mayo.

Para  mayor  abundancia,  en  el  Archivo 
histórico  de  la  Diputación  de  Valencia,  se 
documenta  la  contestación  de  los 
ayuntamientos de la  provincia  a  la  petición 
del  Ministerio  de  Fomento,  curiosamente  a 
solicitud  del  gobierno  de  Inglaterra  –así 
figura  en  el  Boletín-  contestando  a  la 
pregunta  de si  tenían  escuelas  de  música. 
Solían contestar siempre indicando si había 
escuelas  o  no  y  también  indicando  que 
tenían banda o bandas, pues en más de un 
municipio  se contaba ya entonces con dos 
bandas de música diferentes.

En otras publicaciones, se evidencia a que a 
finales  del  siglo  XIX  las  sociedades  de 
amigos  tomaron  elementos  de  las 
asociaciones  corales  pero  las  bandas  de 
música  iban  funcionando  80  antes  y  su 
modelo  de  asociación  tuvo  mucho que  ver 
con las escuelas de música que se crearon 
por  la  influencia  de  las  Academias,  un 
movimiento bastante anterior al catalán.  Se 
puede  citar  el  modelo  catalán  de  manera 
paralela pero no supeditar el de las bandas 
de música, pues hacerlo así es no conocer la 
historia  de  las  bandas  de  música 
valencianas.

Es  inaceptable  que  se  utilice  el  BOE para 
manipular la historia, y más todavía, que ello 
se haga desde el Ministerio de Cultura, que 
dirige un valenciano, José Manuel Rodriguez 
Uribes,  poniendo  de  manifiesto  su 
desconocimiento de la verdadera historia de 
la  bandas  de  música  valencianas,  y  su 
servilismo al independentismo catalán, en un 
claro  desprecio  al  patrimonio  cultural 
valenciano  que  representan  las  bandas  de 
música, algo que no puede quedar así; por 
ello  se  propone  la  adopción  de  los 
siguientes:

ACUERDOS

Arribem  a  la  conclusió  que  les  nostres 
societats  musicals  són  producte  de 
l'esdevenir i del canvi social no assimilable al 
procés de creació dels cors clavé la primera 
fraternitat dels quals és de 1850, data en la 
qual el fenomen de les bandes de música a 
la Comunitat ja és un fet totalment integrat en 
la societat  civil  valenciana amb més de 60 
agrupacions musicals. Res a veure amb els 
cors  clavé  i  encara  menys  que  aquest 
moviment cultural català fora determinant ni 
en la seua formació ni en catalitzador de les 
societats musicals valencianes. Per tant,  es 
falta a la veritat en realitzar aquesta afirmació 
en el BOE del passat 6 de maig.

Per a major abundància, en l'arxiu històric de 
la  Diputació  de  València,  es  documenta  la 
contestació dels ajuntaments de la província 
a  la  petició  del  Ministeri  de  Foment, 
curiosament  a  sol·licitud  del  govern 
d'Anglaterra,  com  s’indica  en  el  Butlletí,en 
contestar a la pregunta de si tenien escoles 
de  música.  A  aquesta  pregunta  solien 
contestar  sempre  s’idicava  si  hi  havia 
escoles  o  no  i,  també,si  tenien  banda  o 
bandes,  perquè  més  d'un  municipi  tenia, 
aleshores, dues bandes de música diferents.

En altres publicacions, s'evidencia el fet que 
a la fi del segle XIX les societats d'amics van 
prendre elements de les associacions corals 
però les bandes de música funcionaven 80 
abans i el seu model d'associació va tindre 
molt a veure amb les escoles de música que 
es  van  crear  per  la  influència  de  les 
acadèmies, un moviment bastant anterior al 
català.  Es  pot  citar  el  model  català  de 
manera paral·lela però no supeditar el de les 
bandes de música, perquè fer-ho així és no 
conéixer la història de les bandes de música 
valencianes.

És inacceptable que s'utilitze el BOE per a 
manipular la història, i més encara, que això 
es  faça  des  del  Ministeri  de  Cultura,  que 
dirigeix un valencià, José Manuel Rodríguez 
Uribes,  en  posar  de  manifest  el  seu 
desconeixement de la vertadera història de la 
bandes  de  música  valencianes,  i  el  seu 
servilisme a l'independentisme català, en un 
clar menyspreu al patrimoni cultural valencià 
que representen les bandes de música, cosa 
que no pot quedar així; per això, es proposa 
l'adopció dels acords següents:
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PRIMERO:  Que  el  Ministerio  de  Cultura 
rectifique de las afirmaciones recogidas en el 
artículo 2 ”Descripción”, del DISPONGO, del 
Real Decreto 229/2021, de 30 de marzo, por 
el que se declaran las Sociedades Musicales 
de  la  Comunitat  Valenciana  como 
Manifestación Representativa del Patrimonio 
Cultural  Inmaterial,  publicado en el  BOE nº 
108, Sec. III, pág. 54460, del 6 de mayo de 
2021, por no corresponderse con la realidad 
histórica  de  las  bandas  de  música 
valencianas.

SEGUNDO: Que se notifique el siguiente a 
acuerdo  a  la  Presidencia  de  la  Generalitat 
Valenciana, a la Conselleria de Cultura, a las 
mesas del  Congreso de los  Diputados,  del 
Senado  y  de  Les  Corts  Valencianes,  así 
como  a  la  Federación  de  Sociedades 
Musicales de la Comunitat Valenciana y a las 
Sociedades  Musicales  de  la  Provincia  de 
València.

Se  estima  la  moción  presentada  con  la 
siguiente votación: 6 votos a favor del PSOE, 
1 voto en contra de Esquerra Unida, 2 votos 
a  favor  de  Compromís,  3  voto  a  favor  del 
Partido  Popular  y  1  voto  a  favor  de 
Ciudadanos.

6.  PROPUESTA  DE  ESTIMACIÓN  DE  LA 
MOCIÓN PRESENTADA POR EL PARTIDO 
POPULAR CONTRA EL INDULTO DE LOS 
LIDERES  INDEPENDENTISTAS 
CATALANES  CONDENADOS  POR 
SEDICIÓN.

La  Sra.  alcaldesa  cede  la  palabra  a  D. 
Manuel Moreno Comes, portavoz del  grupo 
municipal Partido Popular, que procede a dar 
lectura a la moción:

Moción  para  exigir  al  gobierno  de  España 
que  respete  las  decisiones  judiciales  y  no 
conceda  el  indulto  a  los  líderes 
independentistas catalanes condenados por 
sedición.

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

En  octubre  de  2017,  diversos  partidos  y 
miembros  del  Gobierno  de  Cataluña 
organizaron  un  referéndum  ilegal  con  el 
objetivo  de  separar  esta  comunidad 
autónoma del resto de España y quebrar la 
indisoluble  unidad  de  nuestro  país  que 
reconoce nuestra Carta Magna.

ACORDS

Primer. Que el Ministeri de Cultura rectifique 
les  afirmacions  recollides  en  l'article 
2,descripció,  del  dispose,  del  Reial  decret 
229/2021,  de  30  de  març,  pel  qual  es 
declaren  les  societats  musicals  de  la 
Comunitat  Valenciana  com  a  manifestació 
representativa  del  patrimoni  cultural 
immaterial,  publicat  en  el  BOE  núm.  108, 
sec. III, pàg. 54460, de 6 de maig de 2021, 
per  no  correspondre's  amb  la  realitat 
històrica  de  les  bandes  de  música 
valencianes.

Segon. Que es notifique el següent acord a 
Presidència de la Generalitat  Valenciana, a 
la  Conselleria  de  Cultura,  a  les  meses del 
Congrés  dels  Diputats,  del  Senat  i  de  les 
Corts  Valencianes,  i  a  la  Federació  de 
Societats  Musicals  de  la  Comunitat 
Valenciana i  a les societats musicals de la 
província de València.

S'estima  la  moció  presentada  per  majoria 
amb la  votació  següent:  6 vots  a favor  del 
PSOE, 1 vot en contra d'Esquerra Unida, 2 
vots a favor de Compromís, 3 vot a favor del 
Partit Popular i 1 vot a favor de Ciudadanos.

6.  PROPOSTA  D'ESTIMACIÓ  DE  LA 
MOCIÓ  PRESENTADA  PEL  PARTIT 
POPULAR  CONTRA  L'INDULT  DELS 
LIDERES INDEPENDENTISTES CATALANS 
CONDEMNATS PER SEDICIÓ

L’alcaldessa  cedeix  la  paraula  a  Manuel 
Moreno Comes, portaveu del grup municipal 
Partit Popular, que procedeix a donar lectura 
a la moció per a exigir al Govern d'Espanya 
que  respecte  les  decisions  judicials  i  no 
concedisca  l'indult  als  líders 
independentistes  catalans  condemnats  per 
sedició.

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Per  l'octubre  de  2017,  diversos  partits  i 
membres  del  Govern  de  Catalunya  van 
organitzar  un  referèndum  il·legal  amb 
l'objectiu  de  separar  aquesta  comunitat 
autònoma de la resta d'Espanya i fer fallida 
la  indissoluble  unitat  del  nostre  país  que C
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Además,  proclamaron  de  forma  ilegal  la 
independencia y la constitución de una ilegal 
república catalana.

Por ello, dos años después los impulsores de 
estos  actos  (Oriol  Junqueras,  Carme 
Forcadell,  etc.)  fueron  condenados  por  el 
Tribunal  Supremo  a  penas  que  oscilaban 
entre los 9 y los 13 años de prisión así como 
a penas de inhabilitación.

El alto tribunal consideró probado que dichos 
condenados  habían  cometido  delitos  de 
sedición y/o malversación.
En el momento de conocerse la sentencia, el 
Presidente Sánchez "garantizaba tanto a la 
ciudadanía catalana como al conjunto de la 
ciudadanía  española  que  esa  sentencia  se 
iba  a  cumplir  en  su  totalidad"  puesto  que 
"nadie está  por encima de la ley"  mientras 
que  otros  miembros  de  su  gobierno 
defendían que las penas impuestas debían 
cumplirse íntegramente.

Pero  tanto  Sánchez  como  su  gobierno 
seguían  necesitando  los  votos  de  los 
partidos  independentistas  catalanes  para 
mantenerse en el poder; una necesidad que 
se  hizo  más  acuciante  tras  las  elecciones 
generales celebradas en noviembre de 2019 
en  las  que  el  PSOE  perdió  casi  800.000 
votos y 3 escaños respecto a las celebras en 
el mes de abril del mismo año.

Esa  necesidad  fue  el  detonante  de  que  el 
gobierno  propusiese  realizar  una 
modificación del  delito  de sedición,  incluida 
dentro una reforma más amplía del  Código 
Penal,  que  supondría  una  rebaja  de  las 
penas a los condenados por el 1-O.

Una  reforma  que  cómo  explicó  en 
septiembre  de  2020  el  actual  Ministro  de 
Política Territorial y Función Pública, Miquel 
Iceta,  era  necesario  abordar  porque  "es 
importante  que el  Gobierno demuestre  que 
quiere ir resolviendo temas concretos" (dicho 
en referencia a la situación de los presos por 
el 1-O).

Y ahora, en 2021, el Presidente Sánchez y 
su  gobierno  no  esconden  su  voluntad  de 
indultar a unos condenados que no sólo no 
han mostrado ni un ápice de arrepentimiento 
sino que han dejado claro (tanto en el juicio, 
al  ejercer  su  derecho  a  la  última  palabra, 
como  en  declaraciones  posteriores)  que 
tienen  intención  de  reincidir  en  los  delitos 
cometidos.

Además,  tanto  la  Fiscalía  como el  Tribunal 

reconeix la nostra Carta Magna.

A més, van proclamar de manera il·legal la 
independència  i  la  constitució  d'una  il·legal 
república catalana.

Per  això,  dos  anys  després,  els  impulsors 
d'aquests  actes  (Oriol  Junqueras,  Carme 
Forcadell,  etc.)  van  ser  condemnats  pel 
Tribunal  Suprem  a  penes  que  oscil·laven 
entre els 9 i els 13 anys de presó i a penes 
d'inhabilitació.

L'alt  tribunal  va  considerar  provat  que 
aquests condemnats havien comés delictes 
de sedició i malversació.

En el moment de conéixer-se la sentència, el 
president  Sánchez  garantia,  tant  a  la 
ciutadania  catalana  com  al  conjunt  de  la 
ciutadania espanyola, que aqueixa sentència 
es compliria íntegrament perquè "ningú està 
per  damunt  de  la  llei"  mentre  que  altres 
membres del seu govern defensaven que les 
penes  imposades  havien  de  complir-se 
íntegrament.

Però tant,  tan Sánchez com el  seu govern 
continuaven necessitant els vots dels partits 
independentistes catalans per a mantindre's 
en  el  poder;  una  necessitat  que  es  va  fer 
més  apressant  després  de  les  eleccions 
generals realitzades pel  novembre de 2019 
en  les  quals  el  PSOE  va  perdre  quasi 
800.000  vots  i  3  escons  pel  que  fa  a  les 
portades  a  terme  pel  mes  d'abril  d’aqueix 
any.

Aqueixa necessitat va ser el detonant perquè 
el Govern proposara realitzar una modificació 
del  delicte  de  sedició,  inclosa  dins  d’una 
reforma  més  amplia  del  Codi  Penal,  que 
suposaria  una  rebaixa  de  les  penes  als 
condemnats per l’1 d’octubre.

Una  reforma  que  com  va  explicar  pel 
setembre de 2020 l'actual ministre de Política 
Territorial i Funció Pública, Miquel Iceta, era 
necessari abordar perquè "és important que 
el Govern demostre que vol resoldre temes 
concrets"  (dit  pel  que  fa  a  la  situació  dels 
presos per l’1 d’octubre).

I ara, el 2021, el president Sánchez i el seu 
govern  no  amaguen  la  seua  voluntat 
d'indultar  uns  condemnats  que  no  sols  no 
han mostrat  cap penediment,  sinó que han 
deixat clar (tant en el judici, en exercir el seu 
dret a l'última paraula, com en declaracions 
posteriors) que tenen intenció de reincidir en 
els delictes comesos.
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Supremo se oponen al indulto.

El alto tribunal, en un demoledor y clarísimo 
informe  aprobado  por  unanimidad  de  sus 
miembros,  explica  que lo  que pretenden el 
Presidente  Sánchez  y  su  gobierno  es 
retorcer la naturaleza del indulto y cuestionar 
"los  presupuestos  que  hacen  legítimo  el 
ejercicio de la función jurisdiccional".

Es decir, el gobierno está poniendo en duda, 
al  igual  que  lo  hacen  los  líderes 
independentistas,  el  funcionamiento  de  la 
justicia española, con lo que ello significa de 
ataque  a  una  institución  que  constituye  el 
pilar fundamental de nuestra democracia.

Por último, destacar que el Tribunal Supremo 
deja en evidencia la verdadera intención del 
Gobierno al defender el indulto, que nos es 
otra  que  su  mera  supervivencia  política,  al 
recordar que "algunos de los que aspiran al 
beneficio  del  derecho  de  gracia  son 
precisamente líderes políticos de los partidos 
que,  hoy  por  hoy,  garantizan  la  estabilidad 
del Gobierno llamado al ejercicio del derecho 
de gracia".

Por  todo  lo  expuesto  y  ante  la  fundada 
sospecha de que no nos encontramos ante 
un  indulto  sino  ante  un  pago  político,  el 
Grupo  Municipal  Partido  Popular  en  el 
Ayuntamiento  de  Museros,  solicita  el 
siguiente:

ACUERDO

PRIMERO.  -Expresa  su  respaldo 
incondicional y absoluto a la Constitución y al 
resto  del  ordenamiento  jurídico  español 
como garantes de la integridad y unidad de 
la  nación,  del  estado  de  derecho  y  la 
democracia en nuestro país.

SEGUNDO. - Manifiesta su apoyo sin fisuras 
a  la  labor  que  realizan  todos  los  días  los 
diferentes  tribunales  de  justicia  españoles, 
con especial  mención al  Tribunal  Supremo, 
de  manera  independiente,  responsable  y 
sometidos  únicamente  al  imperio  de  la  ley 
como  establece  el  artículo  117  de  la 
Constitución Española.

TERCERO. - Insta al Gobierno de España a 
respetar  la  independencia  de las diferentes 
instituciones  del  Estado  y  las  decisiones 
judiciales  y  a  no  conceder  el  indulto  a 
aquellos  que  han  vulnerado-  como  ha 
declarado probado el Tribunal Supremo- no 
sólo nuestra Carta Magna sino también otras 
leyes españolas y que, como han repetido en 
numerosas ocasiones, pretenden reincidir en 

A  més,  tant  la  Fiscalia  com  el  Tribunal 
Suprem s'oposen a l'indult.

L'alt  tribunal,  en  un  demolidor  i  claríssim 
informe,  aprovat  per  unanimitat  dels  seus 
membres,  explica  que  el  que  pretenen  el 
president Sánchez i el seu govern és retorçar 
la  naturalesa  de  l'indult  i  qüestionar  "els 
pressupostos que fan legítim l'exercici de la 
funció jurisdiccional".

És a dir, el Govern posa en dubte, igual que 
ho  fan  els  líders  independentistes,  el 
funcionament de la justícia espanyola,  amb 
tot el que això significa d'atac a una institució 
que  constitueix  el  pilar  fonamental  de  la 
nostra democràcia.

Finalment, destacar que el Tribunal Suprem 
deixa en evidència la vertadera intenció del 
Govern en defensar l'indult,  que no és una 
altra que la seua mera supervivència política, 
en recordar que "alguns dels que aspiren al 
benefici  del  dret  de gràcia és clar  que són 
líders polítics dels partits que, ara com ara, 
garanteixen l'estabilitat del Govern anomenat 
a l'exercici del dret de gràcia".

Per  tot  el  que  s’ha  exposat,  i  davant  la 
fundada sospita que no ens trobem davant 
un indult sinó davant un pagament polític, el 
grup municipal Partit Popular a l'Ajuntament 
de Museros, sol·licita l’acord següent:

ACORD

Primer. Expressa el seu suport incondicional 
i  absolut  a  la  Constitució  i  a  la  resta  de 
l'ordenament jurídic espanyol com a garants 
de la integritat i unitat de la nació, de l'estat 
de dret i la democràcia al nostre país.

Segon.  Manifesta  el  seu  suport  sense 
fissures a la tasca que realitzen tots els dies 
els diferents tribunals de justícia espanyols, 
amb especial esment al Tribunal Suprem, de 
manera  independent,  responsable  i 
sotmesos únicament a l'imperi de la llei com 
estableix  l'article  117  de  la  Constitució 
Espanyola.

Tercer.  Insta  el  Govern  d'Espanya  a 
respectar  la  independència  de les diferents 
institucions de l'Estat i les decisions judicials i 
a  no  concedir  l'indult  a  aquells  que  han 
vulnerat, com ha declarat provat el Tribunal 
Suprem, no sols la nostra Carta Magna sinó 
també altres lleis espanyoles i que, com han 
repetit  en  nombroses  ocasions,  pretenen C
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el delito de sedición cometido.

CUARTO. - Insta al Presidente del Gobierno 
de España a comparecer en el Congreso de 
los Diputados en un pleno monográfico para 
explicar su intención de conceder el indulto a 
los condenados por  la  sentencia  459/2019, 
de 14 de octubre, por la convocatoria de un 
referéndum ilegal y la proclamación ilegal de 
una república catalana independiente.

QUINTO.  - Dar traslado de este acuerdo al 
Presidente  del  Gobierno,  al  Ministro  de 
Justicia  y  a  los  Portavoces  de  los  Grupos 
Políticos del Congreso y del Senado.

Se desestima la  moción presentada con la 
siguiente  votación:  6  votos  en  contra  del 
PSOE, 1 voto en contra de Esquerra Unida, 
2 votos en contra de Compromís,  3 voto a 
favor del Partido Popular y 1 voto a favor de 
Ciudadanos.

7.  EXPEDIENTE  806/2021.  PROPUESTA 
DE APROBACIÓN DE LAS FESTIVIDADES 
LOCALES PARA EL 2022.

Al objeto de elaborar el calendario laboral de 
la  provincia,  la  Dirección  Territorial  de 
Empleo y Trabajo, en lo concerniente a las 
fiestas  laborales  de  carácter  local,  de 
acuerdo con el artículo 37.2 del RDL 2/2015, 
de 23 de octubre, por el cual se aprueba el 
Texto Refundido de la Ley del Estatuto de los 
Trabajadores, en relación con el art. 46 del 
RD  2001/1983,  de  28  de  julio,  sobre 
Regulación  de  la  Jornada  de  Trabajo, 
Jornadas  Especiales  y  Descansos  y 
disposiciones  concordantes,  dispone  que 
debe  ser  determinada  específicamente  por 
las  corporaciones  locales,  la  fecha  y 
denominación de las dos fiestas locales que, 
de carácter retributivo y de no recuperables, 
tendrán lugar en el municipio durante el año 
próximo.

El Pleno de la Corporación, por unanimidad, 
adopta el siguiente acuerdo:

PRIMERO. Aprobar el calendario laboral 
para el año 2022, con las fiestas laborales de 
carácter local siguientes:

a) 25 de abril de 2022, San Vicente

b) 16 de agosto de 2022, San Roque.

SEGUNDO.  Remitir  este  acuerdo  a  la 
Dirección Territorial de Empleo y Trabajo de 
la  Consejería  de  Economía,  Hacienda  y 

reincidir en el delicte de sedició comés.

Quart.  Insta  el  president  del  Govern 
d'Espanya a comparéixer en el Congrés dels 
Diputats en un ple monogràfic per a explicar 
la  seua  intenció  de  concedir  l'indult  als 
condemnats  per  la  sentència  459/2019,  de 
14  d'octubre,  per  la  convocatòria  d'un 
referèndum  il·legal  i  la  proclamació  il·legal 
d'una república catalana independent.

Cinqué.  Donar  trasllat  d'aquest  acord  al 
president del Govern, al ministre de Justícia i 
als portaveus dels grups polítics del Congrés 
i del Senat.

Es  desestima  la  moció  presentada  amb  la 
votació següent: 6 vots en contra del PSOE, 
1 vot en contra d'Esquerra Unida, 2 vots en 
contra de Compromís, 3 vot a favor del Partit 
Popular i 1 vot a favor de Ciudadanos.

7.  EXPEDIENT  806/2021.  PROPOSTA 
D'APROVACIÓ  DE  LES  FESTIVITATS 
LOCALS PER AL 2022

Per tal  d'elaborar el  calendari  laboral  de la 
província, la Direcció Territorial d'Ocupació i 
Treball,  pel  que fa a les festes laborals  de 
caràcter local,  d'acord amb l'article 37.2 del 
RDL  2/2015,  de  23  d'octubre,  pel  qual 
s'aprova el  text  refós de la Llei  de l'estatut 
dels treballadors, quant a l’article 46 del RD 
2001/1983,  de 28 de juliol,  sobre regulació 
de la jornada de treball, jornades especials i 
descansos  i  disposicions  concordants, 
disposa  que  ha  de  ser  determinada 
específicament per les corporacions locals la 
data i denominació de les dues festes locals 
que, de caràcter retributiu i no recuperables, 
tindran lloc al municipi durant l'any pròxim.

El  Ple  de  la  corporació,  per  unanimitat, 
adopta l’acord següent:

Primer.  Aprovar  el  calendari  laboral  per  a 
l'any  2022,  amb  les  festes  laborals  de 
caràcter local següents:25 d'abril de 2022, 
Sant Vicent, i 16 d'agost de 2022, Sant Roc.

Segon. Remetre aquest acord a la Direcció 
Territorial  d'Ocupació  i  Treball  de  la 
Conselleria d'Economia, Hisenda i Ocupació, 
als efectes oportuns. C
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Ocupación, a los efectos oportunos.

8.  EXPEDIENTE 1352/2019. PROPUESTA 
DE  CAMBIO  DE  NOMBRAMIENTO  DE 
TITULAR  REPRESENTANTE  EN  EL 
ORGANISMO SUPRAMUNICIPAL PACTEM 
NORD.

Visto que en sesión plenaria extraordinaria, 
del  día  27 de junio  de 2019,  se aprobó el 
nombramiento de Némesis Cardona Gómez 
como  titular  y  a  Sonia  García  Ruiz  como 
suplente,  representantes  del  Ayuntamiento 
en el  Organismo Supramunicipal  Consorcio 
del  Pacto  Territorial  para  la  creación  de 
ocupación PACTEM NORD.

Vista  la  solicitud  de  la  concejala  titular,  el 
Pleno  de  la  Corporación  acuerda  con  la 
siguiente votación: 6 votos a favor del PSOE, 
1  voto  a  favor  de  Esquerra  Unida,  2 
abstenciones de Compromís, 3 abstenciones 
del  Partido  Popular  y  1  abstención  de 
Ciudadanos,  el  cambio  de  nombramiento 
quedando de la siguiente manera:

CONSORCIO  DEL  PACTO  TERRITORIAL 
PARA  LA  CREACIÓN  DE  OCUPACIÓN 
PACTEM NORD

TITULAR: Cristina Civera Balaguer
SUPLENTE: Sonia García Ruiz.

9.  EXPEDIENTE  336/2021.  PROPUESTA 
DE  APROBACIÓN  INICIAL  DEL 
REGLAMENTO  DE  RÉGIMEN  INTERNO 
DEL  TALLER  DE  PROMOCIÓN  DE  LA 
AUTONOMÍA  PERSONAL  PARA 
PERSONAS  CON  DIVERSIDAD 
FUNCIONAL DE MUSEROS.

La  Sra.  alcaldesa  presenta  al  Pleno  la 
propuesta  de  aprobación  inicial  del 
reglamento de régimen interno del taller de 
promoción  de  la  autonomía  personal  para 
personas  con  diversidad  funcional  de 
Museros.

A la vista de la propuesta de la Concejalía de 
Benestar Social y visto el dictamen favorable 
de  la  Comisión  informativa  de  Bienestar 
Social, el Pleno de la Corporación acuerda con 
la  siguiente  votación:  6  votos  a  favor  del 
PSOE, 1 voto  a favor  de Esquerra  Unida,  2 
votos a favor de Compromís, 3 abstenciones 
del Partido Popular y 1 a favor de Ciudadanos, 
lo siguiente:

PRIMERO.  Aprobar  inicialmente  el  siguiente 
Reglamento interno del taller de promoción de 

8. EXPEDIENT 1352/2019. PROPOSTA DE 
CANVI  DE  NOMENAMENT  DE  TITULAR 
REPRESENTANT  EN  L'ORGANISME 
SUPRAMUNICIPAL PACTEM NORD

Vist  que  en  sessió  plenària  extraordinària, 
de27  de  juny  de  2019,  es  va  aprovar  el 
nomenament  de  Némesis  Cardona  Gómez 
com a titular i de Sonia García Ruiz com a 
suplent,  representants  de  l'Ajuntament  en 
l'Organisme  Supramunicipal  Consorci  del 
Pacte Territorial per a la Creació d'Ocupació 
PACTEM NOR

Vista la sol·licitud de la regidora titular, el Ple 
de la corporació acorda amb la votació de 6 
vots  a  favor  del  PSOE,  1  vot  a  favor 
d'Esquerra  Unida,  2  abstencions  de 
Compromís, 3 abstencions del Partit Popular 
i  1  abstenció  de  Ciudadanos,  el  canvi  de 
nomenament de la manera següent:

CONSORCI  DEL  PACTE  TERRITORIAL 
PER  A  LA  CREACIÓ  D'OCUPACIÓ 
PACTEM NORD

Titular: Cristina Civera Balaguer
Suplent: Sonia García Ruiz

9.  EXPEDIENT  336/2021.  PROPOSTA 
D'APROVACIÓ INICIAL  DEL  REGLAMENT 
DE  RÈGIM  INTERN  DEL  TALLER  DE 
PROMOCIÓ DE L'AUTONOMIA PERSONAL 
PER  A  PERSONES  AMB  DIVERSITAT 
FUNCIONAL DE MUSEROS

L’alcaldessa  presenta,  al  Ple,  la  proposta 
d'aprovació  inicial  del  Reglament  de  règim 
intern del taller de promoció de l'autonomia 
personal  per  a  persones  amb  diversitat 
funcional de Museros.

Vista la proposta de la Regidoria de Benestar 
Social  i  vist  el  dictamen  favorable  de  la 
Comissió Informativa de Benestar Social, el 
Ple de la corporació acorda per majoria amb 
la votació de 6 vots a favor del PSOE, 1 vot a 
favor  d'Esquerra  Unida,  2  vots  a  favor  de 
Compromís, 3 abstencions del Partit Popular 
i 1 a favor de Ciudadanos, el següent:

Primer.  Aprovar  inicialment  el  següent 
Reglament  intern  del  taller  de promoció  de C
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la  autonomía  personal  para  personas  con 
diversidad funcional de Museros. 

REGLAMENTO DE RÉGIMEN INTERNO 
DEL TALLER DE PROMOCIÓN DE LA 

AUTONOMÍA PERSONAL PARA 
PERSONAS CON DIVERSIDAD 

FUNCIONAL DE MUSEROS

I.- EXPOSICIÓN DE MOTIVOS:
Nuestro  municipio  en  aras  de 

atender las necesidades de las personas con 
diversidad  funcional  de  la  localidad  ve  la 
necesidad de regular el  Taller  de Promoción 
de la Autonomía Personal para Personas con 
Diversidad Funcional. 

En  aras  de  trabajar  con  personas 
con diversidad funcional, atendiendo que sus 
necesidades  y  demandas,  deben  de  ser 
cubiertas de forma que puedan alcanzar la 
igualdad  de  oportunidades  con  respecto  al 
conjunto del  resto de ciudadanos es por lo 
que se da el paso de desarrollar un taller con 
los fines expuestos. 

Para  ello  se  establecen  como 
principios generales el respeto a la dignidad 
inherente  a  la  persona,  la  autonomía,  la 
independencia  de  cada  ser  humano,  la  no 
discriminación,  la  participación  e  inclusión 
plenas y efectivas en la sociedad, la igualdad 
de oportunidades, el respeto por la diferencia 
y  la  aceptación  de  las  personas  con 
discapacidad  como  manifestación  de  la 
diversidad y la condición humana. 
II.- MARCO LEGAL: 

Encontramos  la  competencia  para 
gestionar  y  regular  nuestro  taller  en la Ley 
8/2010, de 23 de junio, de régimen local de 
la Comunitat Valenciana, en su artículo 33, y 
en la ley 7/1985, de 2 de abril, de Bases de 
Régimen  Local,  donde  se  atribuye  a  los 
municipios  competencias  para  regular  la 
organización  y  el  funcionamiento  de  los 
servicios públicos de titularidad municipal  y 
de  otros  cuya  titularidad  compartida  con 
otros Entes Públicos Territoriales. 

En  el  Marco  Autonómico,  debemos 
mencionar la Ley 3/2019, de 18 de febrero, 
de  la  Generalitat  Valenciana,  de  Servicios 
Sociales  Inclusivos  de  la  Comunitat 
Valenciana,  donde  en  su  artículo  15  nos 
habla  de  las  competencias  de  los  equipos 

l'autonomia  personal  per  a  persones  amb 
diversitat  funcional  de  Museros,  el  qual  es 
transcriu literalment:

REGLAMENT  DE  RÈGIM  INTERN  DEL 
TALLER DE PROMOCIÓ DE L'AUTONOMIA 
PERSONAL  PER  A  PERSONES  AMB 
DIVERSITAT FUNCIONAL DE MUSEROS

I. EXPOSICIÓ DE MOTIUS

El  nostre  municipi  a  fi  d'atendre  les 
necessitats  de  les  persones  amb  diversitat 
funcional de la localitat veu la necessitat de 
regular el Taller de promoció de l'autonomia 
personal  per  a  persones  amb  diversitat 
funcional. 

Per  tal  de  treballar  amb  persones  amb 
diversitat  funcional,  atés  que  les  seues 
necessitats i demandes, han de ser cobertes 
de manera que puguen aconseguir la igualtat 
d'oportunitats quant al conjunt de la resta de 
ciutadans és el motiu pel qual es fa el pas de 
desenvolupar un taller amb els fins exposats. 

Per  a  això,  s'estableixen  com  a  principis 
generals el respecte a la dignitat inherent a la 
persona,  l'autonomia,  la  independència  de 
cada  ésser  humà,  la  no  discriminació,  la 
participació i inclusió plenes i efectives en la 
societat, la igualtat d'oportunitats, el respecte 
per  la  diferència  i  l'acceptació  de  les 
persones  amb  discapacitat  com  a 
manifestació  de  la  diversitat  i  la  condició 
humana. 

II.MARC LEGAL

Trobem  la  competència  per  a  gestionar  i 
regular el nostre taller en la Llei 8/2010, de 
23 de juny, de règim local de la Comunitat 
Valenciana, en el seu article 33, i en la llei 
7/1985, de 2 d'abril, de bases de règim local, 
en  la  qual  s'atribueix  als  municipis 
competències per a regular l'organització i el 
funcionament  dels  serveis  públics  de 
titularitat municipal i d'uns altres la titularitat 
compartida  dels  quals  amb  uns  altres  ens 
públics territorials.

En  el  marc  autonòmic,  hem d'esmentar  la 
Llei 3/2019, de 18 de febrer, de la Generalitat 
Valenciana, de serveis socials inclusius de la 
Comunitat Valenciana, en la qual en el seu C
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base de atención  primaria  de  los Servicios 
Sociales, del carácter intervencionista de los 
servicios por su proximidad a los ciudadanos 
y  del  carácter  específico  que  requiere  una 
atención más activa y específica. 
En su artículo 18, habla de los servicios en 
los que se estructura la atención primaria de 
carácter  básico,  e  incluye  el  SERVCIO DE 
PROMOCIÓN  DE  LA  AUTONOMÍA 
PERSONAL.

Decreto  34/2021,  de  26  de  febrero,  del 
Consell, de regulación del Mapa de Serveis 
Socials de la Comunitat Valenciana.

No  se  puede  obviar  en  el  Marco 
Europeo  la  Convención sobre los Derechos 
de  las  Personas  con  Discapacidad,  que 
establece una relación detallada de derechos 
y un código de aplicación.  Esto conlleva la 
eliminación  de  las  barreras  para  la 
participación y el ejercicio de los derechos de 
las  personas  con  discapacidad  y  la 
promoción  de  las  condiciones  para  su 
máxima  independencia  y  el  desarrollo  de 
suplena  capacidad  física,  mental,  social  y 
profesional.

Para  cumplir  con  las  obligaciones 
establecidas  en  la  Convención  ha  sido 
necesario realizar la adaptación normativa de 
la legislación española. Esto se ha llevado a 
cabo  mediante  la  Ley  26/2011,  de  1  de 
agosto,  de  adaptación  normativa  a  la 
Convención Internacional sobre los Derechos 
de las Personas con Discapacidad.

Y ya en el  Marco Estatal,  Se exige 
distinguir  con  carácter  previo  entre  el 
derecho  genérico  del  ciudadano a  disfrutar 
de  los  servicios  sociales,  como  “servicio 
público” que debe prestar la Administración 
(autonómica  o  local,  en  función  de  la 
transferencia  competencial  y  la  distribución 
de  dicha  competencia,  según  lo 
anteriormente expuesto), en cumplimiento de 
los mandatos constitucionales (art. 49 de la 
C.E  (Constitución  Española), 
fundamentalmente,  el  derecho  subjetivo 
individualizado  de  cada  usuario  a  recibir  y 
disfrutar de la prestación, servicio o recurso 
más idóneo y los concretos derechos de los 
usuarios  que  ya  están  disfrutando  de  un 
servicio/recurso en particular. 

article 15 ens parla de les competències dels 
equips base d'atenció  primària  dels  serveis 
socials,  del  caràcter  intervencionista  dels 
serveis per la seua proximitat als ciutadans i 
del  caràcter  específic  que  requereix  una 
atenció més activa i específica. 

En el seu article 18, parla dels serveis en els 
quals  s'estructura  l'atenció  primària  de 
caràcter bàsic, i inclou el servei de promoció 
de l’autonomia personal.

Decret 34/2021, de 26 de febrer, del Consell, 
de regulació del mapa de serveis socials de 
la Comunitat Valenciana.

No  es  pot  obviar,  en  el  marc  europeu,  la 
Convenció sobre els Drets de les Persones 
amb Discapacitat,  que estableix una relació 
detallada de drets i un codi d'aplicació. Això 
comporta l'eliminació de les barreres per a la 
participació  i  l'exercici  dels  drets  de  les 
persones amb discapacitat i la promoció de 
les  condicions  per  a  la  seua  màxima 
independència  i  el  desenvolupament  de  la 
seua plena capacitat  física,  mental,  social  i 
professional.

Per a complir amb les obligacions establides 
en la Convenció ha sigut necessari realitzar 
l'adaptació  normativa  de  la  legislació 
espanyola.  Això  s'ha  portat  a  terme 
mitjançant  la  Llei  26/2011,  d'1  d'agost, 
d'adaptació  normativa  a  la  Convenció 
Internacional sobre els Drets de les Persones 
amb Discapacitat.

I ja en el marc estatal, s'exigeix distingir amb 
caràcter  previ  entre  el  dret  genèric  del 
ciutadà a gaudir dels serveis socials, com a 
servei  públic  que  ha  de  prestar 
l'Administració (autonòmica o local, en funció 
de  la  transferència  competencial  i  la 
distribució d'aquesta competència, segons el 
que  s’ha  exposat  anteriorment),  en 
compliment  dels  mandats  constitucionals 
(article  49  de  la  Constitució  Espanyola), 
fonamentalment,  el  dret  subjectiu 
individualitzat de cada usuari a rebre i gaudir 
de la prestació, servei  o recurs més idoni i 
els  concrets  drets  dels  usuaris  que  ja 
gaudeixen  d'un servei o recurs en particular. 
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III.- ARTICULADO:

1).- DISPOSICIONES GENERALES: 

1.-  NATURALEZA y  TITULARIDAD: El  fin 
primordial del programa es el desarrollo de 
un  Taller  de  Promoción  de  la  Autonomía 
Personal  para  Personas  con  Diversidad 
Funcional,  se  trata  de  un  programa  cuya 
titularidad es del  Ayuntamiento de Museros 
para  personas  adultas  con  diversidad 
psíquica o intelectual del municipio. 
Taller que se ubicará dentro del Servicio de 
Autonomía  Personal,  servicio  de  Atención 
Primaria  de  la  zona  básica  de  Museros, 
atendiendo  a  la  Ley  3/2019  y  al  Decreto 
34/2021 del Consell

2.- OBJETO: El presente Reglamento regula 
las  prestaciones  del  programa prestadas a 
personas adultas con diversidad psíquica o 
intelectual  del  municipio  de  Museros,  así 
como  su  funcionamiento  interno.  El 
Reglamento fija las normas de convivencia y 
horarios  a  que  deberán  de  ajustarse  los 
usuarios  para  la  utilización  de  las 
instalaciones. 

3.-  ÁMBITO DE  APLICACIÓN:  El  presente 
Reglamento  tiene  carácter  obligatorio  para 
los  usuarios,  para  sus  padres  o  tutores 
legales y  para todo el  personal  que presta 
sus servicios en el Taller de Promoción de la 
Autonomía  Personal  para  Personas  con 
Diversidad Funcional. 
2).- ORGANIZACIÓN Y FUNCIONAMIENTO:

4.-  DOMICILIO  SOCIAL: El  taller  se 
desarrollará  en  el  Centro  Social  que  tiene 
abierto el Ayuntamiento de Museros sito en 
Avda. Blasco Ibáñez nº 87 46136 MUSEROS 
(Valencia). 

5.- OBJETIVOS: Los objetivos del programa 
son: 

- Fomentar  la  autonomía  personal,  la 
inclusión social  y la participación en la 
vida en la comunidad de las personas 
integradas en el programa. 

- Proporcionar  recursos  para  la 
convivencia  de  personas  con 
dificultades para su autonomía. 

III. ARTICULAT

1. DISPOSICIONS GENERALS

1. Naturalesa i titularitat. L’objectiu primordial 
del  programa  és  el  desenvolupament  d'un 
taller  de  promoció  de  l'autonomia  personal 
per a persones amb diversitat funcional,  es 
tracta d'un programa la titularitat del qual és 
de l'Ajuntament de Museros per a persones 
adultes amb diversitat psíquica o intel·lectual 
del municipi. 
Taller  que  se  situarà  dins  del  Servei 
d'Autonomia  Personal,  servei  d'Atenció 
Primària  de  la  zona  bàsica  de  Museros, 
d’acord amb la Llei 3/2019 i amb el Decret 
34/2021 del Consell.

2.  Objecte.Aquest  reglament  regula  les 
prestacions  del  programa  prestades  a 
persones adultes  amb diversitat  psíquica  o 
intel·lectual  del  municipi  de  Museros,  així 
com  el  seu  funcionament  intern.  El 
Reglament fixa les normes de convivència i 
els horaris als quals d'ajustar-se els usuaris 
per a la utilització de les instal·lacions. 

3.  Àmbit  d’aplicació.  Aquest  Reglament  té 
caràcter  obligatori  per  als  usuaris,  per  als 
seus  pares  o  tutors  legals  i  per  a  tot  el 
personal  que presta  els  seus serveis en el 
Taller  de promoció de l'autonomia personal 
per a persones amb diversitat funcional. 

2. ORGANITZACIÓ I FUNCIONAMENT

4.Domicili  social.  El  taller es desenvoluparà 
en  el  Centre  Social  de  Dia  que  té  obert 
l'Ajuntament  de  Museros  a  l’avinguda  de 
Blasco Ibáñez, 87, de Museros (46136).

5. Objectius. Els objectius del programa són: 

- Fomentar  l'autonomia  personal,  la 
inclusió social i la participació en la vida en la 
comunitat de les persones integrades en el C
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- Favorecer  la  permanencia  de  los 
usuarios  en  su  domicilio  y  ajustes 
sociofamiliar. 

- Colaborar con las familias cuando por sí 
mismas  no  puedan  atender  las 
necesidades del usuario.

-  Apoyar  a  las  familias  en  sus 
responsabilidades  de  la  vida  diaria. 
Atender situaciones de crisis personal o 
familiar.

6.- DURACIÓN DEL TALLER:

El taller tendrá una duración de 12 meses, a 
excepción de los periodos vacacionales.

7.- REQUISITOS DE ACCESO: 

1.-  Los  usuarios  deberán  de  tener  edades 
comprendidas entre 17 y 60 años.
2.-  Que se  encuentre  empadronados en el 
municipio de Museros
3.- Tener reconocida discapacidad intelectual 
o psíquica.
4.-  Tener  certificado  de  discapacidad 
reconocido.
-Tener  solicitado la  valoración de grado  de 
dependencia  ,  tiendo  solicitadas  como 
preferencias la plaza en centro ocupacional o 
centro de día.
5.-  No  presentar  graves  trastornos  de 
conducta  que  puedan  alterar  la 
normalconvivencia del centro
6.-  No  presentar  graves  problemas  de 
movilidad  que  lo  hagan  dependiente  para 
lasactividades básicas de la vida diaria. 
7.-No  padecer  ninguna  enfermedad 
infectocontagiosa activa ni necesitar atención 
continuada en institución sanitaria.
Para el acceso de los usuarios al taller, así 
como  a  sus  profesionales,  se  requerirá 
atiendo  a  las  circunstancias  del  momento, 
prueba de PCR, u otra que se precise,  en 
función de las circunstancias sanitarias y las 
recomendaciones  de  las  autoridades 
sanitarias.

8.-  DERECHOS  Y  DEBERES  DE  LOS 
USUARIOS

a).-  Derechos  de  los  usuarios  y  de  sus 
responsables. 

- A Acceder al centro y recibir asistencia 

programa. 
- Proporcionar  recursos  per  a  la 
convivència de persones amb dificultats per 
a la seua autonomia. 
- Afavorir la permanència dels usuaris 
en el seu domicili i ajustos sociofamiliars. 
- Col·laborar  amb  les  famílies  quan 
per  si  mateixes  no  puguen  atendre  les 
necessitats de l'usuari.
- Donar  suport  a  les  famílies  en  les 
seues  responsabilitats  de  la  vida  diària. 
Atendre  situacions  de  crisi  personal  o 
familiar.

6.  Durada  del  taller.  El  taller  tindrà  una 
durada  de  12  mesos,  a  excepció  dels 
períodes vacacionals.

7. Requisits d’accés: 

1.  Els  usuaris  hauran  de  tindre  edats 
compreses entre 17 i 60 anys.
2. Que es trobe empadronats al municipi de 
Museros.
3.  Tindre  reconeguda  discapacitat 
intel·lectual o psíquica.
4. Tindre certificat de discapacitat reconegut i 
tindre  sol·licitat  la  valoració  de  grau  de 
dependència,  i  tindre  sol·licitada  com  a 
preferència la plaça en centre ocupacional o 
centre de dia.
5. No presentar greus trastorns de conducta 
que puguen alterar la normalconvivència del 
centre.
6. No presentar greus problemes de mobilitat 
que ho facen dependent per a les activitats 
bàsiques de la vida diària. 
7.No  patir  cap  malaltia  infecciosa  o 
contagiosa  activa  ni  necessitar  atenció 
continuada en institució sanitària.
Per a l'accés dels usuaris al taller, i als seus 
professionals,  es  requerirà,vistes  les 
circumstàncies del moment, prova de PCR, o 
una  altra  prova  que  siga  necessària,  en 
funció de les circumstàncies sanitàries i  de 
les  recomanacions  de  les  autoritats 
sanitàries.

8. Drets i deures dels usuaris:
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sin  discriminación  por  razón  de  sexo, 
raza, religión, ideología o cualquier otra 
condición  o  circunstancia  personal  o 
social.

- A utilizar las instalaciones, servicios y el 
material del Taller dentro de las normas 
que  se  establece  el  presente 
Reglamento. 

- A  participar  en  los  servicios  y 
actividades  que  se  organicen  y 
colaborar en el desarrollo de estos.

-  A la protección de la propia imagen, al 
secreto  profesional  de  su  historia 
sanitaria y social ya la protección de sus 
datos personales. 

- A ser respetados en su intimidad, en su 
integridad  física  y  en  sus  diferencias 
como ser humanoen pleno derecho, no 
siendo  en  ningún  momento  objeto  de 
tratos  vejatorios  o  degradantes,  así 
como  de  castigos  físicos  o  morales, 
tanto  por  integrantes  del  equipo 
profesional como por sus compañeros. 

- A  presentar  reclamaciones  y 
sugerencias, elevando por escrito a los 
órganos de participación o dirección del 
centro. 

- A que  se  les  facilite  el  acceso  a  la 
atención  social,  sanitaria,  educacional, 
cultural  y  en  general  todas  las 
necesidades  personales  que  sean 
imprescindibles  para  conseguir  un 
adecuado  desarrollo  psíquico-físico 
durante la jornada del taller. 

- A  beneficiarse  de  los  servicios  y 
prestaciones del Centro.

b)  Deberes  de  los  usuarios  y  de  sus 
responsables.  
   
 -  Conocer  y  cumplir  el  Reglamento  de 
régimen  Interno,  así  como  los  acuerdos  e 
instrucciones que emanen de los órganos de 
representación del Centro. 
-  Utilizar  adecuadamente  las  instalaciones 
del Centro.
-  Guardar  las  normas  de  convivencia  y 
respeto  mutuo  dentro  del  Centro  y  en 
cualquier  otro  lugar  relacionado  con  sus 
actividades. 
-Tener  solicitada la  valoración de grado  de 
dependencia,  tiendo  solicitadas  como 
preferencias la plaza en centro ocupacional o 
centro de día.

a)  Drets  dels  usuaris  i  dels  seus 
responsables:

- A accedir al centre i rebre assistència 
sense  discriminació  per  raó  de  sexe,  raça, 
religió, ideologia o qualsevol altra condició o 
circumstància personal o social.

- A utilitzar les instal·lacions, serveis i 
el material d’aquest taller dins de les normes 
que s'estableix en aquest reglament. 

- A participar en els serveis i activitats 
que  s'organitzen  i  col·laborar  en  el 
desenvolupament d'aquests.
-  A la protecció de la pròpia imatge, al 
secret  professional  de  la  seua  història 
sanitària i social i a la protecció de les seues 
dades personals. 

- A ser respectats en la seua intimitat, 
en  la  seua  integritat  física  i  en  les  seues 
diferències com a ésser humà de ple dret, i 
no  ser  en  cap  moment  objecte  de  tractes 
vexatoris o degradants, així com de càstigs 
físics o morals, tant pels integrants de l'equip 
professional com pels seus companys. 

- A  presentar  reclamacions  i 
suggeriments,  elevats  per  escrit  als  òrgans 
de participació o a la direcció del centre. 

- Al  fet  que  se'ls  facilite  l'accés  a 
l'atenció  social,  sanitària,  educacional, 
cultural  i  en  general  totes  les  necessitats 
personals que siguen imprescindibles per a 
aconseguir  un  adequat  desenvolupament 
psíquic i físic durant la jornada del taller. 

- A  beneficiar-se  dels  serveis  i 
prestacions del Centre

b)  Deures  dels  usuaris  i  dels  seus 
responsables:

  - Conéixer i complir el Reglament de règim 
intern,  i  els  acords  i  les  instruccions  que 
emanen  dels  òrgans  de  representació  del 
centre. 
- Utilitzar adequadament les instal·lacions del 
centre.

-  Guardar  les  normes  de  convivència  i 
respecte mutu dins del centre i en qualsevol 
altre lloc relacionat amb les seues activitats. 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 3
EP

M
2T

D
Z9

LE
3Y

H
M

5K
M

W
W

R
G

G
EW

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//m
us

er
os

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 2
4 

de
 4

6 



 

- Poner en conocimiento de los responsables 
del  Centro  o  de  los  órganos  de 
representación  las  anomalías  e 
irregularidades que observen en el mismo. 
-  Abonar  aquellas  cantidades  económicas 
que  se  estimen  oportunas  de  cara  a  la 
realización de las actividades que el Centro 
organice. 
- Aportar el material que se le solicite para el 
funcionamiento  de  talleres  y  para 
determinadas  actividades  (ropa  de  trabajo, 
toalla, bañador, productos de higiene, etc.…). 
- Asistir a las citas y reuniones que el equipo 
técnico y/o la dirección del Centro, convoque. 
-  Justificar las faltas de asistencia al  Taller, 
dentro de los cinco días siguientes a la fecha 
en la que se produzca el hecho.
- No se admitirá el  consumo de sustancias 
psicotrópicas en dependencias del Taller, así 
como en las salidas externas ni en ninguna 
de  las  actividades  que  desarrolle  el  propio 
programa.  

9.-  GRATUIDAD  DEL  PROGRAMA:  Al 
tratarse  de  un  programa  dentro  de  un 
servicio de carácter básico, atendiendo a Ley 
3/2019 del servicio será gratuito,

3).- RÉGIMEN SANCIONADOR

10.-  RÉGIMEN  DISCIPLINARIO.  I.-  Se 
considerarán  conductas  contrarias  a  las 
normas de convivencia el incumplimiento del 
presente  Reglamento  ya  sea  en  el  propio 
centro donde se desarrolla el Taller, como en 
cualquier actividad externa que se realice.

Los  incumplimientos  de  las  normas 
de convivencia se valorarán considerando la 
situación  y  las  condiciones  personales  del 
usuario.  La  Sanción  para  el  caso  de 
incumplir con los deberes expuestos en este 
Reglamento, se graduarán atendiendo a su 
entidad, circunstancias de los hechos y de la 
persona  que  las  ha  causado,  en  sanción 
leve, grave y muy grave. 

SANCIÓN  LEVE:  Serán  sancionados  con 
una Sanción leve: 

a).- los usuarios que con su conducta alteren 
las normas de convivencia y respeto mutuo 
entre  las  personas  usuarias  del  Taller  y 
miembros del personal, creando situaciones 
de malestar. 

-Tindre  sol·licitada  la  valoració  de  grau  de 
dependència,  i  tindre  sol·licitada  com  a 
preferència la plaça en centre ocupacional o 
centre de dia.
-  Posar  en  coneixement  dels  responsables 
del centre o dels òrgans de representació les 
anomalies i  irregularitats que s’observen en 
aquest. 
-  Abonar  aquelles  quantitats  econòmiques 
que  s'estimen  oportunes  pel  que  fa  a  la 
realització  de  les  activitats  que  el  centre 
organitze. 
- Aportar el material que se li sol·licite per al 
funcionament de tallers i per a determinades 
activitats (roba de treball, tovallola, vestit de 
bany, productes d'higiene, etc.). 
-  Assistir  a  les  cites  i  reunions  que  l'equip 
tècnic, o la direcció del centre, convoquen. 
-  Justificar  les  faltes  d'assistència  al  taller, 
dins dels cinc dies següents a la data en la 
qual es produïsca el fet.
-  No  s'admetrà  el  consum  de  substàncies 
psicotròpiques en dependències del taller, en 
les  eixides  externes  ni  en  cap  de  les 
activitats que desenvolupe aquest programa. 

9. Gratuïtat del programa. En tractar-se d'un 
programa dins d'un servei de caràcter bàsic, 
d’acord  amb la  Llei  3/2019 del  servei  serà 
gratuït,

3. RÈGIM SANCIONADOR

10. Règim disciplinari. 
I. Es consideraran conductes contràries a les 
normes  de  convivència  l'incompliment 
aquestreglament ja siga en el propi centre on 
es desenvolupa el  taller,  com en qualsevol 
activitat externa que es realitze.
Els  incompliments  de  les  normes  de 
convivència  es  valoraran  considerant  la 
situació i les condicions personals de l'usuari. 
Lessancions per al  cas d'incomplir  amb els 
deures  exposats  en  aquest  reglament,  es 
graduaran  d’acord  amb  la  seua  entitat, 
circumstàncies dels fets i de la persona que 
les ha causades, en sanció lleu, greu i molt 
greu. 

Sanció  lleu.  Seran  sancionats  amb  una 
sanció lleu: 

a)  Els  usuaris  que  amb  la  seua  conducta 
alteren les normes de convivència i respecte C
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b).- El descuido o negligencia, no imputable 
a  las condiciones físicas o  psíquicas  de  la 
persona  usuaria,  en  el  uso  del  mobiliario, 
objetos o instalaciones del centro donde se 
imparte el Taller. 

SANCIÓN GRAVE:  Serán  sancionados con 
una sanción grave :

a).- La reiteración de tres faltas leves en el 
plazo de un año. 
b).-  la  falta  de respeto producida de forma 
continuada y manifestada en incorrección de 
trato  o  en  actitudes  o  palabras 
desconsideradas  o  inconvenientes  hacia  el 
personal  del  taller  o  personas usuarias del 
mismo. 
c).-  la  sustracción  de  bienes  o  cualquier 
clase  de  objetos,  propiedad del  personal  o 
usuarios del Taller. 
d).-  La  utilización  en  las  dependencias  del 
centro  de  aparatos  y  herramientas  que 
supongan un riesgo para la seguridad de las 
personas usuarias o del personal del centro. 

SANCIÓN MUY GRAVE: Serán sancionados 
con una sanción muy grave: 

a).-La reiteración de tres o más faltas graves 
en el plazo de un año. 
b).-  La  agresión  física  o  los  malos  tratos 
físicos o verbales a otras personas usuarias, 
a  miembros  del  personal  o  a  cualquier 
persona  que  en  calidad  de  profesional  se 
relacione con el centro. 

II.- Las conductas contrarias a las normas de 
convivencia referidas, podrán ser corregidas 
con las siguientes medidas: 

a).- Amonestación privada
b).-  Realización  de  trabajos,  tareas 
específicas  que  contribuyan  a  la  mejora  y 
desarrollo de actividades del Centro estando 
dirigidas a reparar el daño causado, tanto a 
las instalaciones  como  al  material  del 
centro o pertenencias de otros usuarios. 
c).-  Comunicación  a  la  familia  e 
implicaciónde ellas en las medidas atomar.
d).- Suspensión del derecho a participar en 
alguna actividad extraordinaria.
e).- Suspensión de asistencia a la actividad 
habitual del Centro por unplazo a determinar 
por el Órgano competente.

mutu entre les persones usuàries del taller i 
membres  del  personal,  en  crear  situacions 
de malestar. 

b)  El  descuit  o negligència,  no imputable a 
les  condicions  físiques  o  psíquiques  de  la 
persona  usuària,  en  l'ús  del  mobiliari, 
objectes  o  instal·lacions  del  centre  on 
s'imparteix aquest taller. 

Sanció greu. Serà sancionat amb una sanció 
greu :

a)  La  reiteració  de  tres  faltes  lleus  en  el 
termini d'un any. 
b)La falta de respecte produïda de manera 
continuada i  manifestada  en incorrecció  de 
tracte  o  en  actituds  o  paraules 
desconsiderades o inconvenients al personal 
del taller o a persones usuàries d'aquest. 
c)La sostracció de béns o qualsevol classe 
d'objectes,  propietat  del  personal  o  usuaris 
del taller. 
d)  La  utilització  en  les  dependències  del 
centre d'aparells i eines que suposen un risc 
per a la seguretat de les persones usuàries o 
del personal del centre. 

Sanció  molt  greu.  Serà sancionat  amb una 
sanció molt greu: 

a) La reiteració de tres o més faltes greus en 
el termini d'un any. 
b)  L'agressió  física  o  els  maltractaments 
físics  o  verbals  a  unes  altres  persones 
usuàries,  a  membres  del  personal  o  a 
qualsevol  persona  que  en  qualitat  de 
professional es relacione amb el centre. 

II. Les conductes contràries a les normes de 
convivència referides, podran ser corregides 
amb les mesures següents: 

a) Amonestació privada.
b)  Realització  de  treballs,  tasques 
específiques que contribuïsquen a la millora i 
desenvolupament  d'activitats  del  centre 
dirigides a reparar el mal causat, tant a les 
instal·lacions  com  al  material  del  centre  o 
pertinences d'altres usuaris. 
c)  Comunicació  a  la  família  i  implicació 
d’aquestes en les mesures a prendre.
d) Suspensió del dret a participar en alguna 
activitat extraordinària. C
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III.-Serán competentes para decidir las 
correcciones previstas en elapartado 
anterior:
a).- En las conductas contrarias a las normas 
de  convivencia  de  carácterleve,  oído  el 
usuario, los Cuidadores, Técnicos-.,
educadores,  etc.  mediante  amonestación 
privada.
b).- En las conductas contrarias a las normas 
de  convivencia  de  caráctergrave  y  muy 
grave,  oído  el  usuario,  el  educador/a  del 
taller junto con el coordinadora del servicio, 
mediantelas  correcciones  que  estime 
oportunas  señaladas  en  el  apartado  II  del 
presente artículo. 

IV.-El usuario, sus padres/tutores o 
representantes legales, podrán presentar 
unareclamación en el plazo de siete días 
naturales.

10.- CESE EN LA PLAZA DEL TALLER DE 
PROMOCIÓN  DE  LA  AUTONOMÍA 
PERSONAL  PARA  PERSONAS  CON 
DIVERSIDAD FUNCIONAL. 
El usuario cesará y causará baja en su plaza 
del  Taller  de  Promoción  de  la  Autonomía 
Personal  para  Personas  con  Diversidad 
Funcional, por concurrir alguna o algunas de 
las siguientes causas: 

a). Por fallecimiento del usuario
b). Por baja voluntaria del propio usuario o su 
tutor/a legal.
c).  Por  fin  de  la  vigencia  del  Taller  de 
Promoción  de  la  Autonomía  Personal  para 
Personas con Diversidad Funcional. 
d).  Por  alguna  de  las  causas  de 
incumplimiento de los requisitos de admisión. 
e).  Por  cometer  el  usuario  algún  motivo 
disciplinario  conforme  al  régimen 
sancionados  previsto  en  el  presente 
reglamento, así como incumplimiento de sus 
deberes y obligaciones. 
f). Por conductas hetero o auto agresivas y/o 
destructivas.  Padecimiento  de  trastornos 
duales  o  concurrencia  de  otras 
discapacidades  que  limiten  su  desempeño 
en taller. 
Por no existir la necesidad.

SEGUNDO.  Publicar  extracto  en  el  Boletín 
Oficial  de  la  Provincia  de  Valencia  en 
cumplimiento con lo regulado en el artículo 49 
de la Ley 7/1985, Reguladora de las Bases de 
Régimen Local,  para que, por un período de 

e)  Suspensió  d'assistència  a  l'activitat 
habitual del centre en un termini a determinar 
per l'òrgan competent.

III.Seran  competents  per  a  decidir  les 
correccions previstes en l’apartat anterior:

a) En les conductes contràries a les normes 
de  convivència  de  caràcter  lleu,  escoltats 
l'usuari,  els  cuidadors,  tècnics,educadors, 
etc. mitjançant amonestació privada.
b) En les conductes contràries a les normes 
de convivència de caràcter greu i molt greu, 
escoltats  l'usuari,  l'educador  o  l’educadora 
del taller juntament amb el coordinadora del 
servei, mitjançant les correccions que estime 
oportunes  assenyalades  en  l'apartat  II 
d’aquest. 

IV.L'usuari,  els  seus  pares,  tutors  o 
representants  legals,  podran  presentar 
unareclamació  en  el  termini  de  set  dies 
naturals.

10.  CESSAMENT  EN  LA  PLAÇA  DEL 
TALLER DE PROMOCIÓ DE L'AUTONOMIA 
PERSONAL  PER  A  PERSONES  AMB 
DIVERSITAT FUNCIONAL.

L'usuari cessarà i causarà baixa en la seua 
plaça del Taller de promoció de l'autonomia 
personal  per  a  persones  amb  diversitat 
funcional, per concórrer alguna o algunes de 
les causes següents: 

a) Per defunció de l'usuari.
b) Per baixa voluntària del’usuari  o del seu 
tutor o tutora legal.
c) Per fi de la vigència del Taller de promoció 
de l'autonomia personal per a persones amb 
diversitat funcional. 
d) Per alguna de les causes d'incompliment 
dels requisits d'admissió. 
e)  Per  cometre  l'usuari  algun  motiu 
disciplinari  pel  que fa al  règim de sancions 
previst  en  el  aquest  reglament,  així  com 
incompliment dels seus deures i obligacions. 
f) Per conductes hetero o acte agressives o 
destructives.  Patiment  de  trastorns  duals  o 
concurrència  d'altres  discapacitats  que 
limiten el seu desenvolupament en el taller.

Per no existir la necessitat.
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30  días  hábiles,  pueda  ser  examinado  y 
presentar  las  reclamaciones  o  sugerencias 
que  consideren  oportuno  formular, 
encontrándose el expediente en la Secretaría 
del Ayuntamiento. En el caso de que no haya 
alegaciones  se  entenderá  definitivamente 
aprobado,  procediendo  a  su  publicación 
íntegra en el BOP. 

TERCERO. La presente ordenanza entrará en 
vigor desde su publicación íntegra en el BOP, y 
estará  vigente  hasta  que  se  modifique  o 
derogue.

10.  EXPEDIENTE  600/2021.  DACIÓN  DE 
CUENTAS  DATOS  PERIODO  MEDIO  DE 
PAGO  Y  MOROSIDAD  PRIMER 
TRIMESTRE 2021. 

La  Sra.  alcaldesa  presenta  al  Pleno  el 
informe de intervención sobre la  dación de 
cuentas de los datos del  periodo medio de 
pago y morosidad primer trimestre 2021.

Vista esta intervención, los concejales se dan 
por enterados.

11.  EXPEDIENTE  642/2021.  DACIÓN  DE 
CUENTAS  DE  LA  LIQUIDACIÓN 
PRESUPUESTARIA DEL EJERCICIO 2020.

La  Sra.  alcaldesa  presenta  al  Pleno  el 
informe de intervención sobre la liquidación 
presupuestaria del ejercicio 2020.

Vista esta intervención, los concejales se dan 
por enterados.

12. DESPACHO EXTRAORDINARIO.

No hay asuntos que tratar.

13.  EXPEDIENTE  750/2021.  DACIÓN  DE 
CUENTAS  DE  LA  MODIFICACIÓN DE  LA 
ORDENANZA REGULADORA DEL PRECIO 
PÚBLICO  POR  PRESTACIÓN  DE 
SERVICIOS  Y  UTILIZACIÓN  DE 
INSTALACIONES DEPORTIVAS.

La Sra. alcaldesa da cuenta al Pleno de la 
modificación de la ordenanza reguladora del 

Segon. Publicar l’extracte en el Butlletí Oficial 
de la  Província  de València en compliment 
amb el que es regula en l'article 49 de la Llei 
7/1985,  reguladora  de  les  bases  de  règim 
local,  perquè,  per  un  període  de  30  dies 
hàbils,  puga  ser  examinat  i  presentar  les 
reclamacions o suggeriments que consideren 
oportú formular, i en trobar-se l'expedient en 
la  secretaria  de  l'Ajuntament.  Si  no  hi 
haguera  cap  al·legació  s'entendrà 
definitivament  aprovat,  i  es  procedirà  a  la 
seua publicació íntegra en el BOP. 

Tercer. Aquesta ordenança entrarà en vigor 
des de la seua publicació íntegra en el BOP, 
i  estarà  vigent  fins  que  es  modifique  o 
derogue.

10.  EXPEDIENT  600/2021.  DACIÓ  DE 
COMPTES  DADES  DEL  PERÍODE  MITJÀ 
DE  PAGAMENT  I  MOROSITAT  PRIMER 
TRIMESTRE 2021

L’alcaldessa presenta l'informe d'intervenció 
sobre la dació de comptes de les dades del 
període mitjà de pagament i morositat primer 
trimestre 2021 al Ple.

Vista  aquesta  intervenció,  els  regidors  es 
donen per assabentats.

11.  EXPEDIENT  642/2021.  DACIÓ  DE 
COMPTES  DE  LA  LIQUIDACIÓ 
PRESSUPOSTÀRIA DE L'EXERCICI 2020

L’alcaldessa  presental'informe  d'intervenció 
sobre  la  liquidació  pressupostària  de 
l'exercici 2020 al Ple.

Vista  aquesta  intervenció,  els  regidors  es 
donen per assabentats.

12. DESPATX EXTRAORDINARI

No hi ha assumptes a tractar.

13.  EXPEDIENT  750/2021.  DACIÓ  DE 
COMPTES  DE  LA  MODIFICACIÓ  DE 
L'ORDENANÇA REGULADORA DEL PREU 
PÚBLIC PER PRESTACIÓ DE  SERVEIS  I C
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precio público por prestación de servicios y 
utilización  de  instalaciones  deportivas 
aprobada  en  Junta  de  Gobierno  Local  de 
fecha 11/06/2021.

“Modificación  de  la  Ordenanza 
reguladora  del  “PRECIO  PÚBLICO  POR 
PRESTACION  DE  SERVICIOS  Y 
UTILIZACIÓN  DE  INSTALACIONES 
DEPORTIVAS”

***  La  Ordenanza  modificada  es  la 
siguiente:

TEXTO  ÍNTEGRO  DE  LAS 
MODIFICACIONES  DE  LA  ORDENANZA 
REGULADORA  DEL  PRECIO  PÚBLICO 
POR  PRESTACION  DE  SERVICIOS  Y 
UTILIZACIÓN  DE  INSTALACIONES 
DEPORTIVAS (2 Variaciones):

***PRIMERA MODIFICACIÓN: Se modifica el 
artículo  3,  que  queda  redactado  de  la 
siguiente forma:

“Artículo 3º.- Cuantía.

 1º) La cuantía del precio público regulado 
en  esta  ordenanza  será  la  fijada  en  las 
tarifas contenidas en el  apartado siguiente, 
para  cada  uno de  los  distintos  servicios  o 
actividades  o  aprovechamientos  de  las 
instalaciones municipales.

2º) Las tarifas serán las siguientes

PISCINA DE VERANO

*  Abono  de  temporada  4  años  o  más  – 
empadronados y no empadronados. Precio 18 € 

* Abono de temporada 4 años o más – personas 
en situación de desempleo  y familias numerosas. 
Precio 12 €

*  Abono de temporada 4 años o más – personas 
con diversidad funcional igual o superior al 33%. 
Precio 9 €

* Abono de temporada – personas mayores de 65 
años. Gratis

*  Entrada  1  día  –  empadronados   y  no 
empadronados. Precio 4 €

*  Entrada  1  día  –  personas  en  situación  de 
desempleo,  familias  numerosas,   personas  con 
diversidad  funcional  igual  o  superior  al  33%. 
Precio 2 €  

* Entrada 1 día – personas  mayores de 65 años. 
Gratis

UTILITZACIÓ  D'INSTAL·LACIONS 
ESPORTIVES

L’alcaldessa  dona  compte,  al  Ple,  de  la 
modificació  de  l'ordenança  reguladora  del 
preu  públic  per  prestació  de  serveis  i 
utilització  d'instal·lacions  esportives 
aprovada en Junta de Govern Local d’11 de 
juny de 2021.

Modificació  de  l'Ordenança  reguladora  del 
preu  públic  per  prestació  de  serveis  i 
utilització d’instal·lacions esportives.

 L'ordenança modificada és la següent:

TEXT ÍNTEGRE DE LES MODIFICACIONS 
DE  L'ORDENANÇA  REGULADORA  DEL 
PREU  PÚBLIC  PER  PRESTACION  DE 
SERVEIS  I  UTILITZACIÓ 
D'INSTAL·LACIONS  ESPORTIVES  (2 
variacions):

Primera  modificació.  Es  modifica  l'article  3 
que queda redactat de la manera següent:

“Article 3r. Quantia.

La quantia del preu públic regulat en aquesta 
ordenança  serà  la  fixada  en  les  tarifes 
contingudes  en  l'apartat  següent,  per  a 
cadascun dels diferents serveis o activitats o 
aprofitaments  de  les  instal·lacions 
municipals.

Les tarifes seran les següents:

PISCINA D’ESTIU

* Abonament de temporada de 4 anys o més – 
empadronats i no empadronats. Preu 18 € 

*  Abonament de temporada de 4 anys o més – 
persones en situació de desocupació  i  famílies 
nombroses. Preu 12 €

*  Abonament  de temporada de 4 anys o més – 
persones amb diversitat funcional igual o superior 
al 33%. Preu 9 €

* Abonament de temporada – persones majors de 
65 anys. Gratis

* Entrada 1 día – empadronats  i no empadronats. 
Preu 4 €

*  Entrada  1  día  –  persones  en  situació  de 
desocupació, famílies nombroses,  persones amb C
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* Niños de 0 a 3 años. Gratis

*Curso  (1  mes)  en  la  piscina  de  verano. 
Precio 25€

***SEGUNDA MODIFICACIÓN:  Se  modifica 
el  artículo  4,  que  queda  redactado  de  la 
siguiente forma: 

“ARTÍCULO  4º.-  Exenciones  y 
bonificaciones y otras consideraciones

1º)…

2º)…

3º)…

4º)  La  acreditación  de  la  persona  en 
situación  de  desempleo  se  efectuará  a 
través  de  la  exhibición  del  DARDE 
(Documento de Alta y Renovación de la 
Demanda de Empleo).   La acreditación 
de la condición de familia numerosa se 
efectuara  a  través  de  la  exhibición  del 
título correspondiente. La acreditación de 
personas con diversidad funcional igual o 
superior al 33%, se efectuara a través de 
la exhibición del documento acreditativo 
de la misma. La acreditación de persona 
mayor de 65 años se efectuará a través 
de  la  exhibición  del  DNI  (Documento 
Nacional  de  Identidad).  Los 
empadronados en Museros se entienden 
a  los  que  tengan  6  o  más  meses  de 
antigüedad en el empadronamiento.

5º)  La  Junta  de  Gobierno  anualmente 
con  anterioridad  a  la  apertura  de  la 
piscina de verano, aparte de acordar una 
fecha de apertura de la misma y máxima 
de  cierre,  deberá  determinar,  la,  en su 
caso,  preferencia  de  uso  de  los 
empadronados  en  Museros 
determinando  el  porcentaje  del  aforo 
máximo permitido el número de pases a 
poner  a  la  venta  o  expedir  para  no 
empadronados.“

La  Junta  de  Gobierno  Local  acuerda  lo 
siguiente:
 
Primero. Aprobar  provisionalmente  las 
antedichas  modificaciones  (dos)  de  la 
ORDENANZA REGULADORA DEL PRECIO 
PÚBLICO  POR  PRESTACION  DE 
SERVICIOS  Y  UTILIZACIÓN  DE 
INSTALACIONES DEPORTIVAS con el texto 
íntegro de dichas variaciones anteriormente 
reproducido. 

diversitat funcional igual o superior al 33%. Preu 2 
€  

* Entrada 1 día – persones  majors de 65 anys. 
Gratis

* Xiquets de 0 a 3 anys. Gratis

*Curs d’un mes a la piscina d’estiu.  Preu 25€

Segona  modificació.  Esmodifica  l’article4, 
que queda redactat de la manera següent:

Article 4. Exempcions i bonificacions i altres 
consideracions

(…)
(…)
(…)

4. L'acreditació de la persona en situació de 
desocupació s'efectuarà mitjançant l'exhibició 
del DARDE (document d'alta i renovació de 
la demanda d'ocupació).  L'acreditació de la 
condició  de  família  nombrosa  s'efectuarà 
amb  l'exhibició  del  títol  corresponent. 
L'acreditació  de  persones  amb  diversitat 
funcional igual o superior al 33%, s'efectuarà 
amb  l'exhibició  del  document  acreditatiu 
d'aquesta. L'acreditació de persona major de 
65 anys s'efectuarà mitjançant l'exhibició del 
DNI  (document  nacional  d'identitat). 
S’entenen  com  a  empadronats  a  Museros 
aquellsque  tinguen  6  o  més  mesos 
d'antiguitat com a empadronats.
5.  La  Junta  de  Govern  anualment  amb 
anterioritat a l'obertura de la piscina d'estiu, a 
més  d'acordar  una  data  d'obertura  i  la  de 
màxima de tancament  d’aquesta,  haurà  de 
determinar,si escau, la preferència d'ús dels 
empadronats  a  Museros  i  determinar  el 
percentatge de l'aforament màxim permés i 
el nombre de passes a posar a la venda o 
expedir per a no empadronats”.

La Junta de Govern Local acorda el següent:

Primer.  Aprovar  provisionalment  les  dues 
modificacions  indicades  anteriorment  de 
l’Ordenança  reguladora  del  preu  públic  per 
presentació  de  serveis  i  utilització 
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Segundo. Proceder a la remisión del anuncio 
de  exposición  pública  y  a  la  publicación 
íntegra de las expresadas modificaciones al 
Boletín Oficial de la Provincia y al Tablón de 
Anuncios del  Ayuntamiento en relación con 
los artículos 41 al 47 del Texto Refundido de 
la Ley Reguladora de las Haciendas Locales 
mismo  texto  legal  y  otra  normativa 
concordante. 

Tercero. La prevista fecha de comienzo de 

aplicación es el 29 de Junio de 2021.”

Vista esta intervención, los concejales se dan 
por enterados.

14.  EXPEDIENTE  809/2021.  DACIÓN  DE 
CUENTAS  DE  LA  MODIFICACIÓN DE  LA 
ORDENANZA REGULADORA DEL PRECIO 
PÚBLICO  POR  PRESTACIÓN  DE 
SERVICIOS  EN  LA  ESCUELA  INFANTIL 
MUNICIPAL DE PRIMER CICLO.

La Sra. alcaldesa da cuenta al Pleno de la 
modificación de la ordenanza reguladora del 
precio público por prestación de servicios en 
la Escuela Infantil Municipal de Primer Ciclo, 
aprobada  en  Junta  de  Gobierno  Local  de 
fecha 11/06/2021.

“TEXTO ÍNTEGRO DE LAS 
MODIFICACIONES DE LA ORDENANZA 
REGULADORA DEL PRECIO PÚBLICO 

POR PRESTACION DE SERVICIOS EN LAS 
GUARDERÍAS INFANTILES MUNICIPALES 

(2 Variaciones):

***PRIMERA MODIFICACIÓN: Se modifica el 
artículo 4, que queda redactado de la 
siguiente forma:

“Artículo 4.- CUANTÍA.

Enseñanza

SEPTIEMBRE a JUNIO - 1 a 2 años (a descontar 
bono de Conselleria). Precio 272 €/mes

SEPTIEMBRE a JUNIO - 2 a 3 años (a descontar 
bono de Conselleria. Precio 218 €/mes

JULIO (sin existencia de bono de Conselleria ni 
bonificación por renta). Precio 110 €/ese mes

Matrícula (pago único). Precio 60 €

Comedor

SEPTIEMBRE a JUNIO. Precio 80 €/mes

d’instal·lacions esportives amb el text íntegre 
reproduït anteriorment d'aquestes variacions.

Segon.  Procedir  a  la  remissió  de  l'anunci 
d'exposició  pública i  a la  publicació  íntegra 
de les expressades modificacions al  Butlletí 
Oficial de la Província i al tauler d'anuncis de 
l'Ajuntament pel que fa als articles del 41 al 
47 del text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes  locals  d’aqueix  text  legal  i  d’altra 
normativa concordant. 

Tercer. La data prevista per al començament 
de  la  seua  aplicació  és  el  29  de  juny  de 
2021.

Vista  aquesta  intervenció,  els  regidors  es 
donen per assabentats.

14.  EXPEDIENT  809/2021.  DACIÓ  DE 
COMPTES  DE  LA  MODIFICACIÓ  DE 
L'ORDENANÇA REGULADORA DEL PREU 
PÚBLIC PER PRESTACIÓ DE SERVEIS A 
l'ESCOLA  INFANTIL  MUNICIPAL  DE 
PRIMER CICLE

L’alcaldessa  dona  compte  al  Ple  de  la 
modificació  de  l'ordenança  reguladora  del 
preu  públic  per  prestació  de  serveis  a 
l'Escola  Infantil  de  Primer  Cicle  Municipal, 
aprovada per la Junta de Govern Local d11 
de juny de 2021.

TEXT ÍNTEGRE DE LES MODIFICACIONS 
DE  L'ORDENANÇA  REGULADORA  DEL 
PREU  PÚBLIC  PER  PRESTACIÓ  DE 
SERVEIS EN LES ESCOLETES INFANTILS 
MUNICIPALS (2 variacions)

Primera  modificació.  Es  modifica  l'article 
4que queda redactat de la manera següent:
Article 4. Quantia 

“Article 4.- QUANTIA.

Ensenyament

De setembre a juny – D’1 a 2 anys (a descomptar 
el bo de Conselleria). Preu 272 €/mes

De  setembre  a  juny  –  De  2  a  3  anys  (a 
descomptar el bo de Conselleria. Preu 218 €/mes

Juliol  (sense existència del  bo de Conselleria ni 
bonificació per renda). Preu 110 €/aquest mes
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JULIO. Precio 60 €/ese mes

Bono comedor – 10 usos (solo para los meses de 
Septiembre a Junio, no en el mes de Julio). Precio 
60 €

Horas extra de 7.30 a 9.00  (solo para los meses 
de Septiembre a Junio,  no en el  mes de Julio). 
Precio 30 €/mes

Horas  extra  de  17.00  a  18.00  (solo  para  los 
meses de Septiembre a Junio, no en el mes de 
Julio). Precio 20 €/mes

Sobre el precio público recogido en la tabla 
anterior  para  los  meses  de  Septiembre  a 
Junio se descontará a cada familia el importe 
correspondiente  a  la  subvención  de  la 
Conselleria de Educación (bono Conselleria). 

Sobre el precio público recogido en la tabla 
anterior  para  el  mes  de  Julio  no  se 
descontará  a  cada  familia  el  importe 
correspondiente  a  la  subvención  de  la 
Conselleria de Educación (bono Conselleria) 
al no existir el mismo ni la bonificación por 
renta prevista en el artículo siguiente. 

Una  vez  iniciado  el  curso  escolar,  y  en  el 
supuesto  de  que  quedarán  plazas 
disponibles  en  el  centro,  la  Junta  de 
Gobierno  Local  podrá  acordar  la  exención 
del pago de la matrícula, como medida para 
favorecer  o  incentivar  la  ocupación  de  las 
plazas vacantes.” 

***SEGUNDA MODIFICACIÓN: Se modifica 
el artículo 5, que queda redactado de la 
siguiente forma: 

“ARTÍCULO 5 - BONIFICACIONES

BONIFICACIÓN  POR  ESCOLARIZACIÓN 
EN EL MES DE JULIO: Se entiende que se 
procede  a  la  misma  con  la  aplicación  del 
precio de 110€ en relación con los precios de 
los meses anteriores. 

BONIFICACIÓN POR RENTA: Los padres o 
tutores  empadronados  en  Museros  que 
acrediten,  autorizando  al  Ayuntamiento  de 
Museros a consultar sus datos en la AEAT, 
unos ingresos anuales inferiores a 25.000€ 
tendrán derecho a la siguiente bonificación: 

• Padres o tutores de alumnos de 1 a 2 años: 
41€/mes para los meses de septiembre a 
junio. 

• Padres o tutores de alumnos de 2 a 3 años: 
28€/mes para los meses de septiembre a 
junio.

Matrícula (pagament únic). Preu 60 €

Menjador

De setembre a juny. Preu 80 €/mes

Juliol. Preu 60 €/aquest mes

Abonament menjador – 10 usos (només per als 
mesos de setembre a juny i no el mes de juliol). 
Preu 60 €

Hores  extres  de  7.30  a  9.00  (només  per  als 
mesos de setembre a juny i no el mes de juliol). 
Preu 30 €/mes

Hores  extres  de  17.00  a  18.00  (només  per  als 
mesos de setembre a juny i no el mes de juliol). 
Preu 20 €/mes

Sobre  el  preu  públic  recollit  en  la  taula 
anterior per als mesos de setembre a juny es 
descomptarà,  a  cada  família,  l'import 
corresponent  a  la  subvenció  de  la 
Conselleria d'Educació (bo Conselleria).

Sobre  el  preu  públic  recollit  en  la  taula 
anterior  per  al  mes  de  juliol  no  es 
descomptarà,  a  cada  família,  l'import 
corresponent  a  la  subvenció  de  la 
Conselleria  d'Educació  (bo  Conselleria)  en 
no  existir  aquesttampoc  la  bonificació  per 
renda prevista en l'article següent. 

Una  vegada  iniciat  el  curs  escolar,  i  si 
quedaren  places  disponibles  al  centre,  la 
Junta  de  Govern  Local  podrà  acordar 
l'exempció  del  pagament  de  la  matrícula, 
com  a  mesura  per  a  afavorir  o  incentivar 
l'ocupació de les places vacants. 

Segona  modificació.  Es  modifica  l'article  5 
que queda redactat de la manera següent: 

Article 5. Bonificacions

Bonificació  per  escolarització  del  mes  de 
juliol: s'entén que es procedeix a aquesta per 
l'aplicació del preu de 110,00 € pel que fa als 
preus dels mesos anteriors. 

Bonificació  per  renda:  els  pares  o  tutors 
empadronats  a  Museros  que  acrediten,  en 
autoritzar  l'Ajuntament  de  Museros  a 
consultar  les  seues  dades  en  l’AEAT,  uns 
ingressos anuals inferiors a 25.000€ tindran 
dret a la bonificació següent: 

• Pares  o  tutors  d'alumnes  d'1  a  2  anys: 
41,00 €/mes per  als  mesos de setembre a 
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Las familias numerosas gozarán de una 
bonificación sobre el precio de la enseñanza: 

• Si se trata de familias numerosas 
de carácter ordinario con ingresos anuales 
inferiores a 50.000,00€ brutos, un 20% de 
bonificación. 

• Si se trata de familias numerosas 
de carácter especial con ingresos anuales 
inferiores a 60.000,00€ brutos, un 30% de 
bonificación. 

En el caso de que una familia tuviera más de 
un  hijo  matriculado  en  la  Escoleta  Infantil 
Municipal tendrá derecho a una bonificación 
del  20% en el  precio  de  la  enseñanza  del 
segundo  y  siguientes  hermanos 
matriculados.  Para  beneficiarse  de  esta 
bonificación los ingresos de la unidad familiar 
no  han  de  superar  los  50.000,00€  brutos. 
Esta bonificación no será de aplicación a los 
beneficiarios  de  la  bonificación  por  familia 
numerosa recogida en el apartado. 

Los  ingresos  anuales  se  computarán 
conforme a las instrucciones que a tal efecto 
elabore el Departamento de Intervención del 
Ayuntamiento de Museros.“

La  Junta  de  Gobierno  Local  acuerda  lo 
siguiente:
 
Primero. Aprobar  provisionalmente  las 
antedichas  modificaciones  de  la 
ORDENANZA REGULADORA DEL PRECIO 
PÚBLICO  POR  PRESTACION  DE 
SERVICIOS  EN  LAS  GUARDERÍAS 
INFANTILES  MUNICIPALES  con  el  texto 
íntegro de dichas variaciones anteriormente 
reproducido. 

Segundo. Proceder a la remisión del anuncio 
de  exposición  pública  y  a  la  publicación 
íntegra de las expresadas modificaciones al 
Boletín Oficial de la Provincia y al Tablón de 
Anuncios del  Ayuntamiento en relación con 
los artículos 41 al 47 del Texto Refundido de 
la Ley Reguladora de las Haciendas Locales 
mismo  texto  legal  y  otra  normativa 
concordante.” 

Vista esta intervención, los concejales se dan 
por enterados.

15. DACIÓN DE CUENTAS.

La  Sra.  Alcaldesa  da  cuenta  de  la 
subvención  del  régimen  agrario  que  se  ha 

juny. 

• Pares o tutors  d'alumnes de 2 a  3 anys: 
28,00 €/mes per  als  mesos de setembre a 
juny.
Les  famílies  nombroses  gaudiran  d'una 
bonificació sobre el preu de l'ensenyament: 

• Si  es  tracta  de  famílies  nombroses  de 
caràcter  ordinari  amb  ingressos  anuals 
inferiors  a  50.000,00€  bruts,  un  20%  de 
bonificació. 

• Si  es  tracta  de  famílies  nombroses  de 
caràcter  especial  amb  ingressos  anuals 
inferiors  a  60.000,00€  bruts,  un  30%  de 
bonificació. 

Si una família tinguera més d'un fill matriculat 
en  la  Escola  Infantil  de  Primer  Cicle 
Municipal  tindrà  dret  a  una  bonificació  del 
20% en el preu de l'ensenyament del segon i 
dels  següents  germans  matriculats.  Per  a 
beneficiar-se  d'aquesta  bonificació,  els 
ingressos  de  la  unitat  familiar  no  han  de 
superar  els  50.000,00€  bruts.  Aquesta 
bonificació no serà aplicable als beneficiaris 
de  la  bonificació  per  família  nombrosa 
recollida en l'apartat. 

Els ingressos anuals es computaran d’acord 
amb  les  instruccions  que  a  aquest  efecte 
elabore  el  Departament  d'Intervenció  de 
l'Ajuntament de Museros.

La Junta de Govern Local acorda el següent:

Primer.  Aprovar  provisionalment  les 
avantdites  modificacions  de  l'Ordenança 
reguladora del  preu públic per prestació de 
serveis en les escoletes infantils  municipals 
amb  el  text  íntegre  d'aquestes  variacions 
anteriorment reproduït. 

Segon.  Procedir  a  la  remissió  de  l'anunci 
d'exposició  pública i  a la  publicació  íntegra 
de  les  modificacions  indicades  al  Butlletí 
Oficial de la Província i al tauler d'anuncis de 
l'Ajuntament pel que fa als articles 41 al 47 
del  text  refós  de  la  Llei  reguladora  de  les 
hisendes  locals  d’aqueix  text  legal  i  d’altra 
normativa concordant”.

Vista  aquesta  intervenció,  els  regidors  es 
donen per assabentats.
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recibido este verano, entraran a trabajar un 
total de 8 peones, desde el 1 de julio al 29 de 
septiembre  de  2021,  el  importe  total  de  a 
subvención es de 35.700 €.

La Sra. Alcaldesa, felicita públicamente y a 
título individual a tres agentes de la Policia 
Local de Museros:

- Al agente de la Policía Local de Museros 
con  número  de  identificación  profesional 
46177026,  D.  SERGIO  CHIRIVELLA USO, 
con  DNI  44513401Y,  con  motivo  de  la 
intervención  que  se  redacta  en  el  informe 
21/59  y  Atestado  nº16/21,  destacando  la 
profesionalidad del Agente interviniente, que 
debido a la rápida intervención poniendo en 
riesgo su propia integridad pudo arrebatar un 
arma  blanca  EVITANDO  EL SUICIDIO  DE 
UNA PERSONA, así como que las lesiones 
fuesen  mayores,  observando  un  grado  de 
formación y buena gestión en la intervención 
Policial  y  una  gran  profesionalidad  en  el 
desempeño  de  las  funciones  policiales  y 
asistenciales.
- Al agente de la Policía Local de Museros 
con  número  de  identificación  profesional 
46177032, D. JOSEP RIBERA BARRES, con 
DNI  33566722Q,  con  motivo  de  la 
intervención  que  se  redacta  en  diligencias 
14/21,  de  la  que  se  pudo  INCAUTAR 
SUSTANCIAS  ANABOLIZANTES, 
relacionadas con la práctica deportiva y sin 
ninguna  prescripción  médica  y  con  peligro 
para la salud de la población. Destacando la 
perseverancia  y  la  profesionalidad  de  los 
Agentes intervinientes, así como su grado de 
formación y buena gestión en la intervención 
Policial.

- A la agente de la Policía Local de Museros 
con  número  de  identificación  profesional 
46177028,  Dña.  MARIA  VICTORIA 
ROMERO  FERNÁNDEZ,  con  DNI 
22577065N,  con  motivo  de  la  intervención 
que  se  redacta  en diligencias  14/21,  de  la 
que  se  pudo  INCAUTAR  SUSTANCIAS 
ANABOLIZANTES,  relacionadas  con  la 
práctica deportiva y sin ninguna prescripción 
médica  y  con  peligro  para  la  salud  de  la 
población. Destacando la perseverancia y la 
profesionalidad  de  la  Agente  interviniente, 
así  como  su  grado  de  formación  y  buena 
gestión en la intervención Policial.

La  Sra.  Alcaldesa,  en  nombre  de  toda  la 
corporación  del  Ayuntamiento  de  Museros 
felicita  públicamente  a  Adrián  Celda 
Martorell,  vecino  de  Museros,  por 
proclamarse campeón individual de “escala i 
corda”  Trofeu  Caixa  Popular  y  a  Adrián 
Celda  Garcia,  vecino  de  Museros,  por 

15. DACIÓ DE COMPTES

La  Sra.  Alcaldessa  dona  compte  de  la 
subvenció  del  règim  agrari  que  s'ha  rebut 
aquest estiu, entraren a treballar un total de 8 
peons, des de l'1 de juliol al 29 de setembre 
de  2021,  l'import  total  de  subvenció  és  de 
35.700 €.

L’alcaldessa  felicita  públicament  i  a  títol 
individual els tres agents de la Policia Local 
de Museros:

- Agent de la Policia Local de Museros, amb 
número  d'identificació  professional 
46177026,  Sergio  Chirivella  Uso,  amb  DNI 
44513401Y, amb motiu de la intervenció que 
es redacta en l'informe 21/59 i atestat núm. 
16/21, i destaca la professionalitat de l'agent 
intervinent,  que  a  causa  de  la  ràpida 
intervenció i tot posant en risc la seua pròpia 
integritat  va  arrabassar  una  arma  blanca  i 
evitar el suïcidi d’una persona, i  també que 
les lesions foren a més. Observa un grau de 
formació  i  bona  gestió  en  la  intervenció 
policial  i  una  gran  professionalitat  en 
l'acompliment  de  les  funcions  policials  i 
assistencials.

- Agent de la Policia Local de Museros, amb 
número  d'identificació  professional 
46177032,  Josep  Ribera  Barres,  amb  DNI 
33566722Q, amb motiu de la intervenció que 
es redacta en diligències 14/21, de la qual es 
va poder confiscar substàncies anabolitzants, 
relacionades  amb  la  pràctica  esportiva  i 
sense cap prescripció mèdica i amb perill per 
a  la  salut  de  la  població.  Destaca  la 
perseverança i la professionalitat dels agents 
intervinents i el seu grau de formació i bona 
gestió en la intervenció policial.

- Agent de la Policia Local de Museros, amb 
número  d'identificació  professional 
46177028,  María  Victoria  Romero 
Fernández, amb DNI 22577065N, amb motiu 
de  la  intervenció  que  es  redacta  en 
diligències  14/21,  de  la  qual  es  va  poder 
confiscar  substàncies  anabolitzants, 
relacionades  amb  la  pràctica  esportiva  i 
sense cap prescripció mèdica i amb perill per 
a  la  salut  de  la  població.  Destaca  la 
perseverança i  la  professionalitat de l'agent 
intervinent i  el seu grau de formació i bona 
gestió en la intervenció policial.

L’alcaldessa, en nom de tota la corporació de 
l'Ajuntament de Museros, felicita públicament C
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proclamarse  subcampeón  “Trofeu  per 
parelles Diputació de València”.

También  felicita  públicamente  a  Paula 
Campos  Marco,  vecina  de  Museros,  por 
proclamarse:

- 1ª absoluta en el triatlón de Tabernes de 
la Valldigna. 

- Campeona de España de triatlón. 

- Campeona autonómica de Aquatlón.

Toma  la  palabra  Dña.  Sonia  Garcia  Ruiz, 
concejala de cultura y promoción lingüística y 
felicita  públicamente  a  los  siguientes 
alumnos ganadores del Premi Sambori Local 
2021:  

- Maria Pérez Alandes, de 2n ciclo de 
educación primaria

- Dèlia Jiménez i Lillo, de 1r ciclo de 
educación secundaria

- Ekain Gil González, de 1r Ciclo de 
educación secundaria (mención)

- Laia Coromines Domingo, de 2n 
ciclo de educación secundaria

Toma la  palabra D,  Agustín Muedra Jornet 
concejal  de  educación  y  deportes  y  felicita 
públicamente  a  la  comunitat  educativa  de 
Museros, del literal siguiente:

“El final del curs escolar està ja ací. Només 
queden  uns  dies  per  a  donar  per  finalitzat 
aquest curs tan complicat, marcat per la crisi 
sanitària que vivim des de fa 15 mesos. Vull 
aprofitar  aquest  plenari  per  agrair 
enormement tot l’esforç, tota la dedicació i la 
increïble  capacitat  que  ha  mostrat  tota  la 
comunitat  educativa  per  adaptar-se  a  la 
situació excepcional que hem patit durant tot 
aquest temps, en demostrar que les escoles i 
els  instituts  han  sigut  llocs  segurs  per  als 
nostres xiquets i les nostres xiquetes. Totes 
les escoles i instituts ho han estat; però en 
particular, les nostres: des de l’Escola Infantil 
de Primer Cicle Municipal fins a l’Institut de 
Secundària  de  Museros,  i  el  CEIP  Blasco 
Ibáñez o l’Escola La Masia.

A  totes  les  educadores  i  a  tots  els 
educadores,  mestres,  professors, 
professores  i  personal  no  docent,  moltes 
gràcies per estar a l’altura, per donar-ho tot i 
més,  per  seguir  els  protocols  sanitaris  que 
han  permés  arribar  a  la  fi  d’aquest  curs 
escolar  sense  pràcticament  incidència  del 
virus  als  nostres  centres,  per  tot  el  vostre 

Adrián Celda Martorell, veí de Museros, per 
proclamar-se  campió  individual  d’escala  i 
corda en el  Trofeu Caixa Popular,  i  Adrián 
Celda  García,  veí  de  Museros,  per 
proclamar-se  subcampió  en  el  Trofeu  per 
parelles de la Diputació de València.

També  felicita  públicament  Paula  Campos 
Marco, veïna de Museros, per proclamar-se: 
primera absoluta en el triatló de Tavernes de 
la Valldigna, campiona d'Espanya de triatló i 
campiona autonòmica d’aquatló.

Pren la paraula Sonia García Ruiz, regidora 
de  Cultura  i  Promoció  Lingüística,  i  felicita 
públicament  els  alumnes  i  les  alumnes 
següents  guanyadors  del  Premi  Sambori 
Local 2021: 

- María  Pérez  Alandes,  de  2n  cicle 
d'educació primària.

- Dèlia  Jiménez  i  Lillo,  de  1r  cicle 
d'educació secundària.

- Ekain  Gil  González,  de  1r  cicle 
d'educació secundària (menció).

- Laia Coromines Domingo, de 2n cicle 
d'educació secundària.

Pren  la  paraula  Agustín  Muedra  Jornet, 
regidor  d'Educació  i  Esports,  i  felicita 
públicament  la  comunitat  educativa  de 
Museros, amb el literal següent:

“El final del curs escolar està ja ací. Només 
queden  uns  dies  per  a  donar  per  finalitzat 
aquest curs tan complicat, marcat per la crisi 
sanitària que vivim des de fa 15 mesos. Vull 
aprofitar  aquest  plenari  per  agrair 
enormement tot l’esforç, tota la dedicació i la 
increïble  capacitat  que  ha  mostrat  tota  la 
comunitat  educativa  per  adaptar-se  a  la 
situació excepcional que hem patit durant tot 
aquest temps, a demostrar que les escoles i 
els  instituts  han  sigut  llocs  segurs  per  als 
nostres xiquets i les nostres xiquetes. Totes 
els escoles i instituts ho han estat; però en 
particular, els nostres: des de l’Escola Infantil 
de Primer Cicle Municipal fins a l’Institut de 
Secundària  de  Museros,  i  el  CEIP  Blasco 
Ibáñez o l’Escola La Masia.

A tots els educadors i a totes les educadores, 
mestres,  professors,  professores  i  personal 
no docent, moltes gràcies per estar a l’altura, C
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treball. Moltes gràcies!

Estenc aquest agraïment a les famílies, a les 
xiquetes  i  als  xiquets,  que  han  seguit 
rigorosament totes aquelles indicacions que 
vosaltres, els professionals de l’educació, els 
heu marcat en aquest temps.

Esperem i  desitgem que en el  pròxim curs 
escolar  torne  la  normalitat  a  les  nostres 
aules, als nostres patis i, en definitiva, a les 
nostres vides”.

Toma  la  palabra  Dña.  Némesis  Cardona, 
comenta que se pasó un correo electrónico 
solicitando  adherirse  a  una  moción  del 
partido sobre el LGTBIFOBIA, pero como no 
cumplia  plazos,  quiere  trasladar  una 
pequeña intervención  en  conmemoración  a 
este  tema,  bueno  trasladando  lo  que 
pensamos de lo que está pasando. El día 17 
de  mayo  se  celebra  el  dia  internacional 
contra  la  lesbofobia,  homofobia,  bifobia  y 
transfobia,  es  decir  LGTBIFOBIA,  como 
denominamos la discriminación, persecución, 
exclusión  u  ostigamiento  basado  en  la 
orientación sexual y la identidad de género 
respectivamente.  Es un dia para la lucha y 
visibilizar  la discrimación que han sufrido y 
sigue sufriendo el colectivo LGTBI. 
La parálisis legislativa en materia de LGTBI y 
los discursos de odio  que está  asolando a 
toda  Europa,  ha  hecho  que  LGTBIFOBIA 
crezca, por ello es necesario que se cumpla 
el acuerdo de gobierno y que se apruebe el 
paquete legislativo compuesto por las leyes 
LGTBI  y  Trans,  para  la  prevención  y  la 
eliminación  de  la  discriminación  y  la 
reparación  para  las  personas  LGTBI,  así 
como  para  otorgarles  una  igualdad  real  y 
efectiva,  la  administración  local  es 
fundamental para combatir la discriminación 
por  la  orientación  sexual  y  la  identidad  de 
género, dado que la institución pública que 
trabajan más cerca de la ciudadanía.
Quiere  agradecer  el  apoyo  de  Esquerra 
Unida, de Compromís, de Ciudadanos y del 
círculo  municipal  de  Podem  Museros,  que 
aunque no formen parte  de la corporación, 
quiere nombrarlos por el apoyo para llevar a 
cabo acciones para la plena igualdad de las 
personas  LGTBI,  como  condenar  todos 
aquellos  actos  y  manifestaciones  que 
discriminen a dicho colectivo e implementar 
medidas  con  el  compromiso  de  continuar 
ampliándolas con el  objeto de garantizar la 
igualdad  de  tratos  a  gays,  lesbianas, 
transexuales e intersexuales.

Comenta que se está llevando a cabo una 
campaña  mensual,  que  explica  lo  que  son 

per  donar-ho  tot  i  més,  per  seguir  els 
protocols sanitaris que han permés arribar a 
la  fi  d’aquest  curs  escolar  sense 
pràcticament incidència del virus als nostres 
centres,  per  tot  el  vostre  treball.  Moltes 
gràcies!

Estenc aquest agraïment ales famílies, ales 
xiquetes  i  als  xiquets,  que  han  seguit 
rigorosament totes aquelles indicacions que 
vosaltres, els professionals de l’educació, els 
heu marcat en aquest temps.

Esperem i  desitgem que en el  pròxim curs 
escolar torne la normalitat ales nostres aules, 
als nostres patis i, en definitiva, als nostres 
vides”.

Pren la paraula Némesis Cardona i comenta 
que  es  va  passar  un  correu  electrònic  per 
sol·licitar  adherir-se  a  una  moció  del  partit 
sobre el LGTBIFOBIA, però com no complia 
terminis,  vol  traslladar  una  xicoteta 
intervenció  en  commemoració  a  aquest 
tema,  i  traslladar  el  que  pensem  del  que 
passa. El dia 17 de maig se celebra el dia 
internacional contra la lesbofobia, homofòbia, 
bifòbia  i  transfòbia,  és  a  dir,  LGTBIFOBIA, 
com denominem la discriminació, persecució, 
exclusió  o  fustigació  basat  en  l'orientació 
sexual  i  en  la  identitat  de  gènere 
respectivament. És un dia, per a la lluita i per 
fer  visiblei  la  discriminació  que  ha  patit  i 
continua patint el col·lectiu LGTBI. 
La paràlisi legislativa en matèria de LGTBI i 
els discursos d'odi que assola tot Europa, ha 
fet que la LGTBIFOBIA cresca, i per això, és 
necessari  que  es  complisca  l'acord  de 
govern  i  que  s'aprove  el  paquet  legislatiu 
compost per les lleis LGTBI i trans, per a la 
prevenció i l'eliminació de la discriminació i la 
reparació  per  a  les  persones  LGTBI,  com 
també  per  a  atorgar-los  una  igualtat  real  i 
efectiva,  l'Administració  local  és fonamental 
per  a  combatre  la  discriminació  per 
l'orientació  sexual  i  la  identitat  de  gènere, 
atés  que  la  institució  pública  que  treballen 
més prop de la ciutadania.

Vol  agrair  el  suport  d'Esquerra  Unida,  de 
Compromís,  de  Ciudadanos  i  del  cercle 
municipal  de  Podem  Museros,  que  encara 
que  no  formen  part  de  la  corporació,  vol 
nomenar-los  pel  suport  per  a  dur  a  terme 
accions  per  a  la  plena  igualtat  de  les 
persones  LGTBI,  com  condemnar  tots 
aquells  actes  i  manifestacions  que 
discriminen  aquest  col·lectiu  i  implementar 
mesures  amb  el  compromís  de  continuar 
ampliant-les per garantir la igualtat de tractes C
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los  micromachismos  y  como  los  podemos 
combatir y viene subvencionado por el Pacto 
de Estado.

16. DECRETOS DE ALCALDIA, DESDE EL 
201 HASTA EL 396 DE 2021.

Se da cuenta de la relación de decretos 
desde el último Pleno ordinario del 1 de 
abril de 2021, desde el número 201 hasta 
el 396 de 2021.

El  equipo  de  gobierno  se  da  por 
enterados y conformes.

El  grupo  Partido  Popular  se  da  por 
enterados y no conformes.
El  grupo  Compromís,  se  dan  por 
enterados y no conformes. 
El  grupo  Ciudadanos,  se  dan  por 
enterados y no conformes.

17. RUEGOS Y PREGUNTAS.

La Sra. Alcaldesa abre el turno de ruegos y 
preguntas:

-Toma  la  palabra  D.  Manuel  Moreno, 
portavoz del Partido Popular, y pregunta si la 
alcaldesa  es  el  perfil  de  Facebook  que 
escribe  en  “Pocs  i  punyeteros”  bajo  el 
nombre de Dolores Ortiz.

Dña. Cristina Civera responde que no.

D.  Manuel  Moreno  comenta  que  vio  la 
publicación  y  le  llamó  la  atención,  porque 
escribia sobre los horarios de los agentes de 
la  Policia  Local  y  estaba  muy  bien 
documentada, 

Dña.  Cristina  Civera  responde  que  es  una 
persona que conoce, le pidió información y 
se la dio, pero no tiene nada que ver con su 
persona.

D. Manuel Moreno pregunta porque todavía 
no asiste público a los plenos.

Dña.  Cristina  Civera  contesta  que  es  por 
poder mantener las distancias de seguridad, 
y en el momento que mejore la situación y de 
cara al próximo pleno ordinario la intención 
es  que  ya  pueda  venir  público  dentro  del 
aforo permitido.

D.  Manuel  Moreno  comenta  que  en  el 
anterior  pleno del presupuesto se habló de 

a gais, lesbianes, transsexuals i intersexuals.

Comenta  que  s'està  duent  a  terme  una 
campanya mensual,  que explica el que són 
els  micromasclismes  i  com  els  podem 
combatre  i  ve  subvencionat  pel  Pacte 
d'Estat.

16.  DECRETS  D’ALCALDIA,  DEL  201  AL 
396 DE 2021

S'informa  de  la  relació  de  decrets  des  de 
l'últim ple ordinari de l'1 d'abril de 2021, del 
número 201 al 396 de 2021.

L'Equip de Govern es dona per assabentats i 
conformes.

El  grup  Partit  Popular  es  dona  per 
assabentats i no conformes.
El grup Compromíses dona per assabentats i 
no conformes. 
El grup Ciudadanoses dona per assabentats 
i no conformes.

17. PRECS I PREGUNTES

L’alcaldessa obri el torn de precs i preguntes.

Pren la paraula Manuel Moreno, portaveu del 
Partit Popular, i pregunta si és qui en el perfil 
de  Facebook  escriu  en  Pocs  i  punyeteros 
sota el nom de Dolores Ortiz.

Cristina Civera respon que no.

Manuel  Moreno  comenta  que  va  veure  la 
publicació  i  li  va  cridar  l'atenció,  perquè 
escrivia sobre els horaris dels agents de la 
Policia Local i estava molt ben documentada.

Cristina Civera respon que és una persona 
que coneix, i que li va demanar informació i li 
la va donar, però no té res a veure amb la 
seua persona.

Manuel Moreno pregunta perquè encara no 
assisteix públic als plens.

Cristina  Civera  contesta  que  és  per 
mantindre les distàncies de seguretat, i en el 
moment que millore la situació i per al pròxim 
ple  ordinari  la  intenció  és  que  ja  hi  vinga C
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gastos del BIM y pregunta a que gastos se 
referían porque el BIM ya hace tiempo que 
no se hace.

Dña.  Cristina  Civera  responde  que  se 
quedaron  algunos  por  pagarse,  de  los 
últimos  meses  que  se  hicieron  antes  del 
estado de alarma.

D.  Manuel  Moreno  comenta  que  si  puede 
adelantar algo de la reunión de alcaldes para 
la ampliación de la A7

Dña.  Cristina  Civera  responde  que  han 
informado de que van hacer una inversión de 
550  millones  desde  le  tramo  de  la  CV-35 
hasta la altura de Sagunto, de hecho se ha 
cedido la Casa de Cultura el 18 de junio para 
informar a todos los propietarios y afectados 
de Museros y también se ha cedido el “Espai 
Jove”  dado las características técnicas que 
necesita  el  gabinete  del  Ministerio  de 
Carreteras, para los dias 12,13,14 de julio.

D.  Manuel  Moreno  pregunta  si  ya  ha 
finalizado el proceso selectivo de los policías.

Dña. Cristina Civera responde que no y cede 
la  palabra  a  Dña.  Araceli  Martin  Blasco, 
secretaria general del ayuntamiento.

Dña. Araceli Martin comenta que en cuanto a 
movilidad  hoy  se  ha  hecho  una  prueba,  y 
mañana se continúa con el turno libre, y se 
hará el  tipo test.  Después del  test,  quedan 
más pruebas.

Dña. Cristina Civera comenta que si todo va 
bien, para julio se incorporen los dos agentes 
del turno de movilidad, porque el proceso es 
más corto.

D.  Manuel  Moreno  pregunta  si  se  han 
cubierto  las  plazas  de  la  “Escoleta 
Municipal”.

Dña.  Cristina  Civera  responde  que  si,  de 
hecho hay 17 vacantes de 1 a 2 años, y de 2 
a  3  años  han  quedado  13  personas  en 
reserva, ya estaban cubiertas de los alumnos 
del  curso anterior  que pasan, se ha tenido 
que baremar y se han quedado en reserva 
13 personas.

D. Manuel Moreno pregunta sobre el parque 
que se precintó y sobre el comentario que se 
puso en  “Pocs i punyeteros” y que ellos en 
un anterior pleno ya lo comentaron hace dos 
meses  y  se  ha  tenido  que  hacer  por  un 
comentario en Facebook.

Dña.  Cristina Civera  responde que se hizo 

públic dins de l'aforament permés.

Manuel Moreno comenta que en l'anterior ple 
sobre el pressupost es va parlar de despeses 
del  BIM  i  pregunta  a  quines  despeses  es 
referien perquè el BIM ja fa temps que no es 
fa.

Cristina Civera respon que dels últims mesos 
que es van fer abans de l’estat d’alarma  van 
quedar alguns per pagar.

Manuel Moreno comenta que si pot avançar 
alguna  cosa  de  la  reunió  d'alcaldes  per  a 
l'ampliació de l'A7.

Cristina Civera respon que han informat que 
van fer una inversió de 550 milions des del 
tram de la CV-35 fins a Sagunt, i de fet, s'ha 
cedit la Casa de Cultura, el 18 de juny, per a 
informar  tots  les  persones  propietàries  i 
afectades  de  Museros  i,  també,  s'ha  cedit 
l’Espai  Jove  donat  les  característiques 
tècniques  que  necessita  el  gabinet  del 
Ministeri de Carreteres, per als dies 12,13 i 
14 de juliol.

Manuel Moreno pregunta si ja ha finalitzat el 
procés selectiu dels policies.

Cristina  Civera  respon  que  no  i  cedeix  la 
paraula  a  Araceli  Martin  Blasco,  secretària 
general de l'Ajuntament.

Araceli Martin comenta que quant a mobilitat 
avui s'ha fet una prova, i demà, continuarà el 
torn lliure i es farà el tipus test. Després del 
test, queden més proves.

Cristina Civera comenta que si tot va bé, per 
a juliol  s'incorporen els dos agents del torn 
de mobilitat, perquè el procés és més curt.

Manuel Moreno pregunta si s'han cobert les 
places de l’escoleta municipal.

Cristina Civera respon que sí, de fet hi ha 17 
vacants d'1 a 2 anys, i de 2 a 3 anys, han 
quedat 13 persones en reserva, ja n’estaven 
cobertes  del’alumnat  del  curs  anterior  que 
passen,  s'ha  hagut  de  baremar  i  s'han 
quedat en reserva 13 persones.

Manuel Moreno pregunta sobre el parc que 
es va precintar i sobre el comentari que es va 
posar en Pocs i punyeteros i que ells en un C
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una visita en su momento y se tiene previsto 
que se renueven todos, estaban mal y con el 
tiempo se han deteriorado más

D. Manuel Moreno pregunta si se va abrir la 
piscina  y  también  pregunta  sobre  la  Escla 
d’estiu.

Dña. Cristina Civera responde que la piscina 
se va abrir si todo va bien el dia 29 de junio, 
se han hecho procesos de selección nuevos 
para socorristas y conserjes, el horario será 
de 10 h a 14.30 h y de 16.30 h a 21 h, no 
estará  permitido  comer  dentro  ni  hacer 
celebraciones,  excepto  una  merienda, 
snacks, en los próximos días en la Junta de 
Gobierno Local se aprobará el protocolo de 
medidas  que  se  establecerán  de  limpieza, 
desinfección,  como de uso de los usuarios 
para llevar a cabo en el verano. Y respecto a 
la  Escola  d’estiu,  también  se  ha  hecho  el 
proceso  de  selección,  está  previsto  que 
comience  el  1  de  julio  hasta  el  dia  31  y 
todavía no se ha llevado a cabo la empresa 
adjudicataria,  que  se  llevará  a  la  próxima 
junta  y  todavía  no  se  sabe  que  empresa 
será.

D. Manuel Moreno pregunta si se van abrir 
los paelleros.

Dña.  Cristina  Civera  responde  que  de 
momento  no,  porque  hay  un  problema  de 
apertura y cierre del paelleros, anteriormente 
lo hacia la policía local para ahora por temas 
de reorganización ellos no pueden hacerlo, y 
además  ningún  pueblo  de  alrededor  que 
tiene paelleros de momento no lo han hecho 
y  para  evitar  aglomeraciones  y  que  pueda 
venir  mucha gente de fuera sin ningún tipo 
de control.

D.  Manuel  Moreno comenta que ya lo  han 
preguntado muchas veces en otros plenos y 
es sobre el parque de Fontestad, que antes 
estaba muy dotado y ahora da lástima en la 
situación  en  que  está  y  pide  que  se  haga 
algo en ese parque y se tenga e condiciones.

Dña.  Beatriz  Sánchez  le  comenta  a  D. 
Manuel  Moreno  si  puede  especificar  las 
malas condiciones en las que está el parque, 
que su concejalia de los parques solo lleva el 
tema de la jardinería.

D.  Manuel  Moreno  contesta  que  la  hierba 
esta descontralada y hay más desperfectos 
de las instalaciones.

D.  Manuel  Moreno  quiere  aprovechar  para 
felicitar al coro de Museros.

anterior  ple  ja  ho  van  comentar,  fa  dos 
mesos, i s'ha hagut de fer per un comentari 
en Facebook.

Cristina  Civera  respon  que  es  va  fer  una 
visita en el seu moment i  es té previst que 
se’n renoven tots, estaven malament i amb el 
temps s'han deteriorat més.

Manuel Moreno pregunta si s’obrirà la piscina 
i també pregunta sobre l’Escola d’Estiu.

Cristina Civera respon que la piscina s’obrirà, 
si  tot  va  bé,  el  29 de juny,  s'han fet  nous 
processos  de  selecció  per  a  socorristes  i 
conserges, l'horari serà de 10.00 h a 14.30 h 
i  de  16.30  h  a  21.00  h,  no estarà  permés 
menjar dins ni  fer celebracions,  excepte un 
berenar i snacks. En els pròxims dies, en la 
sessió  de  la  Junta  de  Govern  Local, 
s'aprovarà  el  protocol  de  mesures  que 
s'establiran de neteja,  de desinfecció i  d'ús 
dels usuaris que es portaran a terme durant 
l'estiu.  Quant a l’Escola d’Estiu,  també s'ha 
fet  el  procés  de  selecció,  està  previst  que 
comence de l'1  al  31 de juliol,  i  encara no 
s'ha  dut  a  terme  l'empresa  adjudicatària, 
tema que es tractarà en la pròxima sessió de 
junta i encara no se sap quina empresa serà.

Manuel Moreno pregunta si es van obrir els 
paellers.

Cristina Civera  respon que de moment  no, 
perquè  hi  ha  un  problema  d'obertura  i 
tancament dels paellers, anteriorment ho feia 
el cap de la Policia Local però ara per temes 
de  reorganització  ells  no  poden  fer-ho,  i  a 
més, cap poble del voltant que té paellers de 
moment ho ha fet per a evitar aglomeracions 
i que puga vindre molta gent de fora sense 
cap mena de control.

Manuel  Moreno  comenta  que  ja  ho  han 
preguntat moltes vegades en altres plens i és 
sobre  el  parc  de  Fontestad,  que  abans 
estava  molt  dotat  i  ara  fa  llàstima  en  la 
situació en què està i  demana que es faça 
alguna  cosa  en  aqueix  parc  i  es  tinga  en 
condiciones.

Beatriz Sánchez comenta a  Manuel Moreno 
si pot especificar les males condicions en les 
quals està el parc, i que la seua regidoria de 
parcs només porta el tema de la jardineria.

Manuel  Moreno  contesta  que  l'herba  està C
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D.  Manuel  Moreno  pregunta  si  se  tiene 
previsto hacer la Feria del Comercio.

Toma  la  palabra  D.  Juan  José  Carrión  y 
responde  que  de  momento  no  se  tiene 
previsto realizarla.

D. Manuel Moreno pregunta si ya no se hace 
la Ruta de la Tapa.

Dña. Cristina Civera responde que este año 
se  hará  un  Concurso  de  la  Tapa,  en  los 
últimos  años  la  Ruta  de  la  Tapa  siempre 
ganaban  los  mismo  bares  y  estaba 
provocando un poco de desánimo en el resto 
de  bares  que  no  tenían  y  este  año  se  ha 
decidido tanto por la concejalia de comercio 
como por la fiestas, es hacer un Concurso de 
la  Tapa,  motivar  a  los  propietarios  de  los 
bares para que elaboren una tapa un poco 
más  elaborada  y  más  grande,  porque  el 
precio se ha decidido subir, de 2,50 € a 3 €, y 
la idea es premiarlos con un jurado que elija 
que tapa está más buena. No se dirá quien 
es el ganador hasta que se termine la Ruta 
de la Tapa que será del 7 al 14 de agosto. 
Se hará el  I  Concurso de la Tapa y la VIII 
Ruta de la Tapa.

D. Manuel Moreno comenta que en cuanto a 
la construcción de la rotonda que se aprobó 
en  el  pleno  en  una  moción,  que  se  ha 
reivindicado  que no  habrá  presupuesto,  no 
se les ha dicho nada y le gustaría saber la 
situación de esa rotonda.

Toma la  palabra D.  Vicente Pérez Costa y 
responde  que  las  vías  pecuarias  son 
propiedad de la conselleria y hasta que no se 
tenga la autorización y la fase de deslindes 
no  se  puede hacer  nada,  el  procedimiento 
está iniciado a la espera de que conselleria 
como  propietaria  de  la  via  pecuaria  nos 
autorice.

D. Manuel Moreno pregunta sobre el tema de 
C/  Juan  de  Ribera,  no  les  gustan  algunas 
noticias  que  salieron  en  el  diario  Las 
Provincias,  en  el  cual  la  sra.  alcaldesa 
aseguraba que era una situación heredada y 
se estaba trabajando y tratando de resolver 
pero  era  un  proceso  lento,  pregunta  que 
significa  lo  de la  situación  heredada y  que 
este  tipo  de  comentarios  puede  llevar  a 
equívocos y les gustaría que tuviera cuidado 
con el tipo de declaración que se hacen.

Dña.  Cristina  Civera  responde que  cuando 
se  hacen  declaraciones  a  la  prensa  luego 
ellos las adaptan y que en ningún momento 
hace referencia a que se heredó de ningún 

descontrolada i  hi  ha més desperfectes de 
les instal·lacions.

Manuel Moreno vol aprofitar per a felicitar el 
cor de Museros.

Manuel Moreno pregunta si es té previst fer 
la fira del comerç.

Pren la paraula  Juan José Carrión i respon 
que de moment no es té previst realitzar-la.

Manuel Moreno pregunta si ja no es fa la ruta 
de la tapa.

Cristina Civera respon que enguany es farà 
un concurs de la tapa; en els últims anys,en 
la  ruta  de  la  tapa  sempre  guanyaven  els 
mateixos  bars  i  provocava  un  poc  de 
descoratjament en la resta de bars que no en 
tenien, i enguany, ha decidit tant la Regidoria 
de Comerç com la Regidoria de Festes, fer 
un  concurs  de  la  tapa,  per  motivar  els 
propietaris  dels  bars  perquè  elaboren  una 
tapa  un  poc  més  elaborada  i  més  gran, 
perquè el preu s'ha decidit pujar, de 2,50 € a 
3 €, i la idea és premiar-los amb un jurat que 
elegisca la tapa més bona. No es dirà qui és 
el guanyador fins que s'acabe la ruta de la 
tapa que serà del 7 al 14 d'agost. Es farà el I 
Concurs de la Tapa i la VIII Ruta de la Tapa.

Manuel  Moreno  comenta  que  quant  a  la 
construcció de la rotonda que es va aprovar 
per  ple  en  una  moció,  que  s'ha  reivindicat 
que no  hi haurà pressupost, no se'ls ha dit 
res i li agradaria saber la situació d'aqueixa 
rotonda.

Pren  la  paraula   Vicente  Pérez  Costa  i 
respon que les vies pecuàries són propietat 
de  la  Conselleria  i  fins  que  no  es  tinga 
l'autorització i la fase de partions no es pot 
fer res, el procediment està iniciat a l'espera 
que Conselleria, com a propietària de la via 
pecuària, ens autoritze.

Manuel Moreno pregunta sobre el tema del 
carrer  de  Joan  de  Ribera,  no  els  agraden 
algunes notícies que van eixir en el diari Las 
Provincias,  en  el  qual  l’alcaldessa 
assegurava que era una situació heretada i 
que hi treballaven i tractaven de resoldre-ho 
però  era  un  procés  lent,  pregunta  que 
significa  això  de  la  situació  heretada  i  que 
aquest  tipus  de  comentaris  pot  portar  a 
equívocs  i  els  agradaria  que  anara  amb 
compte amb la mena de declaració que es C
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partido político en concreto,  y no hay mala 
intención de culpar a ningún partido político 
que ha gobernado antes.

D. Manuel Moreno pregunta sobre las fiestas 
locales, que tipo de actos se van hacer.

Dña. Cristina Civera responde que se hará 
Semana Taurina, del 2 al 6 de agosto, Ruta 
de la Tapa del 7 al 14 de agosto, las festeras 
de la Purisima harán misa y entiende que el 
señor  cura  los  días  15,  16  y  17  hará  las 
misas correspondientes, los festeros de Sant 
Roc se encargarán de los gastos de la misa 
y  de  una  pequeña  “mascletà”,  y  desde  la 
concejalia  de  fiestas  se  han  programado 
diversos actos para las noches de los días 
15, 16 y 17. El día 15 se ha contratado un 
espectáculo  de  monólogos  musicales  de 
EMPOPADOS, el dia 16 se hará un musical 
y el 17 por la tarde-noche se hará un musical 
para los niños/as por la tarde y por la noche 
un espectáculo de comedia.
Por  la  situación  del  COVID-19  los  actos 
estan  muy  limitados  y  no  se  han  podido 
programar  más actos  como en otros años. 
No  está  permitido  hacer  espectáculos  de 
“bous al carrer”.

D. Manuel Moreno pregunta si la normativa 
cambia si se podría hacer “bous al carrer” el 
día 14 de agosto.

Dña.  Cristina  Civera  responde  que  si  la 
Comisión Taurina está dispuesta a llevarlo a 
cabo,  se  haría,  y  si  no  quisieran  el 
ayuntamiento  dentro  de  sus  posibilidades 
haría  el  festejo  por  lo  menos el  dia  14 de 
agosto.

D.  Manuel  Moreno  comenta  que  esta 
pregunta se la han hecho en la calle y él la 
traslada, y es cuando se va hacer un minuto 
de  silencio  por  la  niña  asesinada  por  su 
madre en Cataluña.

Dña. Cristina Civera responde que todas las 
concentraciones  que  se  hacen  vienen  por 
parte  de  la  Generalitat  Valenciana  o  la 
Federación  Española  de  Municipios  y 
Provincias, si no es así el ayuntamiento a no 
ser que sea algo municipal no lo hace. Los 
minutos de silencia se suelen hacer cuando 
son victimas del  territorio  de la Comunidad 
Valenciana,  pero  ese  tipo  de  convocatoria 
vienen por parte de organismos superiores, 
nosotros no decidimos cuales si y cuales no.

D. Manuel Moreno para terminar como es el 
último  pleno  ordinario  antes  de  las  fiestas 
aprovecha  para  desear  buenas  fiestas 

fan.

Cristina  Civera  respon  que  quan  es  fan 
declaracions  a  la  premsa  després  aquesta 
les  adapten  i  que  en  cap  moment  fa 
referència  al  fet  que  es  va  heretar  de  cap 
partit  polític  en  concret,  i  no  hi  ha  mala 
intenció de culpar a cap partit polític que ha 
governat abans.

Manuel  Moreno  pregunta  sobre  les  festes 
locals, i quin tipus d'actes es faran.

Cristina  Civera  respon  que  es  farà  la 
Setmana Taurina, del 2 al 6 d'agost, la Ruta 
de la Tapa del 7 al 14 d'agost, les festeres de 
la  Puríssima  faran  missa  i  entén  que  el 
senyor  cura  els  dies  15,  16  i  17  farà  les 
misses  corresponents,  els  festers  de  Sant 
Roc s'encarregaran  de  les  despeses  de  la 
missa i d'una xicoteta mascletà, i des de la 
Regidoria  de  Festes,  s'han  programat 
diversos actes per a les nits dels dies 15, 16 i 
17  d’agost.  El  dia  15  s'ha  contractat  un 
espectacle  de  monòlegs  musicals 
d’Empopados, el dia 16 es farà un musical i 
el 17, a la vesprada-nit, es farà un musical 
per  als  xiquets  i  xiquetes  i  a  la  nit  un 
espectacle de comèdia.
Per  la  situació  dela  COVID-19,  els  actes 
estan  molt  limitats  i  no  s'han  pogut 
programar  més  actes  com  en  uns  altres 
anys.  No  està  permés  fer  espectacles  de 
bous al carrer.

Manuel  Moreno  pregunta  si  la  normativa 
canvia si es podrien fer bous al carrer el dia 
14 d'agost.

Cristina  Civera  respon  que  si  la  Comissió 
Taurina està disposada a dur-ho a terme, es 
faria, i si no volgueren l'Ajuntament, dins de 
les  seues  possibilitats,  faria  el  festeig 
almenys del dia 14 d'agost.

Manuel  Moreno  comenta  que  aquesta 
pregunta li l'han feta al carrer i ell la trasllada, 
i  això  va  ser  quan  es  va  fer  un  minut  de 
silenci per la xiqueta assassinada per la seua 
mare a Catalunya.

Cristina  Civera  respon  que  totes  les 
concentracions  que  es  fan  les  marca  la 
Generalitat  Valenciana  o  la  Federació 
Espanyola de Municipis i Províncies, si no és 
així  l'Ajuntament,  excepte  que  siga  alguna 
qüestió  municipal,  no  en fa.  Els  minuts  de 
silenci  se  solen  fer  quan  són  víctimes  del 
territori  de  la  Comunitat  Valenciana,  però 
aqueix tipus de convocatòria venen per part 
d'organismes superiors, nosaltres no decidim C
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patronales a todos aunque sean diferentes, 
que las disfruten, que las pasen en familia y 
dar las gracias a todos.

-Toma  la  palabra  D.  Victor  Xercavins  i 
Garcia,  portavoz  de  Compromís  per 
Museros, comenta si podrían informar de los 
beneficiarios y la cantidad pagada del Plan 
Resistir y como está la segunda fase.

Dña.  Cristina  Civera  responde  que  se  han 
dado  una  totalidad  de  31  ayudas,  dos  se 
quedaron  excluidas  porque  no  cumplían 
determinados requisitos,  se les concedió el 
plazo legal para subsanar y no lo han hecho, 
entonces se ha pagado aproximadamente un 
48%, de  156.000 € quedan 85.000  € y  se 
está  trabajando  con  el  resto  de  comercios 
que a nivel local se ha considerado que han 
estado  perjudicados  por  el  tema  de  la 
pandemia, tienen un pequeño borrador pero 
debido  a  que  el  departamento  económico 
que  se  tiene  que  encargar  de  sacar  el 
segundo plan está también con los procesos 
de selección de la piscina, la “Escola d’estiu” 
y  si  puede  ser  la  idea  es  sacar  la 
convocatoria  antes  de  vacaciones,  porque 
antes  del  30  de  noviembre  se  tiene  que 
justificar esta subvención.

D. Victor Xercavins comenta que se alegran 
que los beneficiarios de la primera fase ya lo 
hayan cobrado pero también les gustaría que 
los comercios como floristerías, peluquerías, 
centros de estética, etc. que no entraban en 
la  primera  fase  también  lo  puedan  cobrar, 
cuando más pronto mejor,  

D.Victor Xercavins comenta que les gustaría 
saber de la tramitación final del PGOU. 

D. Vicente Pérez Costa contesta que se está 
a la espera de conselleria y ya hay contactos 
con el plan redactor.

D.  Victor  Xercavins  comenta  que  en  el 
anterior pleno a propuesta de Compromís, el 
equipo de gobierno se comprometió a buscar 
una solución para continuar colaborando con 
CEIP  para  mantener  el  ratio  del  centro 
después  de  medio  dia  para  mantener  la 
jornada continuada, que pasos se han hecho 
y que alternativa podría ser la adecuada para 
compensar  la  perdida  de  la  subvención  de 
18.000 €.

D. Agustín Muedra concejal de educación y 
deportes responde que se contactón con la 
escuela para pedir exactamente cuales eran 
las necesidades económicas que necesitan 
para desarrollar esta jornada continuada y se 

quines sí i quines no.

Manuel Moreno diu que per a acabar, i com 
és  l'últim  ple  ordinari  abans  de  les  festes, 
aprofita per a desitjar bones festes patronals 
a tots, encara que siguen diferents, i que les 
gaudisquen, que les passen en família i vol 
per donar les gràcies a tots.

Pren la  paraula   Víctor  Xercavins i  Garcia, 
portaveu  de  Compromís  per  Museros,  que 
comenta si podrien informar dels beneficiaris 
i  la  quantitat  pagada del  Pla  resistir  i  com 
està la segona fase.

Cristina Civera respon que s'han donat una 
totalitat  de 31 ajudes,  dues  es van quedar 
excloses  perquè  no  complien  determinats 
requisits, se'ls va concedir el termini legal per 
a esmenar i no ho han fet, per tant s'ha pagat 
aproximadament  un  48%,  de  156.000  €  i 
queden 85.000 € i es treballa amb la resta de 
comerços que a nivell  local  s'ha considerat 
que  han  estat  perjudicats  pel  tema  de  la 
pandèmia,  tenen un xicotet  esborrany  però 
pel  fet  que  el  departament  econòmic  que 
s'ha d'encarregar de traure el segon pla està 
també amb els processos de selecció de la 
piscina, de l’Escola d’Estiu i si pot ser la idea 
és traure la convocatòria abans de vacances, 
perquè abans del  30 de novembre s'ha de 
justificar aquesta subvenció.

Víctor Xercavins comenta que s'alegren que 
els  beneficiaris  de  la  primera  fase  ja  ho 
hagen cobrat però que també els agradaria 
que  els  comerços  comfloristeries, 
perruqueries, centres d'estètica, etc. que no 
entraven en la primera fase també el puguen 
cobrar i com més prompte millor.

Víctor Xercavins comenta que els agradaria 
saber sobre la tramitació final del PGOU. 

Vicente  Pérez  Costa  contesta  que  està  a 
l’espera de la Conselleria i ja hi ha contactes 
amb el pla redactor.

Víctor  Xercavins  comenta  que  en  l'anterior 
ple,  a  proposta  de  Compromís,  l'Equip  de 
Govern  es  va  comprometre  a  buscar  una 
solució  per  a  continuar  col·laborant  amb 
CEIP  per  a  mantindre  el  ràtio  del  centre 
després  de  mig  dia  per  a  mantindre  la 
jornada continuada, i pregunta quins passos 
s'han  fet  i  quina  alternativa  podria  ser 
l'adequada per a compensar la pèrdua de la 
subvenció de 18.000 €.
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está  a  la  espera  de  que  contesten  a  la 
cantidad por escrito, que se dijo de palabra 
pero  se  tiene  que  especificar  por  escrito  y 
entonces  se  verá  desde intervención como 
se puede valorar y como se puede gestionar. 
Se pedirá información del seguimiento de la 
jornada continuada y una actualización de la 
misma,  que  aprovechamiento  se  está 
haciendo  de  la  jornada  continuada  en  la 
escuela,  cuantos  niños  realmente  se  estan 
aprovechando  de  esta  jornada,  y  con  todo 
eso se estuadiará y se verá si realmente la 
jornada  continuada  a  Museros  se  está 
siguiendo de forma efectiva.
D. Victor Xercavins responde que él pensaba 
que  el  problema no  era  de  dinero  sino  de 
cómo  cumpliendo  la  normativa  o  los 
requisitos  de  cómo  justificar  que  el 
ayuntamiento daba ese dinero,  ver cuantas 
familias tienen la necesidad de hacer uso de 
esa jornada.

D.  Victor  Xercavins  comenta  que  ya  lo 
dijeron  en  el  anterior  pleno  pero  continua 
pasando que presentan  o solicitan  algo  en 
valenciano y se contesta en castellano y el 
ayuntamiento  tendría  que  ser  sensible  y 
cumpliar  la  normativa  si  se  presenta 
cualquier  cosa  en  valenciano  que  la 
respuesta sea en valenciano y vuelve a pedir 
que se tenga en cuenta y se haga.

Dña. Cristina Civera contesta que todos los 
empleados  públicos  son  sabedores  y  lo 
hacen, que alguno se ha hecho por motivos 
de  urgencia  por  no  disponibilidad  de  la 
técnica  y  le  gustaría  que  le  concretara  la 
persona o el departamento que ha sido.

D. Victor Xercavins responde que la próxima 
vez hará un listado.

D. Victor Xercavins pregunta si hay previsión 
de la puesta en marcha de la web municipal, 
si hay algún avance.

D.  Vicente  Pérez  Costa  responde  que  se 
están haciendo las adaptaciones y se están 
llevando  a  cabo  la  introducción  de 
contenidos  y  cuando  esté  todo  se  cerrará 
una y se abrirá la otra.

D.  Victor  Xercavins  comenta  que  en  otro 
pleno ya se dijo lo de la implantación de la 
comunidada  energética,  se  dijo  que  en 
Albalat ya está constituida y han recibió un 
premio estatal de cómo se está llevando esa 
iniciativa  y  pregunta  si  se  ha  hecho  algún 
paso más, si hay novedad.

D. Vicente Pérez Costa responde que ya se 

Agustín Muedra regidor d'Educació i Esports 
respon que ha contactat amb l'escola per a 
demanar  exactament  quinessón  les 
necessitats econòmiques que necessiten per 
a desenvolupar aquesta jornada continuada i 
espera que li  contesten de la  quantitat  per 
escrit,  que  es  va  dir  de  paraula  però  s'ha 
d'especificar per escrit  i aleshores es veurà 
des d'Intervenció com es pot valorar i com es 
pot gestionar. 

Es demanarà informació del seguiment de la 
jornada  continuada  i  una  actualització 
d'aquesta,  quin  aprofitament  es  fa  de  la 
jornada  continuada  a  l'escola,  i  quants 
xiquets  i  xiquetes  realment  s’aprofiten 
d'aquesta jornada, i amb tot això,s’estudiarà i 
es veurà si realment la jornada continuada a 
Museros se segueix efectivament. 

Víctor Xercavins respon que ell pensava que 
el  problema no era de diners sinó de com 
complir  la normativa o els requisits de com 
justificar  que  l'Ajuntament  donava  aqueixos 
diners,  i  veure  quantes  famílies  tenen  la 
necessitat de fer ús d'aqueixa jornada.

Víctor Xercavins comenta que ja ho van dir 
en l'anterior  ple  però continua passant  que 
presenten  o  sol·liciten  alguna  cosa  en 
valencià  i  es  contesta  en  castellà  i 
l'Ajuntament hauria de ser sensible i complir 
la  normativa si  es presenta qualsevol  cosa 
en valencià que la resposta siga en valencià i 
torna a demanar que es tinga en compte i es 
faça.

Cristina  Civera  contesta  que  tots  els 
empleats públics són sabedors i ho fan, que 
algun s'ha fet  per motius d'urgència per no 
disponibilitat de la tècnica i li agradaria que li 
concretara la persona o el departament que 
ha sigut.

Víctor  Xercavins  respon  que  la  pròxima 
vegada farà un llistat.

Víctor Xercavins pregunta si hi ha previsió de 
la posada en marxa del web municipal, si hi 
ha algun avanç.

Vicente Pérez Costa respon que s'estan fent 
les  adaptacions  i  es  porta  a  terme  la 
introducció de continguts i quan estiga tot es 
tancarà una i s'obrirà l'altra.

Víctor Xercavins comenta que en un altre ple 
ja  es  va  dir  això  de  la  implantació  de  la 
comunitat energètica, es va dir que a Albalat 
ja  està  constituïda  i  han  rebut  un  premi C
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tuvo una reunión por parte del equipo técnico 
y los técnicos de la Cooperativa de Museros 
y  se  les  trasladó  la  voluntad  del 
ayuntamiento de acompañar a la cooperativa 
en este proceso y el siguiente paso que ya 
se ha enviado el  techo público que estaría 
disponible  para  que  ellos  valoren  que 
inversión tienen que hacer inicialmente para 
poder  ponerlo  en  marcha.  Comenta  que 
techo  público  hay  cerca  de  5.000  m2 

contando los edificios que se han destinado y 
actualmente la cooperativa está haciendo el 
estudio para la inversión, cuando ellos vean 
viable esa inversión y que la pueden asumir 
entonces  se  pasará  a  la  parte  jurídica  del 
ayuntamiento donde se tiene que hacer una 
licitación, no se puede hacer una cesión de 
espacio  público  sin  ningún  proceso  que 
regularice lo que marca la normativa.

D. Victor Xercavins comenta que en la zona 
del instituto hay una serie de pintadas y les 
consta  que algún vecino ha presentado un 
escrito el dia 22 de marzo y al que no se le 
ha contestado todavía formalmente,  se han 
hecho  actuaciones  alrededor  pero  las 
pintadas  siguen  allí,  pregunta  si  se  podrá 
actuar.

Dña.  Cristina  Civera  responde  que  no 
depende del ayuntamiento ya que no es un 
edificio de propiedad municipal.

D. Victor Xercavins comenta que siguiendo el 
tema  de  las  pintadas,  pregunta  si  es 
preocupante que sean de tipo fascista y si la 
concejalia  de junventud  o el  ayuntamiento 
tienen  pensado  algunas  acciones  contra 
esto,  para  ofrecer  alternativas  para  los 
jóvenes  y  fortalecer  los  valores 
democráticos.

Dña.  Némesis  Cardona  concejala  de 
juventud  responde  que  se  está  trabajando 
desde  la  concejalia  de  juventud, 
acercándose a los jóvenes y tratando todos 
los temas.

D. Victor Xercavins comenta que los medios 
de comunicación se han hecho eco de las 
expropiaciones  para  la  ampliación  del  By-
Pass  que  afectan  a  Museros  y  quiere 
manifestar  su  posicionamiento  ideológico  y 
entiendo que ahora se está en una fase que 
es irreversible, pero de cara al futuro quiere 
dejar claro que hay alternativas por lo que se 
refiere a la movilidad, de hecho por lo que 
respecta al corredor del AVE, hay un estudio 
alternativo  encargado  por  los  ayuntamiento 
de  Almacera,  Meliana,  Foios,  Albalat, 
Bonrepós,  Massalfassar,  Massamagrell,  La 
Pobla de Farnals y El Puig, en el que se dan 

estatal  de com es porta aqueixa iniciativa i 
pregunta si s'ha fet algun pas més, si hi ha 
novetat.

Vicente  Pérez  Costa  respon  que  l’equip 
tècnic  i  els  tècnics  de  la  Cooperativa  de 
Museros  van  tindre  una  reunió  i  se'ls  va 
traslladar  la  voluntat  de  l'Ajuntament 
d'acompanyar  la  Cooperativa  en  aquest 
procés i el següent pas que ja s'ha enviat el 
sostre  públic  que estaria  disponible  perquè 
ells  valoren  quina  inversió  han  de  fer 
inicialment  per  a  posar-ho  en  marxa. 
Comenta el sostre públic hi ha i que aquest 
és de 5.000 m², aproximadament, comptant 
els  edificis  que  s'han  destinat  i  que 
actualment la Cooperativa fa l'estudi per a la 
inversió,  quan  ells  vegen  viable  aqueixa 
inversió  i  que  la  poden  assumir  llavors  es 
passarà a la part jurídica de l'Ajuntament on 
s'ha de fer  una licitació,  no es pot  fer  una 
cessió d'espai públic sense cap procés que 
regularitze el que marca la normativa.

Víctor Xercavins comenta que en la zona de 
l'institut  hi  ha  una  sèrie  de  pintades  i  els 
consta que algun veí ha presentat un escrit el 
dia 22 de març i al qual no se li ha contestat 
encara  formalment,  s'han  fet  actuacions  al 
voltant  però  les  pintades  segueixen  allí, 
pregunta si es podrà actuar.

Cristina  Civera  respon  que  no  depén  de 
l'Ajuntament  ja  que  no  és  un  edifici  de 
propietat municipal.

Víctor  Xercavins  comenta  que  seguint  el 
tema  de  les  pintades,  pregunta  si  és 
preocupant que siguen de tipus feixista i si la 
Regidoria  de Joventut  o  l'Ajuntament  tenen 
pensat  algunes  accions  contra  això,  per  a 
oferir alternatives per als joves i enfortir els 
valors democràtics.

Némesis  Cardona  regidora  de  Joventut 
respon que des de la Regidoria de Joventut 
es  treballa  aquest  tema,  en  acostar-se  als 
joves i tractar tots els temes.

Víctor Xercavins comenta que els mitjans de 
comunicació  s'han  fet  ressò  de  les 
expropiacions per  a  l'ampliació  del  by-pass 
que afecten Museros i vol manifestar el seu 
posicionament ideològic i entenc que ara es 
troba en una fase que és irreversible, però de 
cara  al  futur  vol  deixar  clar  que  hi  ha 
alternatives pel que fa a la mobilitat; de fet, 
quant al corredor de l'AVE, hi ha un estudi C
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alternativas  menos  agresivas  para  el 
territorio que las que hasta ahora se habían 
planteado  desde  el  ministerio  para  el 
corredor.  No  se  puede  apostar  por  hacer 
más carreteras,  porque  cada vez  hay  más 
coches, hay que invertir todo ese capital en 
infraestructuras  de  movilidad  públicas  tanto 
de  corta  como de  media  y  larga  distancia. 
Hacer  más  carreteras  porque  hay  más 
coches es  caer  en  una  espiral  infinita  que 
solo conduce al  desastre medioambiental  y 
la destrucción del territorio, esperan que esta 
ampliación  del  By-Pass  se  la  última  gran 
infraestructura  que  nos  afecte  y  la  nueva 
movilidad sea más verde y sostenible.

-  Toma  la  palabra  D.  Tomás  Piqueras 
Gimenez,  portavoz  de  Ciudadanos y 
comenta que si ya está arreglado el tema de 
la farola y han pasado dos meses y la farola 
sigue igual.

Dña. Cristina Civera responde que igual que 
esa  farola  hay  más  en  el  municipio  y  se 
contactó  con  el  electricista  municipal  y 
comenta que pese a estar colocadas como 
están no hay riesgo alguno pero se lo volverá 
a recordar y que lo ponga por escrito.

D.  Tomás  Piqueras  comenta  que  se  han 
limpiado  los  solares  del  ayuntamiento  pero 
hay en concreto en la Avda. Constitución que 
lo han limpiado pero el borde de la acera no 
y sobresale la hierba.

Dña.  Beatriz  Sánchez  responde  que  ese 
solar  está  vallad  y  se  ha  limpiado  el  solar 
pero hay una enredadera en la valla pero eso 
no interfiere en la acera.

D.  Tomás  Piqueras  pregunta  sobre  la 
limpieza  de  las  aceras  que  comunican 
Emperador con el  polígono y comenta que 
están instransitables.

Dña. Cristina Civera responde que se están 
esperando a que entre a trabajar la brigada 
de la agraria como todos los años y harán 
ese tipo de tareas

D. Tomás Piqueras comenta que le gustaría 
saber con respecto a los vertidos de la  C/ 
Juan de Ribera, como esta el problema a dia 
de hoy.

Dña. Beatriz Sánchez responde que a dia de 
hoy el dia 28 se entrará y se coordinará el 
trabajo y esperamos que sea así.

D. Tomás Piqueras comenta que en el último 
pleno dijo el mal estado de la acera que hay 
desde  Promasa  a  Frio  Mediterráneo  y  le 

alternatiu  encarregat  pels  ajuntaments 
d’Almàssera,  Meliana,  Foios,  Albalat, 
Bonrepòs,  Massalfassar,  Massamagrell,  la 
Pobla  de  Farnals  i  el  Puig,  en  el  qual 
s’ofereixen  alternatives  menys  agressives 
per al territori  que les que fins ara s'havien 
plantejat des del Ministeri per al corredor. 

No  es  pot  apostar  per  fer  més  carreteres 
perquè cada vegada hi  ha més cotxes,  cal 
invertir tot aqueix capital en infraestructures 
de mobilitat públiques tant de curta com de 
mitjana i llarga distància. Fer més carreteres 
perquè  hi  ha més cotxes és  caure  en una 
espiral  infinita  que  només  condueix  al 
desastre mediambiental i a la destrucció del 
territori,  esperen que aquesta ampliació del 
by-pass l'última gran infraestructura que ens 
afecte  i  la  nova mobilitat  siga més verda  i 
sostenible.

- Pren la paraula Tomás Piqueras Giménez, 
portaveu de Ciudadanos i comenta que si ja 
està arreglat el tema del fanal i  han passat 
dos mesos i el fanal continua igual.

Cristina Civera respon que igual que aqueix 
fanal hi ha més al municipi i es va contactar 
amb  l'electricista  municipal  i  comenta  que 
malgrat estar col·locades com estan no hi ha 
cap risc però li ho tornarà a recordar i que ho 
pose per escrit.

Tomás Piqueras comenta que s'han netejat 
els solars de l'Ajuntament però hi ha un en 
concret  a  l’avinguda  de  la  Constitució  que 
l'han netejat  però la vora de la vorera no i 
sobreïx l'herba.

Beatriz Sánchez respon que aqueix solar té 
una tanca i que s'ha netejat el solar però hi 
ha  una planta  enfiladissa  en  la  tanca  però 
això no interfereix en la vorera.

Tomás Piqueras pregunta sobre la neteja de 
les voreres que comuniquen Emperador amb 
el  polígon  i  comenta  que  no  es  poden 
transitar.

Cristina  Civera  respon  que  esperen  que 
entre a treballar la brigada de l'agrària, com 
tots  els  anys,  i  que  farà  aqueix  tipus  de 
tasques

Tomás  Piqueras  comenta  que  li  agradaria 
saber  sobre  els  abocaments  del  carrer  de 
Joan de Ribera, com està el problema a dia 
d’avui.

Beatriz Sánchez respon que a dia d’avui, el 
dia  28  s'entrarà  i  es  coordinarà  el  treball  i C
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gustaría saber si se ha hecho algo.

Dña.  Cristina  Civera  responde  que  fue  de 
visita por la zona con el técnico y comentó 
que los pilones que hay para que no invadan 
la  zona  de  peatones  cumplia  con  la 
normativa y  que esa actuación tendría  que 
esperar porque hay otras con más prioridad.

D. Tomás Piqueras quiere agradecer que se 
hayan quitado  los  bolardos  pequeños y  se 
han  adecuado  los  pasos  de  peatones  y 
reconoce la labor que se ha hecho.

D.  Tomás Piqueras  pregunta  como está  el 
asfaltado de la zona de la semana taurina.

Dña.  Cristina  Civera  responde  que  está 
pendiente  de  que  el  interventor  fiscalice  la 
semana que viene porque la idea es que se 
asfalte  ya  porque  las  fiestas  patronales  si 
está asfaltado se trasladarán allí, porque por 
capacidad la Plaza Poeta Llorente tiene un 
aforo de 350 personas aproximadamente, en 
la  zona  de  las  Palmeras  por  el  mobiliario 
tanto infantil como urbano no es posible y la 
idea es que los espectáculos de estos días 
se llevan a cabo en aquel solar ya asfaltado.

D.  Tomás  Piqueras  felicta  los  fiestas 
patronales a todo el mundo y espera que el 
próximo año se puedan disfrutar plenamente.

Dña.  Cristina  Civera  se  suma  a  las 
felicitaciones de sus compañeros deseando 
buenas fiestas y comenta que en breve se 
recibirá en todas las casas el libro de fiestas, 
desea  a  todos  buen  verano  y  que  pase 
pronto la pandemia.

Y no habiendo más asuntos  que tratar,  se 
levantó  la  sesión,  todo  lo  cual  yo,  como 
secretaria,  certifico  y  firmo,  junto  con  la 
alcaldesa.
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esperem que siga així.

Tomás Piqueras comenta que en l'últim ple 
va dir el mal estat de la vorera que hi ha des 
de Promasa a Fred Mediterrani i li agradaria 
saber si s'ha fet alguna gestió.

Cristina Civera respon que va anar de visita 
per la zona amb el tècnic i va comentar que 
els pilons que hi ha perquè no envaïsquen la 
zona de vianants complien amb la normativa 
i  que  aqueixa  actuació  hauria  d'esperar 
perquè n’hi ha unes altres amb més prioritat.

Tomás Piqueras vol agrair que s'hagen llevat 
els  bol·lards  xicotets  i  s'han  adequat  els 
passos de vianants i  que reconeix  la tasca 
que s'ha fet.

Tomás Piqueras pregunta en quina situació 
es troba l'asfaltat de la zona de la setmana 
taurina.
Cristina Civera respon que està pendent que 
l'interventor  fiscalitze  la  setmana  que  ve 
perquè la idea és que asfaltar-la ja perquè 
les  festes  patronals,  si  està  asfaltada,s’hi 
traslladaran,  perquè  per  capacitat  la  plaça 
del  Poeta Llorente té un aforament de 350 
persones aproximadament, a la zona de les 
Palmeres pel mobiliari tant infantil com urbà 
no  és  possible  i  la  idea  és  que  els 
espectacles d'aquests dies es duen a terme 
en aquell solar ja asfaltat.

Tomás  Piqueras  felicita  per  les  festes 
patronals a tothom i espera que l'any vinent 
es gaudisquen plenament. 

Cristina  Civera  se  suma  a  les  felicitacions 
dels seus companys en desitjar bones festes 
i comenta que en breu es rebrà en totes les 
cases el  llibre  de festes,  desitja  a tots bon 
estiu i que passe prompte la pandèmia.

I no havent-hi més assumptes que tractar, es 
va  alçar  la  sessió,  i  tot  això  jo,  com  a 
secretària, certifique i signe, juntament amb 
l'alcaldessa.
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